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ESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 4 . pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 5. apríla 2023  

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, Bc. Ľubica Štugnerová, MA., Matej Garaj, 

Milan Palovčík 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

Mgr. Daniel Struhár, doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef 

Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2023/5580 20.04.2023 



   2 z 104 

 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Vážené poslankyne, vážení poslanci, v súlade s § 13 ods. 4 písmeno a) zákona číslo 369/1990 

Zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram štvrté pracovné zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, konané vo volebnom období 2022 - 2026. Dnešné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade so stanovením § 12 ods. 1 zákona o 

obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s platným 

mandátom. Z 18 poslancov je prítomných. Koľko? 15 poslancov. Preto vyhlasujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa zatiaľ ospravedlnil pán poslanec Palovčík, ale mal by prísť a skorší odchod 

avizoval pán poslanec Juhaniak. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní Mestského 

zastupiteľstva privítal predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, ako aj hlavnú 

kontrolórku mesta Brezno, prednostku MÚ Brezno, vedúcich odborov, riaditeľa príspevkovej 

organizácie, riaditeľa, konateľa obchodnej spoločnosti so stopercentnou účasťou mesta, 

prítomných predstaviteľov štátnej správy, zástupcov médií, prizvaných hostí, ako aj všetkých 

prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, vážení poslanci, týmto považujem 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno za otvorené.“  

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Mám vypnutý monitor. Tak, máme, už sme tu. 

Prešli by sme teda ku skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za. Hlasovanie 

proti. Ďakujem. Hlasovanie zdržal sa. Ďakujem.“  

 

Hlasovanie číslo: 1 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 
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Hlasovanie číslo: 2 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  13 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie číslo: 3 

Bod číslo: 2. 

Skúška hlasovacieho zariadenia - Zdrzal sa 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  15 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Mali by sme to mať v poriadku.“  
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K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prešli by sme k procedurálnym otázkam. Schváleniu programu rokovania. Program 

rokovania vám bol doručený písomne spolu s pozvánkou programového rokovania, navrhujem 

tieto zmeny a doplnky, bod, doplniť bod 9.17. Schválenie spôsobu prevodu a súťažných 

podmienok k obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na 

predaj nehnuteľnosti na Mostárenskej ulici Vrbová v Brezne a bod 16.3, podanie žiadosti o 

finančný príspevok na realizáciu projektu rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry v Brezne. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému programu? 

Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať: Kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom 

aj s navrhnutými zmenami a doplnkami, kto je za uvedený program, nech sa páči kolegyne, 

kolegovia hlasujte.“ 

Hlasovanie číslo: 4 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 31.01.2023 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 

5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní finančného príspevku pre 

mladé talenty mesta Brezna  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

6.  Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Brezno číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi 

služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a doplnkov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor životného prostredia a stavebného poriadku zastúpený Ing. Petrom Tichým, 

vedúcim odboru 

7.  Správy hlavnej kontrolórky 
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 7.1 Informáciu o plánovanej kontrole hospodárenia s majetkom mesta v 

podmienkach mestskej obchodnej spoločnosti 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 7.2 Správa o výsledku kontroly plnenia príjmov a čerpania výdavkov rozpočtu 

Mesta 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

 7.3 Správa z vykonanej kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou 

hodnotou za rok 2022 v rozpočtových organizáciách zriadených mestom. 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

8  Založenie obchodnej spoločnosti „BREZNO ENERGIA“ s.r.o. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 

9  Majetkové záležitosti 

 9.1 Žiadosť Miroslava Balcara, IČO: 33 923 981, so sídlom: Fraňa Kráľa 4, 977 01 

Brezno o zníženie nájomného za prenájom nebytových priestorov v budove 

Arény Brezno - Zimný štadión Ladislava Horského na ul. L. Novomestského č. 

34 v Brezne  

 9.2 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 101/2022 zo dňa 

22. júna 2022, ktorým bol schválený spôsobu nájmu a súťažných podmienok 

obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy 

na nájom v lokalite Zimný štadión L. Horského, Ladislava Novomestského, 

Brezno za účelom prevádzkovania letnej terasy 

 9.3 Žiadosť Petry Ridzoňovej, bytom Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena (1. kanalizačnej a vodovodnej prípojky, 2. prípojky NN) 
Predkladá: JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 9.4 

 

Žiadosť Lucie Havlíčkovej, bytom Brezno, o nájom pozemku v lokalite Kozí 

chrbát – Brezno 

 9.5 Žiadosť MUDr. Terézií Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom 

Brezno, o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

na pozemok mesta, Poľná ul. v Brezne 

 9.6 Žiadosť Moniky Kovalčíkovej bytom Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného bremena 

 9.7 Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná a.s. o uzatvorenie Zmluvy o 

zriadení vecného bremena, ktorej predmetom je zriadenie vecného bremena 

týkajúceho sa umiestnenia a uloženia inžinierskych sieti 

 9.8 Žiadosť MUDr. Anna Kirnos o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezna 

- 1- izbový byt na Nálepkovej ulici č. 1194/11 v Brezne. 
Predkladá: Mgr. Lucia Ličková, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 
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 9.9 Žiadosť Jána Jagerčíka o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta v Brezne, ul. Rovne 

 9.10 Žiadosť Ing. Igora Gálika a Anny Gálikovej o odkúpenie pozemku na ulici 

Martina Benku v Brezne 

 9.11 Žiadosť Ing. Jozefa Turisa a Mgr. Janky Turisovej o odkúpenie pozemku na 

Ul. Kiepka v Brezne 

 9.12 Žiadosť Michaely Bobiš Lacíkovej a Michala Bobiša o uzatvorenie zmluvy 

o zriadení vecného bremena 

 9.13 Žiadosť Mgr. Bibiány Berčíkovej o odkúpenie pozemku na Krátkej ul. v 

Brezne 

 9.14 Žiadosť Mgr. Františka Rotha a Mgr. Margity Rothovej o odkúpenie pozemku 

na Krátkej ul. v Brezne 

 9.15 Žiadosť Bronislava Kováčika o odkúpenie pozemku na Krátkej ul. v Brezne 
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

 Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 9.16 Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok obchodnej verejnej 

súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj 

nehnuteľného majetku mesta Brezno – pozemkov na ulici Lichardovej (lokalita 

Pálenica) 
Predkladá: JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny a majetkový Mestského úradu 

Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 9.17 Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok k obchodnej verejnej 

súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj 

nehnuteľnosti na Mostárenskej ulici Vrbová v Brezne  

10.  Rozpočet mesta Brezna na rok 2022 – návrh na I. zmenu  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

11.  Poskytnutie dotácií v roku 2023  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

 11.1 Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou 

Brezno, n.o.  

 11.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou 

 11.3 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023  
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania MsÚ Brezno, zastúpený vedúcou odboru 

Ing. Ruženou Šefrankovou 

12.  Návrh na zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, ktorým 

poslanci schválili investície a výšku úveru na realizáciu regenerácie 

vnútroblokov Mazorníkovo – 9. mája – stred, Mazorníkovo – 9. mája vstup 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 
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Šimkovičovou 

13.  Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných 

zdrojov financovania - úverov z Environmentálneho fondu 
Predkladá: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 
Spracoval: Ing. Ingrid Konečná Veverková, hlavná kontrolórka mesta Brezna 

14.  Schválenie realizácie investície a prijatia úveru na projekt „Regenerácia 

vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- vstup“ z Enviromentálneho fondu 

Slovenskej republiky v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor riadenia projektov MsÚ Brezno zastúpený vedúcou odboru Mgr. Miladou 

Šimkovičovou 

15.  Schválenie realizácie investície a prijatia úveru na projekt „Regenerácia 

vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- stred“ z Enviromentálneho fondu 

Slovenskej 

republiky v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 

16.  Rôzne 

 16.1 Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezno na výkon 

sobášiaceho 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna  

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 

 16.2 Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna o činnosti komisií 

 

 16.3 Podanie žiadosti o finančný príspevok na realizáciu projektu rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry v Brezne  

 

17.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

18.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

19.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„17 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený jednohlasne. Prešli by sme k voľbe 

návrhovej komisie so zreteľom na prerokované správy. Odporúčam Mestskému zastupiteľstvu 

zvoliť návrhovú komisiu v zložení poslancov: pani poslankyňa Donovalová, pán poslanec Auxt 

a pani poslankyňa Štugnerová. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy? 

Keď nie, dávam odhlasovať zloženie Návrhovej komisie. Kto je za, aby návrhová komisia 

pracovala v uvedenom zložení? Nech sa páči, hlasujte.“ 
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Hlasovanie číslo: 5 

Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Volba NK 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„15 prítomných, 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. No a za overovateľov zápisnice z 

dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva: pána poslanca Barana a 

pána poslanca Obernauera. Zapísaním uznesenia, vypracovaním zápisnice poverujem pani 

Janku Štulajterovú, asistentku prednostky Mestského úradu. Tiež vás informujem o podpise 

zápisnice zo zasadnutia 23. februára 2023, kde pani poslankyňa Štugnerová, pán poslanec 

Ridzoň podpísali zápisnicu bez výhrad. Prešli by sme program rokovania.“ 

 
 
K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 25.03.2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 4 máme Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 25. 3. 

2023. Predkladá pani prednostka Mestského úradu tiež materiál prednostu Mestského úradu 

Brezno. Nech sa páči, pani prednostka, uviesť materiál.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážená pani hlavná kontrolórka, vážené panie poslankyne, 

páni poslanci, vážení prítomní, týmto vám predkladám správu o plnení uznesení Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna k 25. marcu roku 2023, v ktorej konštatujem, že 13 uznesení 

Mestského zastupiteľstva bolo splnených, tým ich vypúšťame zo sledovania. 4 uznesenia rušíme 

z februára 2023 a zrušili sme 2 uznesenia z 26. mája 2021, 6. apríla 2022. To je všetko z mojej 

strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

Mestské zastupiteľstvo Mestského úradu Brezno po prvé berie na vedomie. Ďalej tak, ako je 

uvedené v texte. Po druhé konštatuje, že ďalej ako je uvedené v texte, boli splnené tieto 

uznesenia, ktoré sú menované a vypúšťa ich zo sledovania. Po tretie ruší uznesenia tak, ako sú 

uvedené v texte a po štvrté, zrušilo ďalej uznesenie, ktoré sú uvedené v texte. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 25.03.2023 

 

II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie MsZ č. 165/2021 zo dňa 27. októbra 2021 

2. Uznesenie MsZ č. 120/2022 zo dňa 21.septembra 2022 

3. Uznesenie MsZ č. 154/2022 zo dňa 14.decembra 2022 

4. Uznesenie MsZ č. 13/2023 zo dňa 23. februára 2023 

5. Uznesenie MsZ č. 14/2023 zo dňa 23. februára 2023 

6. Uznesenie MsZ č. 15/2023 zo dňa 23. februára 2023 

7. Uznesenie MsZ č. 17/2023 zo dňa 23. februára 2023  

8. Uznesenie MsZ č. 19/2023 zo dňa 23. februára 2023 

9. Uznesenie MsZ č. 28/2023 zo dňa 23. februára 2023 

10. Uznesenie MsZ č. 32/2023 zo dňa 23. februára 2023 

11. Uznesenie MsZ č. 36/2023 zo dňa 23. februára 2023 

12. Uznesenie MsZ č. 49/2023 zo dňa 23. februára 2023 

13. Uznesenie MsZ č. 50/2023 zo dňa 23. februára 2023 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Ruší 

1. Uznesenie MsZ č. 43/2023 zo dňa 23. februára 2023 

2. Uznesenie MsZ č. 44/2023 zo dňa 23. februára 2023 

3. Uznesenie MsZ č. 45/2023 zo dňa 23. februára 2023 

4. Uznesenie MsZ č. 46/2023 zo dňa 23. februára 2023 

 

IV/ Zrušilo 

1. Uznesenie MsZ č. 72/2021 zo dňa 26. mája 2021 

2. Uznesenie MsZ č. 37/2022 zo dňa 6. apríla 2022 

 

Hlasovanie číslo: 6 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Tomáš Turňa, pán poslanec... 

Mgr. Tomáš Turňa (poslanec) 

Pardon. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

15 prítomných, 14 za, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 
 
K bodu 5/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní finančného príspevku pre 

mladé talenty mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 5 máme návrh všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní finančného 

príspevku pre mladé talenty mesta Brezna. Predkladám ja, spracoval Útvar prednostu 

Mestského úradu Brezno a materiál uvedie pani Paučová, nech sa páči, môžte. 

Mgr. Marta Paučová (Samostatný odborný referent na úseku školského úradu) 

Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, vážení prítomní, cieľom tohto návrhu 

je v podstate úprava prílohy, ktorou je žiadosť o poskytnutie finančného príspevku pre mladé 

talenty. Navrhujeme upraviť niektoré body tak, aby boli prehľadnejšie a konkrétnejšie, aby boli 

jednoznačné pre žiadateľa, čo má vlastne do jednotlivých bodov uviesť a ktoré prílohy sú 

potrebné k žiadosti doložiť. Z mojej strany všetko, ďakujem. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Ďakujem pekne. Stanovisko finančné, nech sa páči. 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

Finančná komisia odporúča schváliť materiál tak, ako je pripravený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Ďakujem. Komisia školstva, nech sa páči. 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

Ďakujem za slovo. Materiál išiel zo školskej komisie, a preto ho aj odporúča schváliť, 

ďakujeme. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Dobre, ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči, návrhová. 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania ďalej tak, ako je uvedené v texte a II. uznáša sa ďalej, ako je uvedené v texte. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu. 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 

poskytovaní finančného príspevku pre mladé talenty mesta Brezna 

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o poskytovaní 

finančného príspevku pre mladé talenty mesta Brezna 
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Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený schválený. 

 

K bodu 6/ 

Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Brezno číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi 

služby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a doplnkov 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 6 máme návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo 18 v roku 2019 o parkovaní motorových 

vozidiel a určení stanovíšť taxislužby na území mesta Brezno v znení neskorších zmien a 

doplnkov. Predkladám ja, spracoval odbor životného prostredia a stavebného poriadku v 

zastúpení vedúcim. Nech sa páči, môžeš, pán vedúci.“ 

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia a stavebného poriadku) 

„Dobrý deň, takže dôvodom vypracovania návrhu predloženého Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta, je potreba vykonania doplnenia úpravy obsahu súčasného platného VZN 

číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť taxislužby na území mesta 

Brezna v znení neskorších zmien a doplnkov. Tento návrh bol vlastne prerokovaný v komisiách, 

tak neviem, že či chcete aj konkrétne, aby som vám, čo sa mení v jednotlivých paragrafových 

zneniach.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Netreba, materiál bol predložený?“ 

Ing. Peter Tichý (vedúci odboru životného prostredia a stavebného poriadku) 

„Áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„V prípade otázok zodpovieš. Ďakujem. Nech sa páči stanovisko komisií, mali sme to vo 

finančnej, áno?“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Áno, Finančná komisia odporúča schváliť materiál. Úrad spravil taký návrh, že tá kontrolná 

činnosť MS by sa mala potom zintenzívniť, aby, to malo zvýšenú efektivitu...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno, to sme si povedali na tom pracovnom stretnutí, že bude poverená osoba, ktorá sa bude 
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venovať iba kontrole, výkonu tohto nariadenia. Dobre? Takže takto, ešte sme to mali v komisii, 

či nie?“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„No, v Komisii rozvoja to robil pán Králik.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Janko, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec) 

„Komisia pre rozvoj takisto odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť tento návrh tak, ako 

bol predložený.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči, otváram rozpravu. Ako prvý pán zástupca Fašang, nech 

sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Ďakujem za slovo. Ja sa chcem opýtať, dopracovali ste tam aj ten bod, že parkovacie karty 

zakúpené tento rok platia do konca roka? Áno, je to tam doplnené, dobre. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem, ešte niekto ďalší? Ak nikto ďalší... Nehlási sa nikto ďalší, rozpravu končím, 

nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie vyhodnotenie pripomienkového 

konania. Ďalej tak, ako je uvedené v texte a II. uznáša sa tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy... Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia, 
ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo 18/2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezno v znení 

neskorších  zmien a doplnkov 

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov na Všeobecne záväznom ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Brezno číslo 18/2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby 

na území mesta Brezno v znení neskorších  zmien a doplnkov 

 

Hlasovanie číslo: 8 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 
 
K bodu 7/ 
Správy hlavnej kontrolórky 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 7 máme správy hlavnej kontrolórky: bod 7.1, 7.2, 7. 3? Všetky body spojíme. 

Materiál, nech sa páči, pani hlavná kontrolórka.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka mesta Brezna) 

„Ďakujem pekne, vážený pán primátor, vážené poslankyne, vážení poslanci, predovšetkým vám 

predkladám správy o výsledku kontroly, ale prvým bodom je informácia o plánovanej kontrole 

hospodárenia s majetkom mesta v podmienkach mestskej obchodnej spoločnosti. Ja som si do 

plánu kontrolnej činnosti ešte minulý rok dala a ste mi aj schválili, kontrolu hospodárenia s 

majetkom mesta v našich lesoch mesta Brezna s tým, že predmetom kontroly malo byť vlastne 

kontrola nájomných zmlúv, ktoré, resp. nájomných zmlúv a nájomných zmlúv s dodatkami, ktoré 

mali byť predmetom kontroly práve z dôvodu, ktoré uvádzam aj v tejto informácii. Predmet 

kontroly vlastne a cieľ kontroly bol naplnený už vlastne tým, že predtým ako som ja tú kontrolu 

vôbec stihla vykonať, tak oni predložili na základe tých objektívnych dôvodov, ktoré tam máte 

aj uvedené, oni predložili do zastupiteľstva návrh na teda uzatvorenie nájomnej zmluvy, kde 

vlastne scelili všetky tie nájomné zmluvy, všetky tie dodatky, a tým pádom účel kontroly vlastne 

bol naplnený. To je prvá informácia. Druhá informácia je o výsledku kontroly, kde som 

kontrolovala alebo zamerala som sa na kontrolu kapitálového rozpočtu. Asi netreba 

vysvetľovať, že kapitálový rozpočet pre samosprávy je veľmi dôležitý najmä z hľadiska rozvoja, 

z hľadiska rozvojových programov investičných akcií na meste. Zamerala som sa teda na 

kontrolu napĺňania kapitálových príjmov a čerpania kapitálových výdavkov. Netreba asi 

zdôrazňovať, že my sme jedno z mála miest, kde tá úspešnosť v získavaní rôznych finančných 

prostriedkov z grantov a transferov, či zo štátneho rozpočtu z Európskej únie na základe 

medzinárodných zmlúv je naozaj mimoriadna. Na základe toho aj náš rozpočet - ako ja, keď 

prezentujem napr. medzi kolegami, ale aj pred medzi starostami a predpokladám, že aj pán 

primátor, že aký my máme kapitálový rozpočet, tak akože najprv si myslia, že zle počuli, čiže 

naozaj ten náš kapitálový rozpočet je veľký, ale treba naozaj sa pozrieť aj pravde do očí a je 

tam aj v tej správe uvedené, že je potrebné venovať zvýšenú pozornosť najmä z tých objektívnych 

dôvodov, ktoré naozaj tu sú a sú tam aj pomenované. Je to aj uvedené v tej správe vo vyjadrení, 

teda kontrolovaného subjektu, konkrétne Mestského úradu, že to plnenie kapitálových príjmov 

je na takej úrovni, akej je práve na základe toho, že kapitálové príjmy získavame z prevodu 

vlastníctva majetku a jednoducho je potrebné si uvedomiť, že keď schvaľujem, keď schvaľujem 

rozpočet a v rámci neho aj kapitálový rozpočet zo strany teda zastupiteľstva, tak na to sú vlastne 

napojené aj tie prevody vlastníctva majetku, ktoré a priori je potom ako keby naplánované 

narozpočtované, že aj tieto sa potom schvália a naplní sa tým pádom kasa. Naplnia sa tie 

kapitálové príjmy. Na druhej strane sú to potom kapitálové výdavky, kde je, samozrejme, 

nevyhnutné, že sa tam zohľadňuje vlastne tie kapitálové zdroje. Akonáhle kapitálové zdroje nie 

sú naplnené, tak tým pádom ani nemôžu byť čerpané kapitálové výdavky v plánovanej výške. 
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No, ale tu treba objektívne povedať, že my máme teda zdroje najmä cudzie či úverové alebo tie 

úspešné projekty, do ktorých sme zapojení, no a tam je tá objektívna príčina, a to je najmä 

dodávateľské vzťahy. Povedzme si otvorene, o tom by vedeli hovoriť pán primátor aj už nový 

viceprimátor, ktorý má na starosti túto oblasť a samozrejme potom aj proces verejného 

obstarávania. Ak nám bude takto pokračovať novela zákona o verejnom obstarávaní, tak 

vlastne budeme to mať predĺžené - ja už neviem, či do roka, no, nehovoriac o tom, že novela 

zákona o majetku obcí nám zasa predĺži opäť aj predaje majetku, takže asi sa dostaneme k 

tomu, že to plnenie kapitálových príjmov a čerpanie kapitálových výdavkov bude vyzerať tak, 

ako vyzerá. Samozrejme, treba to vnímať tak, že to nie sú nedostatky, ani neboli konštatované 

kontrolné zistenia, ale z mojej strany bolo potrebné sa na túto oblasť zamerať. Ja som si tam 

dovolila dať aj nejaké odporúčanie, aby naozaj ten finančný manažment mesta túto pozornosť, 

aj keď naozaj to bude mať ťažké, lebo ako hovorím, schválená Novela zákona o majetku obcí, 

teda neviem, či už ste teda v obraze, ale znamená naozaj, že o rok, keď túto kontrolu budem 

robiť, tak budem konštatovať zasa objektívnu príčinu, prečo sme nenaplnili tie plánované 

kapitálové príjmy. No a posledná kontrola opäť problém - to akože nie na strane našej ani na 

strane mesta, ale zamerala som sa na kontrolu zákaziek s nízkou hodnotou v školách a školských 

zariadeniach. Dôvodom bolo to, že vlastne podľa ostatnej Novely zákona o verejnom 

obstarávaní, práve, ktorá nadobudla platnosť minulý rok o takomto čase, sa nám posunuli, 

dobre, to sme ako vítali, limity predpokladanej hodnoty zákaziek s nízkou hodnotou nad 

10.000 EUR. Takže, čo sa týka škôl a školských zariadení, bola som si vedomá toho, že tam tie 

zákazky s nízkou hodnotou asi nebudú v nejakom enormnom množstve, vzhľadom k tým 

finančným možnostiam našich škôl a školských zariadení. To sa mi aj potvrdilo. Všetky školy 

mi teda dali spätnú väzbu, že oni nemajú zákazky s nízkou hodnotou. Nuž, ale ja som sa ich 

opýtala na jednu konkrétnu vec, a to sú potraviny. A potraviny sú nad hodnotu 10.000 EUR. 

Dokonca, keby nebola Novela zákona o verejnom obstarávaní, tak naše školy a školské 

zariadenia by mali už vlastne nadlimitnú zákazku pri potravinách. Našťastie, tá hranica sa 

posunula na 210.000, čiže naozaj sú tesne tesne pod touto hranicou, ale problém je ten, že 

vlastne oni nevykonávali verejné obstarávanie a ja chcem veľmi pekne poprosiť v ich mene, že 

aby sme si na to sadli a aby sme sa dohodli, teda pani prednostka, že či by nebolo možné za 

tieto subjekty to verejné obstaranie vykonať na potraviny tak, ako ste robili pri energii. Poviem 

aj z dôvodu, pretože ak sa nezmení zákon o verejnom obstarávaní, a to zase apelujem na teba, 

pán primátor, lebo si v rade ZMOSu, že tak vlastne údajne od budúceho roku, od apríla 2024, 

toto sa bude musieť robiť formou tej spôsobilej osoby. No a to si neviem predstaviť, že teda, to 

by bolo zasa viac nákladov pre tie naše školy a školské zariadenia, aby o potraviny obstarávali 

formou tej spôsobilej osoby. Takže, toto je výsledok tej kontroly. Nie je to výsledok lichotivý, 

ale treba si uvedomiť, že naozaj, začalo sa niečo, začali to riešiť už aj regionálne úrady, lebo 

vlastne ako keby sa spustila taká lavína. Uvedomujú si teda, že asi treba posunúť tú hranicu 

ešte vyššie, ako je 200.000, lebo na tých školách - my máme relatívne také stredné školy, si 

myslím, ale sú už subjekty, kde naozaj to verejné obstarávanie formou napr. nadlimitnej zákazky 

Bratislava a tieto musia robiť, takže je to veľmi náročné. Takže z mojej strany toľko, boli to 

kontroly, ktoré ukázali nejaké veci, ale tie veci sú na to, aby sme ich riešili a myslím si, že my 

ich aj poriešime. Takže, ďakujem veľmi pekne zatiaľ, odpoviem na otázku a nemali ste ma dať 

na začiatok, lebo potom veľa rozprávam.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To v poriadku, ešte vládzeme, takže to je dobre nastavené. Ďakujem veľmi pekne, ak môžem, 

len v krátkosti zareagujem, že čo sa týka aj Zákona o verejnom obstarávaní, tak, aby aj 
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kolegyne, kolegovia vedeli, že to je neskutočne zložitý proces dnes zvlášť, lebo aj po tej 

poslednej novele, ktorá bola, tak my musíme ešte zložitejšie obstarávať, aj keď cieľom bolo to, 

aby sme obstarávali transparentnejšie a jednoduchšie, takže stal sa presný opak. A dnes je 

realitou, že každé jedno mesto sa borí s tým, že jednoducho je úplným štandardom, že to verejné 

obstarávanie nie je riadiacim orgánom vyhodnotené ako zákonné a úspešné a musíme tieto 

verejné obstarávania opakovať. Tie chyby nie sú, poviem, vôbec nejaké zásadné. Raz vám chýba 

technický list, raz vám chýba neviem čo, potom neodpovedali sme, poviem, dostatočne na 

otázku uchádzača, alebo niečo podobné a na základe... A samozrejme, predlžuje to výrazným 

spôsobom proces. Ak aj dneska máme vyhlásené verejné obstarávania, napríklad, aby ste mali 

predstavu, na kompostáreň alebo na hlavne vodnú nádrž Banisko, tak práve takýmito otázkami, 

ktoré vám prídu dve hodiny pred uzávierkou, musíte predĺžiť celé verejné obstarávanie, poviem 

o týždeň. A znovu sa to opakuje. Vyslovene, sú firmy, ktoré napr. v poslednú chvíľu dajú otázku, 

ktorú musíme zodpovedať, ale keďže technického charakteru a nie je možné ju zodpovedať do 

dvoch hodín, ale poviem, do dvoch troch dní, tak automaticky musíme predlžovať verejné 

obstarávania. Ale to je len taký malý príklad z toho všetkého, čo musíme v rámci tohto celého 

absolvovať. No samozrejme, čo sa týka tých kapitálových výdavkov, tak tam robíme všetko pre 

to, aby sme naplnili túto časť, lebo samozrejme, samozrejme, vnímame to ako problém, ak by 

sa nám to nepodarilo, ale urobili sme teraz zásadné kroky k tomu, aby sa nám to podarilo a o 

týchto veciach budeme rokovať aj na tých pracovných stretnutiach, ktoré budeme mať 

najbližšie. Niektoré veci sme už začali rozoberať, takže ja si myslím, že aspoň z väčšej časti sa 

nám to tento rok napriek nepriaznivej situácii, lebo vstupuje do toho veľa premenných, podarí, 

no a čo sa týka ešte, aby som zareagoval aj na verejné obstarávanie potravín, tak tam mám, 

poviem takú myšlienku, lebo už som sa tým zaoberal aj s novým vedúcim na hoteli Ďumbier, že 

by sme zapojili aj hotel Ďumbier do toho. Lebo myslím si, že by to bolo zákonné a hlavne školy 

by sme odbremenili od tých procesov, že by sme to urobili, poviem, alebo robili cez našu 

eseročku, aby sme ju do toho zapojili. Ale to ti potom vysvetlím. Prejdem si to s tebou, že či by 

to bolo v poriadku aj z tvojho pohľadu, ale vnímam to ako problém, lebo jednoducho viem, ako 

to funguje a aj tvoje kontrolné zistenia hovoria o tom, aby sme s tým pracovali a dali to na 

zákonnú mieru a dostali sa do pozícií, ktoré nebudú v budúcnosti problém. Takže, ja ďakujem. 

Vždy tieto kontroly berieme úplne vážne, konštruktívne, atď., robíme opatrenia potom, aby sa 

nám neopakovali zistenia. Prosím? A nehneváme sa vôbec, práveže, naopak, však vieš, že ja s 

tebou, keď som si nie istý, tak tiež tebou komunikujem mnohé veci a problémy, takže radšej nech 

je to prevencia, ako potom následne sankcia, takže pre nás je to určite lepšia cesta. Nech sa 

páči, kolegyne, kolegovia, otváram diskusiu. Ak nikto, poprosím návrhovú, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie ďalej tak, ako je uvedené v texte aj 

ostatné body.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Hlasujeme jednotlivo. Dobre, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte bod 7.1.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ berie na vedomie 
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Informáciu o plánovanej kontrole hospodárenia s  majetkom mesta v podmienkach 

mestskej obchodnej spoločnosti 

 

Hlasovanie číslo: 9 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„17 prítomných ,17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím bod 7.2.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie ďalej tak, ako je uvedené v texte aj 

ostatné body.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly plnenia príjmov a čerpania výdavkov rozpočtu mesta 

 

 

Hlasovanie číslo: 10 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zo 17 prítomných, 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. a bod 7.3. poprosím.“ 

 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie ďalej tak, ako je uvedené v texte aj 

ostatné body.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
I/ berie na vedomie 

 

Správu  o výsledku kontroly verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou  za rok 

2022 v rozpočtových organizáciách zriadených mestom. 

 

Hlasovanie číslo: 11 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 
K bodu 8/ 

Správy hlavnej kontrolórky 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prešli by sme k bodu 8, založenie obchodnej spoločnosti BREZNO ENERGIA s.r.o. - 

predkladám ja. Spracoval odbor právny a majetkový. K tomuto bodu poviem, že na základe, na 

základe toho, že nám končí zmluva s VEOLIOU ENERGIOU, tak musíme jednoducho pristúpiť 

k tomu, aby sme urobili všetky právne úkony, ktoré nám umožnia od 1. 1. začať prevádzkovať 

tepelnú sústavu. Preto je to, poviem, taký čas, ani skoro, ani neskoro, aby sme jednoducho 

urobili všetko, čo je potrebné, hlavne vo vzťahu k ÚRSO: založenie obchodnej spoločnosti, 

licenciám, aby jednoducho od 1. 1. to bolo možné. Tam máme už aj uvedeného? Aha, dobre, 

tak nech sa páči, môžeš ma doplniť, ak...“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Dobrý deň, ak môžem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči, samozrejme môžeš, Lenka.“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Ďakujem, takže v tomto bode 8. predkladáme návrh na založenie obchodnej s. r. o. s 

obchodným menom BREZNO ENERGIA, s.r.o., so sídlom Dr. Clementisa 1217/5 Brezno. 

Navrhuje sa teda jednak založenie obchodnej spoločnosti, jej obchodné meno, sídlo, kde 

zakladateľom bude mesto Brezno s obchodným podielom 100 %. Ďalej sa navrhuje schváliť 

majetkovú účasť mesta Brezno vo forme peňažného vkladu vo výške 5.000 EUR, čo predstavuje 

100 % na jej základnom imaní. Do funkcie konateľa spoločnosti navrhujeme pána Ing. Jána 

Lukáča. Za členov dozornej rady navrhujeme: z radu poslancov. Navrhujeme pána poslanca 

Fašanga, pána poslanca Králika, pána poslanca Juhaniaka, pána poslanca Ridzoňa a pani 

poslankyňu Donovalovú. Zároveň navrhujeme poveriť pána primátora nášho mesta na 

podpísanie zakladateľskej listiny a všetkých právnych úkonov spojených so založením 

spoločnosti.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Poviem, ešte to doplním, že teraz musíme veľmi rýchlo konať, čo sa 

týka hlavne licencií a čo sa týka nákupu plynu, lebo aj podľa odborníkov, s ktorými 

konzultujeme túto, tento zámer, tak je, poviem, najvhodnejšie obdobie a jednoducho nemáme 

veľa času, aby sa nám toto podarilo. Samozrejme, budeme to verejne obstarávať, takže o 

výsledku vás budeme informovať, ale ten objem, ktorý musíme nakúpiť je značný. Musíme ho 

nakupovať priamo na obchodnú spoločnosť, čo sme zisťovali na obchodnom oddelení aj SPP, 

aj sme si to prešli. Prosím? Áno, áno, tak tam budeme 32 giga kupovať, takže to je naozaj veľa. 

Tak, nie, zhruba sme počítali 32 giga. Takže, máme čo robiť, je to veľmi zložitá vec, máme aj 

poradenskú advokátsku kanceláriu, ktorá je špecializovaná iba na tento segment, energetiku, 

pretože je to naozaj sféra, ktorá je veľmi náročná a nedá sa to naštudovať, poviem, v nejakej 

krátkej dobe bez toho, že by sme mali odborné poradenstvo zo strany takéhoto odborného 

subjektu alebo advokátskej kancelárie. Samozrejme, zodpovieme otázky, nech sa páči. Komisie 

sme to mali, áno? Poprosím finančnú.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Finančná komisia odporúča schváliť materiál, tak ako je pripravený.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Aká advokátska kancelária nám to robí?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prosím?“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Poláček & Partners.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Poláček & Partners, tak. A môžte si pozrieť, majú viac ako 1000 referencií z tejto oblasti iba, 

takže nie je to žiadny začiatočník. 20 rokov na trhu. Bratislava, hej, ale tých spoločností asi päť 

na Slovensku celkovo, ktoré vôbec sa venujú tejto problematike, takže nie je, poviem, že nejaký 

veľký okruh tých, z ktorých je vyberať, z ktorých je možné vyberať, hej, takže. Dobre, nech sa 

páči, pani poslankyňa Dzurmanová môžeš, Peťka.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Ďakujem, ja súhlasím so založením obchodnej spoločnosti, len pri tejto príležitosti, keď 

hovoríš, pán primátor, že teda zložitá situácia, nemáme veľa času a podobne, tak sa chcem len 

opýtať, že či nie je možno vhodnejšie zamerať sa alebo zaoberať sa tým takým spôsobom, že by 

sa dajme tomu na jeden rok ešte ponechala napríklad zmluva, alebo predĺžila s Veoliou Energia 

a zmluva len teda na ten jeden rok, pretože tá zmluva to dovoľuje, alebo je tak postavená a 

možno naozaj pripraviť sa tak, ako, že bez nejakého stresu a bez rýchlosti zbytočnej a zvlášť v 

tejto dobe, keď si myslím, že ešte sa veci budú diať rôzne. Takže toto je len taký môj pohľad, že 

či ste zvažovali aj takéto niečo a či skutočne je potrebné až tak veľmi sa ponáhľať. Tak prosím 

ťa, keby si mi zodpovedal, aby som vedela.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„My to neponáhľame, pretože.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Teraz si to tak povedal, že je veľa hej, tak ja len na to reagujem, že.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Takto ako, v podstate máme termíny, to je celé. Tak ako máme aj v iných veciach a jednoducho 
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tým, že nám končí zmluva, tak nevidím dôvod, aby sme sa zaoberali predĺžením, pokiaľ sme 

zatiaľ nastavení tak, že uvedené stihneme, a to by nám len oddialilo zase ďalšie procesy, ďalšie 

investície, ktoré sú potrebné do spoločnosti o ďalšie obdobie. Takže, ja si myslím, že by to bola 

nie dobrá cesta, nevhodná cesta a ja som si to vykomunikoval priamo aj s Veoliou, s pánom 

generálnym riaditeľom, s ktorým som mal stretnutie v piatok aj s obchodnou zástupkyňou 

spoločnosti a v podstate sme si prešli aj procesy, ktoré sa týkajú ukončenia zmluvy aj 

samozrejme na čo ďalšieho fungovania, kde aj samotná spoločnosť sa zatiaľ k tomu postavila 

tak, že nám budú nápomocní, čo sa týka nášho samostatného ďalšieho fungovania. Takže 

vravím, zatiaľ sme nastavení, že ideme do toho sami, a preto hovorím, že nie je ani neskoro ani 

skoro, pretože stále máme dostatok času urobiť, poviem, ak by bolo potrebné nejaké zásadné 

zmeny alebo zmeniť, poviem, vzťah k tomu, ako sme nastavení pri tomto zámere, ale zatiaľ 

ideme, myslím, v súlade aj s harmonogramom aj so všetkým, čo potrebujeme, aby sme fungovali 

od 1. 1. Nevidím v tom žiadny problém zatiaľ. Hovorím, prešiel som si to aj so spoločnosťou, 

máme spravené nejaké nápočty aj, čo sa týka budúcich investícií aj, čo sa týka hospodárenia. 

Ja si myslím, že pre nás je momentálne lepšia alternatíva tá, že ideme do toho od 1. 1. sami a 

nevidím dôvod, aby sme priberali partnerov, keďže aj iné mestá na Slovensku si dokážu tieto 

teplárenské spoločnosti prevádzkovať a samozrejme so ziskom. Takže asi tak zatiaľ. Prosím? 

Prosím? Áno a dneska sú v zisku a ja ako nevidím dôvod, aby sme ten zisk odďaľovali, čo sa 

týka mesta, hej, takže. Pán poslanec Garaj, nech sa páči môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Ja sa chcem len opýtať, čo sa týka pozície konateľa, či je táto funkcia určená dočasne...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ale áno.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Alebo je to trvalá funkcia a druhá otázka, čo sa týka dozornej rady, či tam budú do budúcna 

len poslanci, alebo tam bude aj nejaká odborná verejnosť z radov neposlancov.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno, to som nespomenul, ale samozrejme, tá pozícia je len dočasná, pretože tá spoločnosť 

zatiaľ nebude robiť žiadne, poviem, žiadnu hospodársku výraznejšiu hospodársku činnosť 

okrem nákupu plynu a táto doba je pre nás zásadná v tom, aby sme získali všetky povolenia, 

komunikovali s ÚRSOm, čo je potrebné vybaviť a zariadiť a samozrejme, potom bude vyhlásené 

výberové konanie na konateľa tejto obchodnej spoločnosti, keďže nepočítame s tým, že by túto 

spoločnosť, poviem, už v budúcom roku od 1. 1. viedol pán Lukáč, hej, takže, naozaj, tak ako 

sme to spravili teraz pri Ďumbieri, tak to robíme aj tu, s tým, že máme dôveru v tieto osoby a 

majú, samozrejme, aj skúsenosti, čo sa týka vedenia obchodnej spoločnosti. Zákon nám to 

umožňuje, takže hovorím, že je to viac menej taká formálna, by som povedal, pozícia, ale bude 

vyhlásené riadne výberové konanie a druhú otázku si mal, čo sa týka dozornej rady. Myslím si, 

že nie je to potrebné ani vhodné, pretože my potrebujeme odborne spôsobilé osoby na licencie, 

čiže ten odborný substrát tam budeme mať cez licencie, ktoré musíme deklarovať na ÚRSO, 

nebude to o tom, že teraz tú odbornú časť by sme my garantovali cez dozornú radu a členov 

dozornej, alebo cez moju osobu, ale sú tam nutné licencie odborne spôsobilých osôb a nebude 

jedna tá licencia, takže tie zabezpečia v podstate aj to, aby tá odborná časť bola garantovaná 

takouto odborne spôsobilou osobou.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Ďakujem.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prosím.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Julko Obernauer, nech sa páči, pán poslanec, môžeš.“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Ďakujem pekne, ja len takú otázku. V predmete, v navrhovanom predmete činnosti, mne mne, 

tak chýba jedna vec. Je tam výroba tepla, ale spoločnosť zabezpečuje aj výrobu teplej vody, či 

to tam nie je potrebné doplniť. Možnože je to primitívna, smiešna otázka, ale aby náhodou 

niekomu nechýbala.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nie je to primitívna, ale myslím si, že nie je to problém, lebo máme tieto veci skontrolované 

práve tou advokátskou spoločnosťou, takže kanceláriou, takže tam. Ale môžme si to pozrieť pre 

istotu. Nepýtaš sa zle, ale myslím si, že to nie je problém.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Tieto predmety činnosti mala Veolia aj predtým, ak môžem doplniť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno, áno, teraz mi akurát hovoria, že malo by to byť v poriadku aj vzhľadom na to, že obdobný 

predmet podnikania má aj spoločnosť, ktorá v súčasnosti prevádzkuje tepelnú sústavu, takže 

tak. Ale poctivo si čítal, tak ťa chváli aj pán zástupca. Dobre, nech sa páči, ak sú ďalšie otázky, 

kolegyne, kolegovia. Poviem ešte aj vo vzťahu, čo sa týka Veolie, zatiaľ bez problémov 

komunikujeme, tam nie je nie je problém, stretávame sa, dohadujeme aj ten priebeh, aj to 

odovzdanie. Nemalo by tam ísť o žiadne špeciálne vyrovnanie, hej, alebo niečo podobné, lebo 

tie veci sú už v rámci účtovníctva odpísané, takže tam by nemal byť s týmto problém, a tak sme 

si to aj deklarovali na tom spoločnom obchodnom stretnutí, ktoré sme mali v piatok v 

Bratislave. Takže, takže z tohto pohľadu, vravím, nevidím tam nejak momentálne zásadné 

problémy. Ak nikto ďalší, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová komisia.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje I. založenie obchodnej spoločnosti s ručením 

obmedzením s obchodným názvom Brezno energia, s.r.o., po II. majetkovú účasť mesta Brezno, 

po III. do funkcie riaditeľa Ing. Jána Lukáša a po IV. za členov dozornej rady Ing. Miroslava 

Fašaga, Ing. arch. Jána Králika, Mgr. Martina Juhaniaka, doc. Ing. Martina Ridzoňa a Mgr. 

Ivanu Donovalovú.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o 

návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje 

 

na základe § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, § 9 ods. 2 písm. f) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v spojení s § 3 a § 12 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta týmto: 

 

1. založenie obchodnej spoločnosti s ručením obmedzeným s obchodným menom: 

BREZNO ENERGIA, s.r.o., so sídlom Dr. Clementisa 1217/5, 977 01 Brezno, ktorej 

zakladateľom bude Mesto Brezno s obchodným podielom 100%,  
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2. majetkovú účasť Mesta Brezno v obchodnej spoločnosti BREZNO ENERGIA, s.r.o., so 

sídlom Dr. Clementisa 1217/5, 977 01 Brezno, a to vo forme peňažného vkladu vo výške 5 

000 Eur, čo predstavuje 100 % na jej základnom imaní, 

 

3. do funkcie konateľa spoločnosti BREZNO ENERGIA, s.r.o., so sídlom Dr. Clementisa 

1217/5, 977 01 Brezno, Ing. Jána Lukáča, nar. ,,,,,,, r.č. ......., bytom ....., Beňuš. 

 

4. za členov dozornej rady spoločnosti BREZNO ENERGIA, s.r.o., so sídlom Dr. Clementisa 

1217/5, 977 01 Brezno: 

- Ing. Miroslav FAŠANG,  

- Ing. arch. Ján KRÁLIK,  

- Mgr. Martin JUHANIAK, 

- doc. Ing. Martin RIDZOŇ, PhD., IWE,  

- Mgr. Ivana DONOVALOVÁ, 

 

5. poverenie primátora mesta JUDr. Tomáša Abela  PhD. na podpísanie zakladateľskej 

listiny a všetkých  právnych úkonov spojených so založením spoločnosti BREZNO 

ENERGIA, s.r.o., so sídlom Dr. Clementisa 1217/5, 977 01 Brezno 

 

 

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zo 17 prítomných, 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený, za konateľa Jána Lukáša, áno? 

Lebo neviem, či sme. Konateľa obchodnej spoločnosti, ale všetci vieme, áno? Nie je s tým žiadny 

problém, mali sme to aj v rámci diskusie, ale pre istotu, lebo som...“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Hej,hej, dobre si počul.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Hej, že som nenavnímal, že by to dobre bolo povedané, takže dobre, ideme ďalej.“ 
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K bodu 9/ 

Majetkové záležitosti 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 9 máme majetkové záležitosti. Ak by ste súhlasili kolegyne, kolegovia, tak by sme 

spojili rozpravu tak, ako minule, že k všetkým bodom by som poprosil. Je s tým nejaký problém? 

Potom, samozrejme, môžte v rámci, v rámci rozpravy ku ktorémukoľvek. Spojíme, áno, všetky 

body do prezentácie. Nech sa páči, poprosím bod 9., teda majetkové záležitosti.“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Dobre, teda začneme. Pardon, začneme bodom 9.1. Ide o žiadosť Miroslava Balcara, ktorý 

prevádzkuje obchod Hokej shop, je to v budove arény Brezno na zimnom štadióne. Navrhuje sa 

na jeho žiadosť zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pre tohto nájomcu. Cena 

nájmu je 166 EUR bez DPH mesačne za ten kalendárny mesiac, počas ktorého má aréna Brezno 

funkčnú ľadovú plochu a 68 EUR bez DPH mesačne, kedy aréna Brezno nemá funkčnú ľadovú 

plochu. Tam sme to aj bližšie definovali, že za funkčnú sa považuje, keď aspoň 10 dní funguje. 

Takýmto spôsobom sa to nájomné znižovalo už 2 roky predtým, akurát sme tam trošku upravili, 

aby to obidve obidva tie nájomné boli vyjadrené riadne v eurách. Predtým to bolo tak inak 

napísané, máte to v tej dôvodovej správe. Teda na základe opakujúcich sa žiadostí, mechanizmu 

schvaľovania, znižovanie nájomného, následného vypracovania a uzatvorenia dodatku k 

nájomnej zmluve, zverejňovania tohto dodatku, je vhodnejšie znížiť to nájomné na celú dobu, 

kedy ten nájom trvá a nájom je tam uzatvorený na dobu neurčitú. Dobre, môžem pokračovať 

ďalším bodom, áno?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno.“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Takže 9.2 tu máme, navrhujeme zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

číslo 101/2022 zo dňa 22. júna 2022, ktorým bol schválený spôsob nájmu a súťažných 

podmienok obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy na 

nájom v lokalite Zimný štadión za účelom prevádzkovania letnej terasy. Táto obchodná verejná 

súťaž bola vyhlásená, následne bola doručená sťažnosť od spoločnosti DIAMOND trucks & 

bars , ktorej obsahom bol nezákonný postup. Na základe tohto sa tá OVS celá ešte raz 

prekontrolovala a boli zistené určité pochybenia, pretože je tam kolízia medzi tým, ako to bolo 

vyhlásené a medzi naším Všeobecným záväzným nariadením a v súlade s ustanoveniami tohto 

nariadenia je možné zriadiť letnú terasu len pri určitej, už fungujúcej prevádzke, ktorej 

zamestnanci zabezpečujú obsluhu aj na letnej terase, prevádzka má WC, ktoré využívajú 

zákazníci, na letnej terase nemôže byť umiestnený výčap, ani skladovacie zariadenia, 

chladnička a podobne. Takže, tá súťaž bola vyhlásená zle, preto je potrebné to zrušiť. Okrem 

toho sa za prebytočné vyhlásili tri parcely, ktoré sú majetkom mesta Brezno a reálne, bolo to 

tam zle napísané. Bola tam napísaná výmera 120 m², ale v skutočnosti tieto parcely majú 

výmeru 3856, a preto sa teda navrhuje zrušiť celé toto uznesenie.“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„Bod 9.3. Máme žiadosť pani Petry Ridzoňovej o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena na zriadenie a následnú údržbu jednak kanalizačnej a vodovodnej prípojky a jednak 

prípojky NN na našich mestských pozemkoch. Je to medzi, je to v tej lokalite medzi 9. mája a 

Potočnou, vlastne tam, k tým kopcom. Toto vecné bremeno sa navrhuje zriadiť za odplatu. Som 

predložila aj znalecký posudok, na základe toho bola určená cena. Za zriadenie vecného 
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bremena, čo sa týka kanalizačnej a vodovodnej prípojky vo výške 758 EUR a za zriadenie 

prípojky NN 3.777 EUR. Teda náhrada spolu za tieto vecné bremená budú predstavovať sumu 

4.535 EUR. Bude to in rem a na dobu neurčitú. A ak môžem, ešte by som povedala.“ 

Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

„9.16. (trošku to preskočíme) a to je Schválenie spôsobu prevodu a súťažných podmienok 

obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj 

nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemkov na ulici Lichardovej, tzv. lokalita Pálenica, 

alebo teda pozemky, na ktorých má pán Longauer dlhodobo postavené skleníky a kvetinárstvo. 

Tak, ako to tam máte všetko popísané, sú uvedené súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy. Predmetom súťaže sú v uznesení 

vyšpecifikované všetky pozemky, spolu o výmere 14 394,35 m². Predmetom súťaže sú všetky 

nehnuteľnosti ako jeden celok, nie iba jednotlivé nehnuteľnosti a ešte upozorňujeme 

súťažiacich, že na predmete súťaže sú umiestnené tie stavby a sklady, ktoré sú vo vlastníctve 

pána Longauera. Minimálna kúpna cena je stanovená znaleckým posudkom, je to 458.000 EUR. 

To vychádza približne 31,80 EUR na m². Finančnú zábezpeku 10.000 EUR a jediným kritériom 

hodnotenia predloženým návrhom je najvyššia ponúknutá kúpna cena. Z mojej strany všetko, 

bude pokračovať kolegynka, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem.“ 

Mgr. Lucia Ličková (odbor právny a majetkový) 

„Krásny dobrý deň prajem, takže začnime číslom poradia 9.4. Jedná sa o žiadosť pani Lucie 

Havlíčkovej, ktorá sa obrátila na mesto Brezno so žiadosťou o nájom pozemku v lokalite Kozí 

chrbát. Jedná sa o pozemok É-čkovej parcely, ktorého výmera je 4744 m² .Túto nehnuteľnosť 

potrebujeme vyhlásiť za prebytočnú a musí sa to schváliť trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov, vzhľadom na to, že sa jedná o osobitný zreteľ. Čo sa týka cena nájomného: je 

minimálna cena podľa zásob hospodárenia mesta Brezna, je to v sume 9.488 EUR, čo môžte 

samozrejme zvýšiť. Doba nájmu je neurčitá a účel nájmu je spášanie pozemku dobytkom. V 

podstate, na tieto parcely nie je uzavretý žiadny iný nájomný vzťah a architektka mesta vo 

svojom stanovisku uviedla súhlasné stanovisko na nájom tohto pozemku.“ 

Mgr. Lucia Ličková (odbor právny a majetkový) 

„Ďalší bod je žiadosť manželov Zátureckých, ktorí požiadali mesto Brezno o uzavretie zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemku mesta, jedná sa o ulicu Poľná. V 

podstate jedná sa o to, že potrebujú zabezpečiť napojenie inžinierskych sietí na svoj dom. Jedná 

sa o uloženie elektrickej, plynovej, vodovodnej a kanalizačnej prípojky s tým, že v podstate 

pôjde to pretlakom popod cestu tak, aby sa nenarušilo teleso cesty. Už v podstate skôr primátor 

mesta udelil tuto žiadateľom aj súhlas, čiže toto je v podstate len pokračovanie toho ich, tej ich 

stavby a následných povolení. Ďalšia žiadosť je pani Moniky Kovalčíkovej, ktorá požiadala 

mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Pani Kovalčíková sa takisto 

stavia svoju nehnuteľnosť a potrebuje v podstate zabezpečiť si v podstate prechod na svoj 

pozemok. Ona doložila už aj geometrický plán, kde bola vytvorená nová parcela, ktorou, v 

podstate sa odčlenilo z našej parcely a tak si v podstate potrebuje zabezpečiť prechod a prejazd. 

Je tu už aj urobený znalecký posudok, kde pán znalec ohodnotil jednorazovú odplatu za 

zriadenie vecného bremena 90 EUR. Všetky náklady bude znášať oprávnený vecného bremena 

a bude sa zriaďovať vecné bremeno in rem.“ 

Mgr. Lucia Ličková (odbor právny a majetkový) 

„Ďalší materiál je žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná taktiež mesto Brezno 
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požiadala o zriadenie zmluvy vecného bremena, Jedná sa tu o umiestnenie inžinierskych sietí. 

Jedná sa o vecné bremeno in rem. Je to vymedzené geometrickým plánom, je to vyčlenené ako 

diel číslo 1 a diel číslo 5. Tam sú v podstate malé výmery: iba 38 m² a 85 m². Jedná sa o 

realizáciu stavby v podstate Brezno-Mazorníkovo, rozšírenie NNK prípojok a jedná sa o platbu 

a tá je vo výške 107,1 EUR.“ 

Mgr. Lucia Ličková (odbor právny a majetkový) 

„Ďalší materiál je žiadosť pani MUDr. Anny Kirnos, ktorá si požiadala o prenájom 

nehnuteľného majetku. Jedná sa o jednoizbový byt na Nálepkovej ulici. Jedná sa o prípad hodný 

osobitného zreteľa z toho dôvodu, že sa jedná o nájomcu, ktorý v meste Brezno poskytuje 

všeobecne prospešnú, všeobecne prospešné služby: poskytovanie zdravotnej starostlivosti, 

pretože ona pracuje v našej nemocnici. Schvaľuje sa to trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov. Doba nájmu je na 1 rok a suma je 56,82 EUR za mesiac bez služieb.“ 

Mgr. Lucia Ličková (odbor právny a majetkový) 

„Posledný môj bod je 9.17 (ak dovolíte, trošku preskočím): je Schválenie spôsobu prevodu 

súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže. Jedná sa o nehnuteľnosť na Mostárenskej 

ulici - časť Vrbová, jedná sa o C-pozemok, ktorého výmera je 37.000 a 11.000 m. Potrebujeme 

to pre jeho vyhlásiť za prebytočný, spôsob prevodu bude obchodnou verejnou súťažou. Jeho 

cena je dosť vysoká, pretože znalec nám to ohodnotil na 1.553.837. Takže, subjekt bude potom 

povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške 10.000 EUR. To je z mojej strany všetko, ďakujem 

pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem.“ 

JUDr. Iveta Biela (odbor právny a majetkový) 

„Vážení prítomní, prajem dobrý deň. Zvyšné majetkové body vám budem prezentovať ja.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči.“ 

JUDr. Iveta Biela (odbor právny a majetkový) 

„Len pozerám, čo tam naskočí. Myslím, že by to mala byť žiadosť pána Jána Jagerčíka o 

uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Pán Jagerčík si postavil rodinný dom na ulici 

Rovne v Brezne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„9.9, hej?“ 

JUDr. Iveta Biela (odbor právny a majetkový) 

„Tak, je to Jagerčík, áno? Hej.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech to máme na ploche, preto.“ 

JUDr. Iveta Biela (odbor právny a majetkový) 

„Trošku inak sa mi to zaradilo potom na konci. Keď ten dom staval, tak požiadal mesto o súhlas 

o vloženie inžinierskych sietí - to v jeho prípade vodovodné siete. Všetko zrealizoval, dal si 

urobiť geometrický plán na zriadenie vecného bremena a požiadal mesto o zriadenie vecného 

bremena na pozemku vo vlastníctve mesta 67647920. Pán konateľ na tej grafickej prílohe je 

parcela mesta ovlečená červenou farbou, dom pána Jagerčíka, trošku nižšie, oranžovou a v 

podstate cez tento pozemok ťahá vecné bremeno podľa geometrického plánu sa jedná o záber 

vo výmere 48 m² . Odplatu organizujúceho bremena sme určili podľa znaleckého posudku, ktorý 

máme k dispozícii a v krátkej minulosti sme ho použili v porovnateľnom prípade výška 362 EUR 

za meter štvorcový. Takže, ďalšia žiadosť: Manželia Gálikovci požiadali mesto o odkúpenie 
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pozemku mesta na ulici Martina Benku. Oni sú vlastníci rodinného domu na tejto ulici s tým, 

že majú záujem o odkúpenie prístupovej časti k svojmu rodinnému domu. To sú tie odbočky, 

dobre nám známe aj z nových zastupiteľstiev rodinných domov na toto na tejto ulici. Gálikovci 

bývajú v zadnej časti tohto priechodu, ale je to jediný jediný použiteľný prístup pre ich rodinný 

dom. Vlani sme už predávali takýto pozemok, manželom Dilským. Bol pre nich vypracovaný 

znalecký posudok, takže cenu použiteľných posudkov máme 21,36 EUR za m². Architektka s 

týmto predajom súhlasila, pozemok je pre mesto inak nevyužiteľný, len teda poznamenala, že 

toto je v zmysle tretia žiadosť manželov Gálikovcov o odkúpenie tohto pozemku. Doposiaľ 

neprešla, takže teraz je to vlastne tretí pokus. Pokiaľ bude schválený tento prevod, ide o 

osobitný zreteľ, tzn. že treba 3/5 vašich hlasov. Ďalší majetková žiadosť manželov Turisovcov 

o odkúpenie časti pozemku mesta na Ul. Kiepka. Mesto na Ul. Kiepka, v podstate vlastne 

pozemok pod mestskou komunikáciou, ako je na obrázku a v hraničnej časti tohto pozemku je 

taký výbežok, ktorý technicky patrí k tejto parcele, ale v podstate, tvorí ho zatrávnená malá 

časť, tak ako to z tých fotografií, dúfam, je dostatočne vidieť a tento pozemoček by chceli 

manželia Turisovci odkúpiť, pretože oni majú nemoviteľnosti v podstate pod (vizuálne na ľavej 

strane) pod kopcom. Majú tam rodinný dom a svoje pozemky. Odkúpením tohto pozemku by 

získali prístup k týmto svojim nehnuteľnostiam v hornej časti Ulice Kiepka. Dali si vypracovať 

geometrický plán na zameranie predmetu prevodu, bola by to parcela o výmere 37 m² s tým, že 

pri kúpnej cene sme postupovali tak, že sme použili kúpnu cenu určenú znaleckým posudkom 

vlani pre účely obchodnej verejnej súťaže na Kiepke a z hľadiska teda toho, čo môže byť tento 

pozemok využiteľný zrážkou 50 % z posudkovej ceny, čo je 39, 50 za meter štvorcový. V prípade 

prevodu, znova osobitný zreteľ, potrebná 3/5 väčšina na schválenie. Ďalšia majetková 

žiadosť ,manželia Bobišovci požiadajú o zriadenie vecného bremena. Situácia obdobná, ako 

som pred chvíľou zmienila u pána Jagerčíka. Vybudovali rodinný dom na ulici Podkoreňová s 

tým, že majú tam uložené inžinierske siete, budované v prípojkách. Už majú teraz vypracovaný 

porealizačný geometrický plán, ktorého zameranie vecného bremena pre pozemok mesta je 11 

m², takže takisto sme použili na určité úhrady znalecký posudok, ktorý sme mali k dispozícii pre 

Podkoreňovú oblasť. Úhrada, úhrada vychádza na 83 EUR. No a nasledujúce tri majetkové 

žiadosti mi spolu vecne súvisia, takže ich teda prednesiem spolu. Mesto má vo vlastníctve 

parcelu na ulici Krátka. Je to parcela 16.165.2 registra E o celkovej 690 m². Je to v reáli taká 

bývalá poľná cesta, úvoz, ktorý berie nad rodinnými domami, ktoré sa nachádzajú v podstate 

pod touto parcelou. Traja vlastníci pozemkov, resp. už aj stojacich domov požiadali o 

odkúpenie príslušných častí tej parcely, takže vlastne by v podstate si prikúpili časť tej parcely, 

ktoré sú priľahlé k ich pozemkoch. Na tej mapke je to farebne znázornené. Dali si vypracovať 

geometrický plán, takže, keď im odišli materiály, tak sa dohadovali, čo tu bolo predmetom 

predaja pre každého z nich: pre manželov Rothovcov, pre pani Berčíkovú aj pre pána Kováčika. 

Súhlas s predajom máme, mesto tento pozemok nejako nevyužíva. Určenie kúpnej ceny, no my 

sme, teda mesto navrhlo cenu bez špeciálneho znaleckého posudku, s tým, že sme vychádzali z 

porovnateľných cien, na ktoré sa podobné pozemky za podobných situácií predávali v 

posledných dvoch, resp. troch rokoch. Spriemerovaná cena vyšla 25 EUR za m². Je teda 

informácia, že kupujúci majú záujem túto cenu znížiť. Postup samozrejme záleží na našom 

rokovaní v Mestskom zastupiteľstve v tomto bode. V prípade, že k prevodu dôjde, jedná sa o 

osobitný zreteľ vo všetkých troch prípadoch, samozrejme, takže 3/5 súhlas vašich hlasov. Z 

mojej strany zatiaľ všetko. Podrobnosti potom v dôvodových správach.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Všetko máme? Dobre, poprosím finančnú komisiu, hlavne k tým bodom, kde máme 
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nejaké návrhy na doplnenie, zmenu alebo nesúhlas k návrhom na uznesenie.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Bod 9.4, pani Havlíčková, žiadateľka o nájom, tam sme stále na pracovnom vydiskutovali, 

takže áno, prakticky sa dá pristúpiť k prenájmu. Potom, čo sa týkalo vecných bremien, tam je 

vždycky polemika ohľadom textácií, ale to už dievčatá vedia a, čo sme mali ešte v OVSku tie 

skleníky, tak tam prakticky sme neprijali uznesenie, lebo štyria členovia sa zdržali, traja boli 

za. Ale dôvod bol ten, že predávať pozemok formou obchodnej verejnej súťaže v čase, keď je 

známy vlastník objektov stojacich na pozemku, ktorý my dávame do súťaže, by mohol byť 

značným spôsobom, ako by som to nazval, tak nie vždy diskutabilný, ale aj ohrozujúci pre toho 

človeka, ktorý tam je, hej pre Longauerovcov, konkrétne. Preto je na zváženie, že či teda ideme 

to predávať OVSkou, keď vieme, že je tam vlastník objektu. Áno, je tu možno problém do 

budúcna kvôli tomu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tu, ak sa môžem ale pristaviť, my sme to konzultovali aj s tebou.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„To viem, toto nám bol akože vysvetlená kontrolka len nižšia forma.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Len ak si zoberieš rozsah tých stavieb a rozsah toho pozemku, tak je to neporovnateľné.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„To mi je jasné.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To je jedna vec a zásadná a ja si nemyslím, že môžme takto postupovať, aby to bolo v 

poriadku...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„A nikto nebol za predaj osobitným zreteľom, hej ešte, aby som to viedol na pravú mieru.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„My môžme ísť predajom osobitným zreteľom, ale ja chcem tú súťaž vyhlásiť pred 

transparentnosť a potom v podstate v druhom kole sa môžme zaoberať tým, ak nebude o to 

záujem, že to predáme osobitným zreteľom, hej? Čo si myslím, že aj tak bude, lebo tá cena je 

enormná, hej? A to sme sa aj bavili, že pre mňa nereálna, momentálne. Takže, preto zvolíme 

transparentnejší postup, aby nám nikto nič nemohol vyčítať a v druhom kole, keďže tam záujem 

je, ja som aj komunikoval s Longauerovcami, sú oboznámení aj s postupom, takže ako nevidím 

v tom problém.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„A potom ešte, čo je otázka je, že či sa tu má predávať ako ucelený areál, alebo sa im predá 

len tá časť, ktorú oni vlastne užívajú?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To je na vás, hej? To je na vás.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Znižovať cenu, či to má logiku vôbec, znižovať pre celé, celé oni reálne nevyužívajú, takže to 

sú v podstate dve veci, ktoré sa riešili na finančnej komisii, aby ste vedeli.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tam ale treba hovoriť o tom tak, že aj keby sme odčlenili nejakú časť, tak pre nás je určite 

prebytočná, lebo my ju nemáme ako tak využiť a je to pozemok cez koľajnice, aj keď, 

samozrejme, aj výstavba by tam nejaká mohla byť, ale vedľa je aj ČOVka, aj to treba zvážiť a 

údajne aj železnica Hrončovka a Tačovka, že ju cítiť, ja neviem...“ 
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Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Tak cítiť to je, to je ČOVka, ktorá vyžaduje investície.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Preto vravím, že tam treba zvážiť viaceré veci, ale to je samozrejme na vás. Len hovorím, pre 

transparentnosť sme chceli postupovať týmto spôsobom OVSkou najprv a potom, ak OVS 

nebude úspešná, tak osobitným zreteľom, lebo nemyslím si, že je tu osobitný zreteľ pre celý 

rozsah pozemku v takejto miere. Nemyslím si, že to je naplnené a myslím si, že je to 

spochybniteľné.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Tak, presne tak.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Preto hovorím takýto postup a tam potom už nie je čo veľmi, takže asi tak. Dobre, ešte tam 

bolo niečo také problémové? A z komisie pre rozvoj?“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec) 

„Komisia pre rozvoj prešla všetky body a odporúča ich prijať tak, ako boli vlastne predložené.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia do rozpravy. 

Ako prvý, pán zástupca Fašang, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Ďakujem za slovo, ak môžem na základe pracovného rokovania k bodu 9.10, prenájom 

pozemku pani Havlíčková. Komunikovali sme s lesmi, oni priemerne prenajímajú pôdu za 

170 EUR za hektár, v danom prípade je za 4400 alebo 4700 m navrhované 9,40 EUR na rok. 

Preto navrhujem, aby sme vychádzali z tejto sumy, čo by vychádzalo 0,017 EUR za meter 

štvorcový a teda za celý pozemok 80,65 EUR ročne. Čiže toto dávam ako návrh. A bod 9.10 - 

to je žiadosť rodiny Gálikovej o odkúpenie parcely na ulici Martina Benku. Poslanci za obvod 

Mazorníka tam boli pozrieť, tak isto to prerokovala Komisia pre rozvoj a dala odporúčanie, 

aby sa táto ulica riešila vcelku. Zároveň s ohľadom na pripravovanú novú parkovaciu politiku, 

ktorej dokument sa spracováva a teda odporúčame, aby sa v danej chvíli pozemok neodpredal 

a urobilo sa tam pracovné stretnutie so všetkými obyvateľmi a dohodol sa jednotný postup pre 

celú ulicu. To, čo spomínala kolegyňa, že sa predávala ulička Dilským, rodine Dilských - to je 

pravda, bol to trošku iný prípad, pretože to nebolo medzi dvoma rodinnými domami, ale bolo 

to pri toku, ktorý prechádza touto ulicou, takže to len na ozrejmenie. Ďakujem. Čiže dobre, bod 

9.4, pani Havlíčková: návrh 0,017 EUR na m² a cena nájmu za parcelu 80,65 EUR ročne. 

Namiesto súčasných 9,4 EUR ročne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To je v súlade s tým, čo sme mali aj v OVSkách posledný, hej? A pri prenájme 

poľnohospodárskych pozemkov. To bola najvyššia suma, čo sme dostali.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„80,65 ročne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, pán poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Ďakujem za slovo. Vrátim sa teda k bodu 9.10. Ak som teda správne pochopil, momentálne 

nejdeme odporúčať schváliť tento dokument a v budúcnosti plánujeme stretnutie s obyvateľmi 

ulici Martina Benku, kde sa budeme rozprávať o tom, aby si tieto pozemky odkúpili?“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nie.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Nie, takto.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Pripravujeme novú parkovaciu politiku, kde budú odporúčania, ako sa má parkovať v rámci 

mesta. Uvedomujeme si, že Martina Benku je problematická, čiže tieto pozemky ponechávame 

v súčasnosti voľné a na základe výsledku tej štúdie pôjdeme na rokovanie s obyvateľmi. Ak 

štúdia odporučí, aby sme si pozemky ponechali a riešili v nich parkovanie, tak ich mesto 

predávať nebude. Ak štúdia povie, že sú pre potreby parkovania nevyužiteľné, tak môžme sa 

baviť o odpredaji. Čiže v súčasnosti odporúčame nepredať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Čo ešte? Nech sa páči.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Dobre faktickou vlastne na odpoveď kolegu Fašanga, potom prosím naozaj pri tej parkovacej 

politike striktne dbať na to, aby tie autá na tej ulici nestáli, lebo sami vieme, čo tam chodíme, 

že je to nebezpečné nielen pre chodcov, ale aj pre samotných šoférov. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pán, poslanec k tomu sa ešte budete vyjadrovať, budeme to mať na pracovných stretnutiach, 

budeme to mať v zastupiteľstve.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Teším sa na to.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Bude to verejne prerokované, čiže to vôbec nie je, že poviem, proces na nejakú rýchlovku za 

mesiac alebo podobne, takže ja predpokladám, že budeme tomu celý rok venovať.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Super, hej OK.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pán poslanec Tokár, nech sa páči, môžeš Jožko.“ 

Jozef Tokár (poslanec) 

„Ďakujem za slovo. Ja som sa nezúčastnil toho stretnutia na Mazorníku, nebol som pozvaný, 

ale podporujem návrh pána Fašanga, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Ešte niekto ďalší do rozpravy o návrhoch? Pani poslankyňa 

Dzurmanová, môžeš Peťka.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Len sa chcem opýtať, tam bolo uvedené, že je to jediný prístup k jeho pozemku tak, aby sme 

nejak nezamedzili tomu, že sa nebude môcť dostať k svojmu pozemku, ako rozumiem tej politike 

aj tomu celému, len, potom...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No však práve preto sa nepredáva.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Prosím?“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Však práve preto sa nepredáva dnes.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Keď je to, keď má jediný prístup k svojmu pozemku, tak preto to nejdeme predať?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Je tam odpor, poviem, susedovcov, a preto nechceme vytvárať nejaký spor teraz momentálne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Vysvetlí ešte Miro Fašang potom. S faktickou, nech sa páči Martin Juhaniak.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Tam iba ten odpor susedovcov je tých, čo sú pod nimi, ktorí ten prístup nemajú a nijakým 

spôsobom možné využívať, hej. My sme tam už vlastne predali aj Dilským, ale sme predali aj 

dole predtým pani Géciovej a riešilo sa to tak, že sa vyjadrili všetci susedovci, lebo tam bola 

Géciová, Santovci a Santovci a tí nenamietali, tak oni si tam spravili prístrešok a títo, to je fakt 

skutočne vjazd, ktorý využívajú iba Gálikovci. Mne to príde, neviem, mohli sme dostať aspoň 

peniaze do rozpočtu z predaja. Lebo tam sa neuškodí nikomu tým predajom, to je vyslovene iba 

k nemu a skôr je problém vlastne na tej ulici je ten, že každý, kto tam ide, tak tí ľudia, čo majú 

vjazdy, oni ich reálne nevyužívajú. Väčšina z nich. Oni ich nevyužívajú, lebo im je to málo 

pohodlné a z titulu pohodlnosti stoja na hlavnej ceste a potom je problém vlastne tam to 

obchádzanie. Keby naši mestskáči ich riadne skontrolovali...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Čo sa tvrdí niečo iné, že tam má naskladnený materiál.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Ale áno, len ten vjazd je jeho, hej? Že keby som to takto bral, že štandardne tí ľudia, čo tam 

bývajú, keď sa prejdeš po ulici, tak presne vidno, že tie vjazdy využívajú tí, a v tomto prípade 

Gálik. V iných prípadoch tí, čo sú stále ten zadný dom - aj tak to bolo myslené v minulosti. 

Neviem, mne to príde, že sme im to kľudne mohli predať...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tak predajte, veď...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Ale každému, akože tie, čo sú tam domy, lebo tieto výjazdy fungujú fakt iba im.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Nesúvisí to s politikou parkovania...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„To nemá s tým nič hej, lebo tam je fakt je to, že tá komunikácia na Martina Benku neni 

dostatočne široká na to, aby tam jedno auto mohlo stáť. V takom prípade je to prakticky v 

rozpore s predpismi ohľadom cestnej premávky a je to dôvod na pokutu, lebo keď dve autá sa 

nemôžu vyhýbať, keď tam tretie stojí, tak tam nesmie stáť .Len tu je to bežný jav, takže skôr si 

myslím, že keby sa pritvrdilo, čo sa týka kontroly, tak potom by nebol problém s parkovaním 

tam. Lebo každý dom má, tie domy majú približne od 400 do 500 štvorcov záhradu. Aby si jeden 

na 500 štvorcových nedokázal odparkovať jedno auto? To mi príde od veci.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Však to sme sa bavili viackrát, že to takto je.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Lebo to je len o pohodlnosti tých ľudí, o ničom inom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Bavili sme sa o tom, že či pre nás nie je aj z toho pohľadu získania zdrojov lepšie, poviem, 
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prenajímať to alebo resp. vyčleniť to ako plochy, ktoré budú potom prinášať príjem ako plochy, 

ktoré sú zabraté ako verejné priestranstvo, alebo sa nám to viacej oplatí predať.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Neviem, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Aby sme tam takú ako keby diverzifikáciu tých prístupov nerobili, lebo...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Lebo to sú reálne vjazdy ako tu vieš pred rodinnými domami sú vjazdy. A nikto ich 

nespoplatňuje však?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Sused povedal nejaké argumenty, ja som tam nebol. Vy ste tam boli z poslancov niektorí aj ste 

si to prešli, takže skôr ja už sa spolieham v tomto na váš názor, čo s týmto. Ja s tým nemám 

problém, však, keď chcete, tak predajte, len aby potom nevznikali nejaké zbytočné spory. Ale 

ak ste presvedčení, že nie, tak...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Lebo iné je, keby mal vjazd do svojho domu aj ten, čo je predný z tej bočnej ako z tohto cik-

caku, tak OK, akože v takom prípade mi to príde jasné, že nepredávame.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„On nepodávno spomínal to, že tam naskladňuje materiál, že mu tieni, že...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„No on má tie krby, on má tie krby a tam je zase problém v tom, že...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Že mu tieni, neviem čo, aj mu do záhrady, či padá, či už neviem, hej, presne. On zastavil sa 

na tri minúty a...“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Tam vzniká problém, vieš kedy? Keď príde nákladné auto, ono odparkuje na ceste. Oni mu 

spravia vykládku, teraz mu zostane celá paleta vlastne v tejto uličke a potom je problém, že 

vlastne svojím autom zostane na ulici. Keby má tú vykládku hlbšie, on si zastane svojím autom 

na ulici, tak tam nezavadia, len to je... On si povie, že však zastane, aj môj sused oproti zastane. 

A to je len vlastne výsledok toho, že tam nikto nikdy nedostal pokutu za to, že stoja na ceste.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno. Miro Fašang ešte s faktickou.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Ďakujem, ja len dovysvetlenie. Toto, čo spomenul kolega Juhaniak a tak isto Peťka 

Dzurmanová - ide o to, že konkrétne táto ulička je zaprataná stavebným materiálom, parkujú 

na ulici. Mesto aktuálne koná, vyrubuje im daň za zabratie verejného priestranstva. Ak predáme 

pozemok a, poviem príklad, spraví si z toho sklad materiálu, čo môže, automaticky už ho 

nevieme dostať mimo cesty, lebo nemá kde a ako sa dostať na svoj pozemok. Čiže my by sme 

museli predávať pozemok s obmedzeniami, čo môže a nemôže robiť a jednoduchšie je to mať 

vo vlastníctve mesta. Zabezpečiť, aby ulička bola prejazdná, ale zároveň vyrubiť daň za zabratie 

verejného priestranstva. Ide o to, že plánujeme rekonštrukciu plavárne, kde budú chodiť, kde 

bude chodiť množstvo áut, detí, atď. Ide o bezpečnosť. Preto navrhujeme neschváliť tento bod 

z titulu, aby sme zabezpečili prejazdnú ulicu v zime, v lete a tak isto údržbu. Takže tak.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Takže ja si myslím, že aj toto má logiku, čo hovorí zástupca. Ja by som, ja by som počkal na 

ten dokument, lebo treba povedať, že to nie je len parkovanie, ale to je aj priechodnosť 
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jednotlivých ulíc, ktorých sa parkovanie týka. Ak ak nám, poviem, ten dokument povie to, že tá 

ulica má byť napr. jednosmerkou, tak zase sa bavíme úplne o niečom inom aj vo vzťahu k tomu, 

čo si ty povedal, že nespĺňa parametre na parkovanie, hej. Takže, takže ako podľa mňa sa nič 

nestane ani pre nich, ak počkáme pol roka, rok a diskutujme potom, lebo toto bude určite taká 

špecialita v rámci tej diskusie a povenujme sa potom tomu aj, poviem, cez ten odborný pohľad, 

ktorý dostaneme. Ale, ako je to na vás. Pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Ďakujem za slovo, ja som mal k bodu 9.10 len otázku, ale, už mi bola viac menej zodpovedaná, 

hej, že, ak je to jediný prístup, takže prečo im to nepredať ? A ďalšia vec, že spraviť tam nejaké 

parkovacie miesto asi by tiež nemalo zmysel, lebo tým pádom by sme im bránili vo vjazde, ale 

to už bolo zodpovedané, ako by sa to dalo riešiť. Čo sa týka bodu 9.16 toho pozemku, kde majú 

Longauerovci tie objekty, tam sa chcem len opýtať, že či sa pri návrhu ceny prihliadalo aj k tým 

faktorom, ako je v podstate ochranné pásmo železnice, ochranné pásmo rieky Hron, atď. Lebo 

podľa mňa je tam navrhnutá vysoká cena toho pozemku a tá súťaž podľa mňa sa bude opakovať, 

lebo sa nikto do nej neprihlási. A posledná vec, čo sa týka bodu 9.4, toho návrhu pani 

Havlíčkovej na prenájom toho pozemku vo výmere 4.744 m². Tam si myslím, že zase tá 

navrhnutá cena, ktorá bola tých 80 EUR ročne za tú výmeru pozemku, je podľa mňa vysoká z 

toho dôvodu, že keby sa jednalo o nejakú väčšiu výmeru, tak by to malo zmysel, hej, ale 

obhospodárovať 4.744 m² za tú cenu je asi vysoká. Ja neviem, či s ňou niekto komunikoval 

ohľadom toho, že do akej ceny je ochotná ísť. Že či to nebude o tom, že schválime cenu, ktorú 

nebude akceptovať ona.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„80 EUR za rok je vysoká cena?“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Za 4.744 m² .“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Však môže si pýtať alebo žiadať aj dotácie od 3000 štvorcov. Podľa zákona je to možné. 

Myslím si, že len dotácia by jej pokryla určite túto výšku každoročne. Takže, neviem. Ak sa 

mýlim, čo ste poľnohospodári, tak ma opravte, ale od 3000 štvorcov, čo viem, tak sa dá žiadať 

už. No, takže vie si, vie si v podstate už len z dotačnej schémy, lebo neviem, ona sa mi zdá, že 

oni majú asi aj SHRko alebo však ja sa s ňou poznám s Luciou, takže ona, no ak je SHR, tak si 

vie požiadať dotáciu a tá jej pokryje bez problémov minimálne tento náklad a ešte niečo navyše, 

no.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„A doteraz v podstate sa na tom pozemku, akým spôsobom hospodárilo?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nijak. Nijak. Zatiaľ.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Ale kto sa oň staral?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ako v správe, v správe sme ho nemali, ani družstva, ani, ani lesov ani nikoho. Takýchto, 

poviem, nejakých menších pozemkov máme možno viacej, hej? Je to ťažko niekedy všetko 

zmapovať v celosti, ale väčšinu, samozrejme, u tých parciel máme zmapovaných a sú v 

prenájme alebo v správe. No určite, ako tí, čo sú tam gazdovia, to využívajú. Teraz sa ale môžu 

prihlásiť na dotácie. Doteraz dotácie by nemal brať nikto, no ale vieme, že ako to funguje aj 

toto. Dobre, ja by som odpovedal, čo sa týka Longauerovcov. Ja som konzultoval aj so znalcom, 
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lebo tá cena bola vysoká a je vysoká, podľa mňa. Zohľadnil všetky tieto veci, čo si spomínal, 

hej? Čiže aj pásmo železnice aj Hron aj v podstate, ČOVku, všetky tie veci bral do úvahy. On 

má na to svoju logiku, on mi to vysvetlil, má to v podstate argumentačne podložené. A keby 

možno aj Janko Králik k tomu povedal, že tam zase sa nedá robiť nejaké extra rozdiely v rámci 

tých znaleckých posudkov, tak ja neviem, že či je to... Alebo nechceš radšej? No, dobre, takže 

nie, ale hovorím, ja som to s ním osobne konzultoval, lebo sa mi tá cena zdala vysoká, hej? Ale, 

keď mi to predloží, tak musím pracovať s tým, čo je. Keby som ja robil znalecký...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z profesionálneho hľadiska chápem, no, takže. Dobre, v zásade je to jedno, máme postup a 

to, čo si hovoril, tak nie je celkom tak, lebo my, keď vyhlásime OVSku, tak nemusíme po 

neúspešnosti vyhlasovať novú. Tam môžme uplatniť už ten, už ten spôsob osobitného uplatnenia 

osobitného zreteľa, čiže nemusíme ísť do ďalšej OVSky. Ale to sme sa aj s pani hlavnou 

kontrolórkou rozprávali, že pre transparentnosť a pre rozplynutie pochybností toto je najlepšia 

cesta. A Longauerovci - zase ja to mám, vravím, odkomunikované s nimi, hej? Dobre, ďalej. S 

faktickou, pán poslanec Tokár. Nech sa páči, môžeš, Jožko.“ 

Jozef Tokár (poslanec) 

„Ja som k tým 80 eurám len chcel doplniť, že naozaj sa tá dotácia 200 a viac 200 EUR ročne. 

Čiže ten, kto bude tú pôdu mať v prenájme od nás, takže určite na tom nebude nevýhodný a na 

tom niečo zarobí. A to som chcel povedať na ochranu mesta - určite musí spĺňať, keby mesto si 

dalo žiadosť na dotačnú schému, tak ja si myslím, že musí spĺňať určité podmienky 

poľnohospodárstva, atď. atď. A preto sa to neužíva, že mesto žiada tú dotáciu, takže určite to 

bude pre mesto výhodné. Takže ja to podporím - aj na pána Garaja ako takú odpoveď, alebo 

svoj názor som povedal, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Struhár, môžeš.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Dobre, ja sa vrátim ešte raz k tomu 9.10. Dúfam, že už sa nebudem musieť vracať viackrát. 

Človek nemusí byť detektív Oriešok, aby videl ako vyzerá tá ulica. Stačí si dať, stačí si dať 

Google views, pozrieť sa do dvora alebo sa pozrieť na to z vtáčej perspektívy cez Google maps. 

A nie je príjazdová ulička ako príjazdová ulička, hej? Je jedna príjazdová ulička, kde sa 

dostaneš pohodlne celým autom k svojmu domu a jedna príjazdová ulička, kde tu máš, napr. v 

súčasnej dobe na Google maps príjazd zatrepaný extrémne veľkým množstvom materiálu. A 

ešte ak na uličke vykonávaš nebodaj nejakú činnosť výrobnú, tak, ak je niečo charakterizované 

ako príjazdová cesta, tak nech je to príjazdová cesta, nie miesto, kde na mestskom pozemku 

vykonávaš podnikateľskú činnosť. Preto ja som aj bol oslovený pánom Šucháňom, boli sme 

viacerí oslovení, volal nám sám on, aby sme sa prišli pozrieť na danú situáciu a zvážili tento 

bod. Preto sme aj vyvinuli kroky na to, aby sa to riešil takým spôsobom, ako navrhol pán kolega 

Fašang, hej? Len, aby sme to mali objasnené. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre. ďakujem pekne. Pán poslanec Obernauer, môžeš, nech sa páči.“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Ďakujem pekne, ja chcem podať taký návrh poslanecký. Mne osobne sa zdá v bodoch 9.13, 

9.14 a 9.15 trošku vysoká cena za m² na, dá sa povedať, poľnej cesty, čo chcú odkúpiť vlastne 

žiadatelia. Keď to porovnám s tou, s tým bodom na pasenie, čo sa, bod 9.4, zdá sa, mi, že to 

bol, tú cenu, no tak tá dotyčná, ktorá to chce využívať na spasenie tak, aby koľko, 100 rokov 

musela platiť ten nájom, aby sa dostala k tejto cene. Navrhujem zníženie ceny v bodoch 
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9.13,14,15 za tú poľnú cestu vlastne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Na koľko?“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Navrhujem 15 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem. Pani poslankyňa Štugnerová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Ďakujem za slovo. Ja som len chcela k bodu 9.8, to bolo myslím, žiadosť pani MUDr. Kirnos. 

My doporučujeme ako sociálna zdravotná komisia schváliť pridelenie.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Ešte niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, kolegyne, kolegovia, rozpravu končím. 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy na uznesenie aj s doplňujúcimi, 

pozmeňujúcimi návrhmi, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Takže bod 9.1 Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Miroslava 

Balcara, ďalej tak, ako je uvedené v texte., II. schvaľuje 3/5, 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

zníženie nájomného, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Miroslava Balcara , IČO : 33 923 981, so sídlom : Fraňa Kráľa 4, 977 01 Brezno 

o zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na 

druhom nadzemnom podlaží budovy č. miestnosti 231 o výmere 40,80 m2 –  v objekte 

stavby Aréna Brezno nachádzajúcej sa na  ulici  L. Novomestského v Brezne,  o. č. 34, 

s. č. 2157, postavenej na parcele reg.  C – KN č. 689/14, vedenej Okresným úradom 

Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno 

 

II / Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

zníženie nájomného za nájom nebytových priestorov pozostávajúcich z  priestorov na 

druhom nadzemnom podlaží, a to č. miestnosti 231 o výmere 40,80 m2 –  v objekte 

stavby  Aréna Brezno nachádzajúcej sa na  ulici  L. Novomestského v Brezne,  o. č. 34, 

s. č. 2157, postavenej na parcele reg.  C – KN č. 689/14, vedenej Okresným úradom 

Brezno,  Katastrálnym odborom  na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno 

            pre nájomcu: Miroslav Balcar, IČO : 33 923 981, so sídlom:  

                                   Fraňa Kráľa 4, 977 01 Brezno  

 

Cena nájmu:  

a) 166,- Eur bez DPH mesačne za kalendárny mesiac počas ktorého má Aréna Brezno 

funkčnú ľadovú plochu, 

68,- eur bez DPH mesačne za kalendárny mesiac počas ktorého nemá Aréna Brezno 

funkčnú ľadovú plochu. 
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Za funkčnú sa ľadová plocha považuje v tom kalendárnom mesiaci, v ktorom je 

v prevádzke min. 10 dní z daného kalendárneho mesiaca. 

 

Hlasovanie číslo: 13 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 15 za, zdržali sa 3. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

Pod bodom 9.2 máme zrušenie uznesenia, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno zrušuje uznesenie Mestského zastupiteľstva ďalej, ako je 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Zrušuje 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č. 101/2022 zo dňa 22. júna 2022. 

 

Hlasovanie číslo: 14 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.3, poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Petry Ridzoňovej, ďalej, ako 

je uvedené v texte., II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy, ďalej, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Brezno 
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I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Petry Ridzoňovej, bytom: Brezno,  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

(1. kanalizačnej a vodovodnej prípojky, 2. prípojky NN) 

 

II / Schvaľuje  

 

Uzatvorenie zmluvy o zriadení  vecného bremena podľa § 151n a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. 

Občiansky zákonník v nadväznosti na § 11 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Brezna medzi zmluvnými stranami: 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno, 

právna forma: samospráva, štatutárny orgán: JUDr. Tomáš Abel, PhD., (povinný z vecného 

bremena) 

 

a 

 

Petra Ridzoňová, rod. Ridzoňová, Brezno, štátny občan : SR  (oprávnený z vecného 

bremena) 

 

Vecné  bremeno: 

 

- a) „Vecné bremeno (in rem) na pozemok: reg. C-KN č. 8316, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 8579 m2, reg. C-KN č. 3858/185, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 895 m2, v rozsahu vymedzenom  v Geometrickom pláne  

43260233-59/2022, overenom OÚ Brezno pod č. G1-835/22, zodpovedajúce právu na 

vybudovanie kanalizačnej a vodovodnej prípojky a na ich  

 

- údržbu, opravu a rekonštrukciu v nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu 

v prospech každého vlastníka pozemku: reg. C-KN č. 6159/84, druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 900 m2.“  

 

- b) „Vecné bremeno (in rem) na pozemok: reg. C-KN č. 8316, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 8579 m2, reg. C-KN č. 3858/191, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 346 m2, reg. C-KN č. 3858/215, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 276 m2 a reg. E-KN č. 16151/5, druh pozemku: ostatná 

plocha o výmere 79 m2,  v rozsahu vymedzenom  v Geometrickom pláne 43260233-

69/2022, overenom OÚ Brezno pod č. G1-836/22, zodpovedajúce právu na 

vybudovanie prípojky NN a na jej údržbu, opravu a rekonštrukciu v nevyhnutnom čase 

a v nevyhnutnom rozsahu v prospech každého vlastníka pozemku: reg. C-KN č. 

6159/84, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 900 m2.“  

 

Vecné bremeno sa zriaďuje za účelom uloženia prípojky, vstupu osôb a vjazdu vozidiel z 

dôvodu prevádzky, údržby, opráv a rekonštrukcie prípojky na nehnuteľnostiach Mesta (v 

grafickej prílohe) v prospech oprávneného z vecného bremena tak, ako to vyplýva z 

geometrických plánov. 

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje   za  odplatu:   
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a) za zriadenie VB spočívajúceho v práve uloženia inžinierskych sietí – kanalizačnej 

a vodovodnej prípojky, jednorazová  náhrada stanovená znaleckým posudkom 86/2022, zo 

dňa 28.12.2022 –  vo výške 758,- Eur. 

b) za zriadenie VB spočívajúceho v práve uloženia inžinierskych sieti - prípojky NN, 

jednorazová  náhrada stanovená znaleckým posudkom 2/2023, zo dňa 22.01.2023 –  vo výške 

3 777,- Eur. 

 

Náhrada za vecné bremená spolu: 4 535,- Eur.  

 

        Za podmienok: 

- správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do katastra 

nehnuteľnosti bude znášať oprávnený z vecného bremena (66,- Eur) 

- vecné bremeno sa zriaďuje in rem, na dobu neurčitú  

 

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech každého vlastníka nehnuteľnosti: reg. C-KN 

č. 6159/84, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie o výmere 900 m2, v k. ú. 

Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným úradom Brezno, 

Katastrálnym odborom na   LV č. 14579.  

 

 

Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.4. Poprosím najprv 

pozmeňujúci návrh.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Pozmeňujúci návrh je na Žiadosť Lucie Havlíčkovej, ročný nájom je 80,65 EUR a čo je vlastne 

0,017 EUR na m².“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Lucie Havlíčkovej, bytom Brezno, 977 01, o nájom pozemku v lokalite Kozí chrbát - 

Brezno  

 

pozemok 

- parcela reg. E-KN  č. 3378, o výmere 4 744 m², druh pozemku : orná pôda  
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v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

 

II/      Vyhlasuje 

 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

pozemok 

- parcela reg. C-KN  č. 3378, o výmere 4 744 m², druh pozemku : orná pôda  

 

v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

za prebytočný 

 

 

III/     Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v spojení  § 24 ods. 4 písm. 

c)   v spojení s §28 ods.2 písm. i) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

         

nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

 

pozemok 

- parcela reg. C-KN  č. 3378, o výmere 4 744 m², druh pozemku : orná pôda  

 

v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 2351  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

do nájmu : Lucie Havlíčkovej, bytom Brezno, 977 01,  

 

Cena nájmu : 80,65 eur/rok 

 

Doba nájmu : neurčitá 

 

Účel nájmu: spášanie pozemku dobytkom  

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 28 ods. 2  písm. i ) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o nájom 

pozemku na iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 3/5 vačšinou všetkých 

poslancov. Iným účelom je aj nájom pozemku, kde bude slúžiť tento pozemok na 

poľnohospodárske účely a to spášanie dobytkom.  

 

Hlasovanie číslo: 16 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  0 

Zdržali sa:  4 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 14 za, zdržali sa 4 a konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím návrh 

ako celok.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie Žiadosť Lucie Havlíčkovej, ďalej, 

ako je uvedené v texte a II. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesto, mesta Brezno 

pozemok, ktorý je uvedené v texte ako prebytočný a schvaľuje trojpätinovou väčšinou poslancov 

všetkých poslancov, ako je vlastne ten pozmeňujúci návrh, ktorý bol schválený. Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.5 poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť rodiny Zátureckej, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte a II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve a ďalej, ako je 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Terézií Zátureckej rod. a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom : Brezno – 

Mazorníkovo, PSČ 977 03 o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemok mesta, Poľná ul. v Brezne 
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II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50 a § 151n a  nasl.  

zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  

a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(budúci povinný z vecného bremena) 

 

a 

 

MUDr. Terézia Záturecká , rod. bytom : 977 01 Brezno-  

 

Bc. Michal Záturecký rod., bytom : Brezno, 

(budúci oprávnení z vecného bremena) 

 

 

Predmet zmluvy :           

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu o zriadení  

vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z 

vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťaženom  pozemku,  parcela 

reg. E-KN  č. 16148/10 -  ostatná plocha,  o  výmere 16 453  m² v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  

okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  katastrálnym  odborom na liste vlastníctva 

č. 5804 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1  

 

a) uloženie elektrickej, plynovej, vodovodnej a kanalizačnej  prípojky a  v nevyhnutnej 

miere vstup a prechod peši,  prejazd vozidlami, mechanizmami budúcich oprávnených z 

vecného bremena a nimi poverených osôb v súvislosti so stavebnými úpravami, terénnymi 

úpravami, ako aj  na účely opráv, údržby, kontroly elektrickej, vodovodnej, plynovej a 

kanalizačnej prípojky a príjazdovej cesty  ako i k nim prislúchajúceho ochranného pásma - a ich 

následné prevádzkovanie.  

 

za podmienok: 

• uloženie inžinierskych sietí môže byť vykonané len v súlade s technickými a časovými  

podmienkami, resp. pokynmi investičného odboru MsÚ Brezno a správcu kanalizačnej 

siete, bližšie špecifikovanými v príslušnom územnom rozhodnutí a stavebnom povolení 

pre stavbu rodinného domu (predovšetkým neporušiť teleso existujúcej cyklotrasy, 

umiestnenej na predmetnom pozemku)  

• budúci oprávnení z vecného bremena zabezpečia po uložení  sietí a vybudovaní prístupu 

vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného rozsahu vecného 

bremena na vlastné náklady  

• vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech bezpodielových 

spoluvlastníkov pozemku - parcela reg. C-KN č. 3976/118, prípadne z neho 

odčlenených pozemkov 
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• vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého 

posudku 

 

 

Hlasovanie číslo: 18 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.6, nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Moniky Kovalčíkovej. Ďalej 

tak, ako je uvedené v texte a II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy. Ďalej, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

Žiadosť Moniky Kovalčíkovej, bytom : Brezno,  o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena 

   

II/     Schvaľuje 

  

uzatvorenie   zmluvy    o    zriadení  vecného   bremena   podľa   §  151n  a   nasl.   zákona     č. 

40/1964   Zb.    Občiansky     zákonník    v     nadväznosti    na    §  11   Zásad       hospodárenia   

a nakladania  s majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami  : 

 

Mesto Brezno,  IČO :  00 313 319, so  sídlom :  Námestie  gen. M. R.   Štefánika 1,  977  01    

Brezno, právna forma : samospráva, štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš abel, PhD.,  

(povinný z vecného bremena) 

 

a 

 

Monika Kovalčíková, rodné číslo:  bytom : Brezno, štátny občan : SR   

 (oprávnení z vecného bremena) 

 

 

Vecné  bremeno   spočíva   v    časovo   neobmedzenej    povinnosti   povinného  z vecného  

bremena strpieť na pozemku  : 
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-  novovytvorená  parcela reg. C-KN č. 4747/6, druh pozemku : trvalý trávnatý porast 

o výmere  11  m2, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, odčlením od parcely reg. C-KN 

4747/2 druh pozemku : trvalý trávnatý porast. o výmere 96 m 2  v k.ú Brezno, obec  

 

 

Brezno, okres Brezno Okresným úradom Brezno, odborom katastrálnym  na LV č. 2351 

v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, vymedzenej geometrickým plánom č. 

44563116-088/2022 vyhotoveným spoločnosťou SGS Brezno, s.r.o. so sídlom : Lichardova 

29,  977 01, Brezno, dňa 18.11.2022, úradne overeným dňa 29.12.2022  pod číslom G1-919/22. 

neobmedzený   vstup, vjazd,  prejazd  oprávnených  z  vecného  bremena ako aj osôb, 

ktoré  s ich  súhlasom užívajú vecné bremeno cez zaťažené pozemky vo vymedzenom 

rozsahu  

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje   za  odplatu  :  90 € 

        Za podmienok: 

- náklady na vyhotovenie znaleckého  posudku ako aj náklady na  správne poplatky 

spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do katastra nehnuteľnosti budú znášať  

oprávnení z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje in rem  

- vecné bremeno sa zriaďuje  v prospech vlastníkov nehnuteľnosti : pozemok – parcela 

reg. C-KN č. 4761/2, v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, evidovaná Okresným 

úradom Brezno, Katastrálnym odborom na   LV č. 3387 v prospech oprávnených z 

vecného bremená  

 

 

Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.7. poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť spoločnosti Stredoslovenská 

distribučná a. s. o uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného bremena, ďalej tak, ako je uvedené 

v texte a II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 
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Žiadosť spoločnosti Stredoslovenská distribučná a. s. o uzatvorenie Zmluvy o zriadení vecného 

bremena, ktorej predmetom je zriadenie vecného bremena týkajúceho sa umiestnenia a uloženia 

inžinierskych sietí. 

   

II/     Schvaľuje 

  

uzatvorenie   zmluvy    o    zriadení  vecného   bremena   podľa   §  151n  a   nasl.   zákona     č. 

40/1964   Zb.    Občiansky     zákonník    v     nadväznosti    na    §  11   Zásad       hospodárenia   

a nakladania  s majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami  : 

 

Mesto Brezno,  ,  

so  sídlom :  Námestie  gen. M. R.   Štefánika 1,  977  01    Brezno,  

IČO :  00 313 319 

právna forma : samospráva,  

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD.,  

(povinný z vecného bremena) 

 

a 

 

Stredoslovenská distribučná a. s. ,  

so sídlom: Pri Rajčianke  2927/8, 010 47 Žilina  

IČO: 36 442 151, 

V zastúpení : JUDr.Marián Cesnek, riaditeľ sekcie Právne 

Právna forma : akciová spoločnosť 

(oprávnení z vecného bremena) 

 

 

 

 

Vecné  bremeno   spočíva   v práve umiestnenia a uloženia inžinierskych sietí a k nim 

prislúchajúcim ochranným pásmam v zmysle platných právnych predpisov, za účelom 

prevádzky, údržby a rekonštrukcie so vstupom v ktoromkoľvek čase a ročnom období 

na pozemkoch  : 

 

-  časť  parcely reg. C-KN č. 3858/160, druh pozemku : zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

1094 m2, k. ú. Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, 

odborom katastrálnym  na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, 

vymedzenej geometrickým plánom č. 46193537-456/2021, vyhotoveným Ing. Jurajom 

Karolčíkom, so sídlom : Veterná 157/4, 029 01 Námestovo dňa 30.09.2021, úradne overeným 

dňa 18.10.2021  pod číslom 692/21 ako diel č. 1, o výmere 38 m²  

 

-  časť  parcely reg. C-KN č. 3858/212, druh pozemku : zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 

536 m2, k. ú. Brezno, obec Brezno, okres  Brezno, vedenej Okresným úradom Brezno, odborom 

katastrálnym  na LV č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1, vymedzenej 

geometrickým plánom č. 46193537-456/2021, vyhotoveným Ing. Jurajom Karolčíkom, so 

sídlom : Veterná 157/4, 029 01 Námestovo dňa 30.09.2021, úradne overeným dňa 18.10.2021  

pod číslom 692/21 ako diel č. 5, o výmere 85 m²  
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Ako aj neobmedzený   vstup, vjazd,  prejazd  oprávnených  z  vecného  bremena ako aj 

osôb, ktoré  s ich  súhlasom užívajú vecné bremeno cez zaťažené pozemky vo vymedzenom 

rozsahu  

Vecné  bremeno  sa  zriaďuje za  jednorazovú odplatu : vo výške 107,01 € 

        Za podmienok: 

- správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremená  do katastra 

nehnuteľnosti budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje in rem  

- citovaný pozemok je dotknutý realizáciou stavby „11820 – Brezno – Mazorníkovo – 

rozšírenie NNK 

 

 

Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.8, poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť MUDr. Anna Kirnos o 

prenájom o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezno, ďalej tak, ako je uvedené v texte. 

II. rozhoduje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, že sa jedná o prípad osobitného 

zreteľa a ďalej, ako je uvedené v texte. III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

nájom nehnuteľného majetku. Ďalej, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Anna Kirnos  o prenájom nehnuteľného majetku mesta Brezna -  1- 

izbový byt na Nálepkovej ulici  č. 1194/11, byt č. 37 v Brezne. 

 

II/  Rozhoduje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

           že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa podľa VZN § 16 bodu 5, ktorým je tá 

skutočnosť, že sa jedná o nájomcu, ktorý v meste Brezne poskytuje všeobecne prospešné 

služby – poskytovanie zdravotnej starostlivosti – pracuje v Nemocnici s poliklinikou 

Brezno, n.o. 
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III / Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

nájom  

nehnuteľného majetku mesta Brezna - nájomný 1- izbový byt: 

 

Nájomca: MUDr. Anna Kirnos, , , Ukrajina 

účel nájmu:  riešenie bytovej situácie 

doba nájmu:  doba určitá, 1 rok   

výška nájmu:  suma 56,82 EUR/za mesiac,  bez služieb 

 

Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.9, poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Jána Jagerčíka. Ďalej tak, 

ako je uvedené v texte a II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena. Ďalej 

tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Jána Jagerčíka, trvale bytom Brezno, o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena na pozemok mesta, parc. C-KN č. 6480/36, k. ú. Brezno, pre účel uloženia 

inžinierskych sietí - vodovodnej prípojky  

 

II/    Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č.40/1964 

Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania 

s  majetkom  

        mesta Brezna medzi : 

 

Mesto Brezno, IČO 00 313 319, so sídlom Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 
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       (povinný z vecného bremena) 

 

a  

         Ján Jagerčík, rod. trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR 

         (oprávnený z vecného bremena) 

 

       Predmet vecného bremena: 

 

Vecné bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného 

z vecného bremena strpieť: 

         vybudovanie a uloženie inžinierskych sietí – vodovodná prípojka s ochranným pásmom 

a ich následné prevádzkovanie oprávneným z vecného bremena  na pozemku: 

 

 

 parc. C-KN 6480/36 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 553 m2, k. ú. Brezno, obec  

Brezno,  evidovaný Okresným  úradom Brezno, katastrálnym odborom,  na  LV č. 2351 

v prospech Mesta  Brezno, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

         v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 55166709-58/2023, vyhotoveným dňa 

07.03.2023 SAJ Židlovo 414/3, Brezno 977 01,  úradne overeným dňa 15.03.2023 pod číslom 

G1-159/23 ako diel 1 o výmere 48 m2 

          

        Účel vecného bremena:  

 

         uloženie inžinierskych sietí - vodovodnej  prípojky, vstup osôb a vjazd vozidiel z dôvodu 

prevádzky, údržby, opráv a rekonštrukcie inžinierskych sietí na dotknutom pozemku  tak, ako 

to vyplýva z geometrického plánu, v prospech oprávneného z vecného bremena, ako vlastníka 

nehnuteľností:  

- pozemky, parc. C-KN č. 6479/22 -  trvalý trávny porast o výmere 562 m2 

parc. C-KN č. 9479/90 - ostatná plocha o výmere 311 m2   

 v k. ú. Brezno,  evidované v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade v Brezne, odbor 

katastrálny, na LV č. 11790, 

      ako aj budúcich vlastníkov týchto nehnuteľností. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada vo  výške  362.- EUR   (sadzba 7,55 €/m2   zaťaženého pozemku), 

určená s primeraným použitím hodnoty vecného bremena, určenej na základe znaleckého 

posudku pri zriadení vecného bremena na pozemok mesta s rovnakým predmetom a účelom 

v porovnateľnej  lokalite  

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

bude znášať  oprávnený z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávneného z vecného 

bremena   

 

 

Hlasovanie číslo: 22 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.10“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno...“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Pripravujeme na nesúhlas.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No, ale máme návrh na nesúhlas.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Návrhy na nesúhlas? Nie tu je na súhlas uvedené.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Máme pozmeňujúci na nesúhlas, áno? Čiže, ak chcete..“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Ja som myslela, že dáme tento návrh.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, súhlasíš s tým, aby sa hlasovalo? Dobre, čiže hlasujete buď za alebo nie.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Takže pôvodný návrh, v pôvodnom návrhu to tak bude presne. Iba to neschválime v podstate. 

Áno, ja som tak aj myslela predtým.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Uznesenie štylizované ako súhlasné, čiže buď nesúhlasíme alebo súhlasíme s predajom, áno? 

Že, keď nesúhlasíme, vieme, hej? Dobre. Keď súhlasíme, tiež vieme. Dobre, výborne. Pre istotu, 

lebo však, no. Aby potom nebolo. Nech sa páči, Ľubka.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť manželov Igora Gálika a 

Anny Gálikovej. Ďalej tak, ako je uvedené v texte. Vyhlasuje nehnuteľný majetok mesta Brezno 

za prebytočný, ďalej tak, ako je uvedené v texte. A schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov predaj nehnuteľnosti majetku. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“ 

 

Hlasovanie číslo: 23 



   47 z 104 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  7 

Zdržali sa:  11 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Za nikto, proti 7 a zdržali sa 11. Uznesenie nebolo prijaté. Prešli by sme ďalej na bod 9.11“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. berie na vedomie žiadosť Ing. Jozefa a Turisa Ing. 

Janky Turisovej. Ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. vyhlasuje za účel prevodu nehnuteľný 

majetok mesta Brezno za prebytočný tak, ako je uvedené v texte a III. schvaľuje trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno. Ďalej tak, ako je 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Ing. Jozefa Turisa a Ing. Janky Turisovej, obaja  trvale  bytom Brezno, 

o odkúpenie  pozemku: 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  2349/24 - trvalý trávny porast o výmere 37 

m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-543/2022, vyhotoveným 

dňa 20.12.2022 SAJ, Židlovo3, Brezno 97701, úradne overeným  pod č. G1-

943/22,  od parc. C-KN č.  2349/3 - trvalý trávny porast o výmere 1102 m2 v  

k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny, na LV  2351 pre Mesto Brezno v podiele 1/1. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  2349/24 - trvalý trávny porast o výmere 37 

m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-543/2022, vyhotoveným 

dňa 20.12.2022 SAJ, Židlovo3, Brezno 97701, úradne overeným  pod č. G1-

943/22,  od parc. C-KN č.  2349/3 - trvalý trávny porast o výmere 1102 m2 v  

k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, 

odbor katastrálny, na LV  2351 pre Mesto Brezno v podiele 1/1. 

 

za prebytočný.  

 

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  
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podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

 

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  2349/24 - trvalý trávny porast o výmere 

37 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-543/2022, vyhotoveným 

dňa 20.12.2022 SAJ, Židlovo3, Brezno 97701, úradne overeným  pod č. G1-

943/22,  od parc. C-KN č.  2349/3 - trvalý trávny porast o výmere 1102 m2 v  k. 

ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na Okresnom úrade Brezno, odbor 

katastrálny, na LV  2351 pre Mesto Brezno v podiele 1/1. 

 

v celosti do bezpodielového spoluvlastníctva manželov kupujúcich:  

  

Ing. Jozef Turis, Mgr. Janka Turisová,  

            obaja trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúcich; 

predmet prevodu bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    39,50 €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam budú znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

 

Hlasovanie číslo: 24 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

 

Návrh bol schválený. 

 



   49 z 104 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.12, poprosím.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie Žiadosť Michaely Bobiš Lacíkovej a 

Michala Bobiša. Ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecného vecného bremena. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Michaely Bobiš Lacíkovej a Michala Bobiša, obaja trvale bytom Borinka  

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta,  parc. C-KN č. 

4498/11, k. ú. Brezno, pre účel uloženia inžinierskych sietí - kanalizačnej a vodovodnej 

prípojky  

 

II/    Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č.40/1964 

Zb. Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania 

s  majetkom    mesta Brezna medzi : 

 

Mesto Brezno, IČO 00 313 319, so sídlom Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 

       (povinný z vecného bremena) 

 

a 

         Michaela Bobiš Lacíková,  

         Michal Bobiš, rod.  

         obaja trvale bytom Borinka štátna príslušnosť SR 

         (oprávnení z vecného bremena) 

 

       Predmet vecného bremena: 

Vecné bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného 

z vecného bremena strpieť: 

         vybudovanie a uloženie inžinierskych sietí – vodovodná prípojka a kanalizačná prípojka s 

ochranným pásmom a ich následné prevádzkovanie oprávnenými z vecného bremena  na 

pozemku:  parc. C-KN 4498/41 – trvalý trávny porast o výmere 180 m2, k. ú. Brezno, 

obec  Brezno,  evidovaný Okresným  úradom Brezno, katastrálnym odborom,  na  LV č. 

2351 v prospech Mesta  Brezno, spoluvlastnícky podiel 1/1, 

          

 

v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 50855719-003/2023, vyhotoveným dňa 

20.01.2023 Ing. Jánom Fusekom - geodetické práce, SNP 658/130, Polomka,  úradne 

overeným dňa 03.02.2023 pod číslom G1-50/23 ako diel 1 o výmere 11 m2 

         Účel vecného bremena:  
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         uloženie inžinierskych sietí -  vodovodnej a kanalizačnej prípojky, vstup osôb a vjazd 

vozidiel z dôvodu prevádzky, údržby, opráv a rekonštrukcie inžinierskych sietí na 

dotknutom pozemku  tak, ako to vyplýva z geometrických plánov,  v prospech 

oprávnených z vecného bremena, ako vlastníkov nehnuteľností:  

- stavba - rozostavaný rodinný dom  na pozemku, parc. C-KN č. 4498/42 

- pozemky, parc. C-KN č. 4498/42- zastavaná plocha a nádvorie o výmere 173 m2 

               parc. C-KN č. 4498/40 - ostatná plocha o výmere 130 m2 

               parc. C-KN č. 4498/19 - trvalý trávny porast o výmere 709 m2 , 

všetky v k. ú. Brezno, LV č. 14401,  evidované v katastri nehnuteľností  na Okresnom 

úrade v Brezne, odbor katastrálny, na LV č. 14398, 

       ako aj budúcich vlastníkov týchto nehnuteľností. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada vo  výške  83,- EUR   (sadzba 7,55 €/m2   zaťaženého pozemku), 

určená s primeraným použitím hodnoty vecného bremena, určenej na základe znaleckého 

posudku pri zriadení vecného bremena na pozemok mesta s rovnakým predmetom a účelom 

v rovnakej  lokalite  

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených z vecného 

bremena   

 

 

Hlasovanie číslo: 25 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.13, poprosím. Najprv 

pozmeňujúci.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Takže bod 9.13 je pozmeňujúci návrh k Žiadosti Bibiány Berčíkovej a v ňom sa určuje nájom 

15 EUR výška.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nájom k predaju.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Predaju, áno. 15 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tak, ale ideme po jednom, takže.“ 
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Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Dobre, takže to isté sa týka aj bodu 14 aj bodu 15.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Najprv bod 9.13. Dobre, pozmeňujúci návrh kolegu poslanca Obernauera na zníženie sumy z 

25 na 15 EUR, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Hlasovanie číslo: 26 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  6 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 12 za, zdržalo sa 6, konštatujem, že návrh bol schválený. A poprosím 

uznesenie ako celok.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť Bibiany Berčíkovej. Ďalej 

tak, ako je uvedené v texte. II. vyhlasuje za účel prevodu nehnuteľného majetku, ako je uvedené 

v texte za prebytočný a III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ako je 

uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Mgr. Bibiány Berčíkovej,  trvale  bytom Brezno, o odkúpenie  pozemku: 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/3 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 122 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/3 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 122 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 
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o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

za prebytočný.  

  

 

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/3 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 122 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Mgr. Bibiána Berčíková, rod.  

            trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    15.- €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie číslo: 27 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 
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Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 16 za, 2 sa zdržali. Konštatujem, že návrh bol schválený. 

Bod 9.14, poprosím pozmeňujúci najprv, tiež kolegu poslanca Obernauera.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Áno, pozmeňujúci návrh kolegu poslanca Obernauera je 15 EUR kúpna cena pre pána 

Františka Rotha za odpredaj majetku.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte v pozmeňujúcom návrhu kolegu poslanca 

Obernauera z 25 na 15 EUR. Nech sa páči.“ 

 

Hlasovanie číslo: 28 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  11 

Proti:  0 

Zdržali sa:  7 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 11 za, zdržali sa 7. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím uznesenie 

ako celok. Nevypínajte mi to, prosím Vás, skôr, ako si to prečítam, lebo potom neviem, že či je 

ešte niekto proti alebo sa zdržal alebo... Vypnete to skôr, ako niečo poviem.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo... Môžem? Mestské zastupiteľstvo (prepáč) mesta Brezno I. berie na 

vedomie žiadosť Mgr. Františka Rotha a Mgr. Františky Rothovej, ďalej tak, ako je uvedené v 

texte. II. vyhlasuje za účel prevodu nehnuteľný majetok, ako je uvedené v texte za prebytočný a 

III. schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Mgr. Františka Rotha a Mgr. Margity Rothovej,  trvale  bytom Brezno, 

o odkúpenie  pozemku: 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/4 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 110 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 
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Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/4 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 110 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

za prebytočný.  

  

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/4 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 110 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

v celosti do bezpodielového spoluvlastníctva manželov kupujúcich:  

Mgr. František Roth,  

Margita Rothová,  

obaja trvale bytom Brezno, 977 01, štátna príslušnosť SR, 

  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúcich; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto nehnuteľností a bude kupujúcimi 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    15.- €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  
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• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

Hlasovanie číslo: 29 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.15, poprosím. 

Pozmeňujúci - kolegu Obernauera. Nech sa páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Teraz iba zaplo. Pozmeňujúci návrh pána poslanca Obernauera je 15 EUR kúpna cena pre 

pani Bibiánu Berčíkovú.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nie, pána Bronislava Kováčika.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Aha pardon, pardon, pána Bronislava Kováčika.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte o pozmeňujúcom návrhu z 25 na 15 EUR kolegu 

poslanca Obernauera.“ 

Hlasovanie číslo: 30 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  12 

Proti:  0 

Zdržali sa:  6 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 12 za, zdržali sa 6. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím uznesenie 

ako celok so zapracovaním pozmeňujúceho.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie žiadosť, žiadosť Bronislava 

Kováčika, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. vyhlasuje za účel prevodu nehnuteľný majetok 

mesta Brezno, ako je uvedené v texte za prebytočný a III. schvaľuje trojpätinovo trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov, ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna  

  

I/         Berie na vedomie  

 

Žiadosť Bronislava Kováčika, trvale bytom Podbrezová o odkúpenie  pozemku: 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/2 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 277 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

II/      Vyhlasuje pre účel prevodu   

nehnuteľný majetok mesta Brezno, pozemok : 

 

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/2 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 277 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

za prebytočný.  

  

III/      Schvaľuje  trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov  

  

podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí,  podľa  § 28 ods. 1 

písm. b)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

  

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno, pozemku:  

• novovytvorená parc. reg. C-KN č.  3523/2 - zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 277 m2, oddelená geometrickým plánom č. 36639729-8/2023, 

vyhotoveným dňa 23.01.2023, SAJ, Židlovo 3, Brezno 97701, úradne 

overeným  pod č. G1-52/23,  od parc. E-KN č.  16165/2 - ostatná plocha 

o výmere 691 m2 v  k. ú. Brezno, evidovanej v katastri nehnuteľností na 

Okresnom úrade Brezno, odbor katastrálny, na LV  5804 pre Mesto Brezno 

v podiele 1/1. 

 

v celosti do výlučného vlastníctva kupujúceho:  

   

Mgr. Bronislav Kováčik,  

            bytom Podbrezová, štátna príslušnosť SR, 
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z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je podľa § 28 ods. 1 písm. b) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno tá skutočnosť, že sa jedná o prevod  

pozemku do výmery 300 m2, priľahlého k nehnuteľnostiam vo vlastníctve kupujúceho; 

predmet prevodu  bezprostredne nadväzuje na tieto  nehnuteľností a bude kupujúcim 

využívaný spolu s nimi ako jeden celok,  z toho dôvodu nie je účelné ponúkať predmet 

predaja iným spôsobom, ktorý predpokladá zákon č. 138/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov.  

  

Kúpna cena:    15.- €/m2 pozemku    

  

za podmienky:  

• správne poplatky spojené s prevodom vlastníctvam bude znášať kupujúci,  

• splatnosť kúpnej ceny do 10 dní od účinnosti kúpnej zmluvy 

 

 

Hlasovanie číslo: 31 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.16, poprosím. Nech sa 

páči.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta 

Brezna, pozemky ďalej tak, ako sú uvedené v texte, za prebytočný. II. schvaľuje spôsob prevodu 

nehnuteľného majetku mesta Brezna. Pozemky ďalej tak, ako sú uvedené v texte obchodno- 

verejnou súťažou a III. schvaľuje súťažné podmienky verejnej súťaže. Ďalej, ako je uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Vyhlasuje  

 

pre účel  prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

pozemky: 

 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/1 , druh pozemku: ovocný sad, o výmere 6461 m²    
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-  parcela reg. C-KN č. 1456/3, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 16 m²   

-  parcela reg. C-KN č. 1456/4, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 858 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/5, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 307 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1458, druh pozemku: záhrada, o výmere 312 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1459, druh pozemku: záhrada, o výmere 86 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3769, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 544 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3772, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 75 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3773, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 380 m² 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1273, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1364 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1274, druh pozemku: orná pôda, o výmere 175  m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1278, druh pozemku: záhrada, o výmere 139 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1279, druh pozemku: orná pôda, o výmere 41 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/1, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 2813 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/2, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 25 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/3, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 85 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/5, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 30 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/6, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 105 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/4, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 37 m² 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/7, druh pozemku: orná pôda, o výmere 14 m², k. ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste 

vlastníctva č. 6091 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky podiel 2/3. 

 

za prebytočný. 

 

II/ Schvaľuje  

 

Spôsob prevodu  nehnuteľného majetku  mesta Brezno a to : 

 

pozemky: 

 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/1 , druh pozemku: ovocný sad, o výmere 6461 m²    

-  parcela reg. C-KN č. 1456/3, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 16 m²   

-  parcela reg. C-KN č. 1456/4, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 858 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/5, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 307 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1458, druh pozemku: záhrada, o výmere 312 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1459, druh pozemku: záhrada, o výmere 86 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3769, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 544 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3772, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 75 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3773, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 380 m² 
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všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1273, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1364 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1274, druh pozemku: orná pôda, o výmere 175  m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1278, druh pozemku: záhrada, o výmere 139 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1279, druh pozemku: orná pôda, o výmere 41 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/1, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 2813 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/2, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 25 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/3, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 85 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/5, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 30 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/6, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 105 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/4, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 37 m² 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/7, druh pozemku: orná pôda, o výmere 14 m², k. ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste 

vlastníctva č. 6091 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky podiel 2/3. 

 

obchodnou verejnou  súťažou. 

 

III/    Schvaľuje  

 

Podľa §§ 281 - 288 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník a podľa § 9 ods.2 písm. b) v 

nadväznosti na § 9a ods. 1 písm. a) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

v spojení s  § 18 a nasl. Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno  

 

súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže 

 

o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľného majetku mesta 

Brezno – vyššie špecifikovaných pozemkov na ulici Lichardovej (lokalita Pálenica)  

 

Predmet súťaže :  

 

pozemky: 

 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/1 , druh pozemku: ovocný sad, o výmere 6461 m²    

-  parcela reg. C-KN č. 1456/3, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 16 m²   

-  parcela reg. C-KN č. 1456/4, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 858 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1456/5, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 307 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1458, druh pozemku: záhrada, o výmere 312 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 1459, druh pozemku: záhrada, o výmere 86 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3769, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 544 m² 

-  parcela reg. C-KN č. 3772, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 75 m² 
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-  parcela reg. C-KN č. 3773, druh pozemku: ovocný sad, o výmere 380 m² 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1273, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, o výmere 1364 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1274, druh pozemku: orná pôda, o výmere 175  m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1278, druh pozemku: záhrada, o výmere 139 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1279, druh pozemku: orná pôda, o výmere 41 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/1, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 2813 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/2, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 25 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/3, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 85 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/5, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 30 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1280/6, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 105 m² 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/4, druh pozemku: trvalý trávny porast, o výmere 37 m² 

 

všetky v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, 

katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1 

 

-  parcela reg. E-KN č. 1281/7, druh pozemku: orná pôda, o výmere 14 m², k. ú. Brezno, obec 

Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, katastrálnym odborom na liste 

vlastníctva č. 6091 v prospech mesta Brezno, spoluvlastnícky podiel 2/3. 

 

 

• predmetom súťaže sú všetky nehnuteľností ako jeden celok, nie jednotlivé 

nehnuteľnosti  

• vyhlasovateľ súťaže upozorňuje, že na predmete súťaže sú umiestnené stavby 

(sklenníky, sklady) 

 

Podmienky súťaže:  

• Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli Mesta Brezno a webovom sídle 

mesta Brezno www.brezno.sk. Oznámenie o priebehu súťaže je zverejnené aj v 

regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta 

Brezno zo dňa  ........................;  

• Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom 

rozsahu a právnické osoby.  

 

Osoby vylúčené zo súťaže:  

Zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok 

súťaže, ďalej bližšie podľa § 18 ods. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Brezna. 

 

 

A/ Návrh do súťaže  

• predkladá uchádzač písomne na tlačive záväznej v zalepenej a neporušenej obálke 

poštou, kuriérom alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu Brezno na 

adresu:  
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            Mesto Brezno - Mestský úrad Brezno, odbor právny a majetkový,   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

           s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý pobyt resp. sídlo         

           spoločnosti) na obálke, 

• súťažné návrhy uchádzači predkladajú tak, že každý uchádzač môže podať len jeden 

súťažný návrh na všetky nehnuteľností ako jeden celok, ktoré sú predmetom tejto 

súťaže  

• ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov na nehnuteľnosti, ktoré sú predmetom 

tejto súťaže ako jeden celok, budú  všetky jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

• ak podá predkladateľ  súťažný návrh len na jednotlivú nehnuteľnosť a teda nie na  

všetky nehnuteľností ako jeden celok,  budú  tieto súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

• súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., 

(v súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie 

súťažných návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia OVS),  

• obálku viditeľne označiť textom: „Neotvárať SÚŤAŽ – PÁLENICA“; ponuky budú 

vyhodnotené komisiou na otváranie obálok do piatich pracovných dní od ukončenia 

lehoty na predkladanie ponúk,  

• súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno 

stiahnuť z internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať 

v úradných hodinách v kancelárii č. d. 25, I. posch.;  

• povinnosť uchádzača fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky 

(meno, priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné číslo, trvalý pobyt a pod.), 

uviesť bankové spojenie -číslo účtu a telefónne číslo;  

• povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky,  

s povinnosťou uviesť sídlo a IČO, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - 

titul, meno a priezvisko, miesto trvalého pobytu, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a 

telefónne číslo;  

• k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ (zverejnené na www.brezno.sk, alebo si ho možno 

prevziať  na Mestskom úrade v Brezne – odbor právny a majetkový,  kancelária č. 25, 

I. posch.) 

• pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň 

doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa 

neprihliada.  

 

Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí 

majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k 

spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo 

nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako 

nevymožiteľný.  

 

B/ Využitie nehnuteľností  

 

Podľa ÚPN mesta Brezna, schválený mestským zastupiteľstvom mesta Brezno dňa 14.12.2001 

a to  schválením Všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezna o záväzných častiach 

územného plánu mesta Brezna VZN č. 065, uzn. č. 134/2001/II. s účinnosťou od 01.01.2002 

v znení neskorších doplnkov, sa predmetné parcely nachádzajú v urbanizovanom okrsku č.2 
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Kiepka, ako územie pre rozvoj na nových plochách z funkčného hľadiska územie čistej 

rekreácie (RČ): 

 

- slúži výlučne pre šport, rekreáciu a aktívne využitie voľného času obyvateľov mesta. Patria 

sem športovo - rekreačné areály neorganizovanej telovýchovy a areály voľného času. V tomto 

území je možné umiestniť iba športové zariadenia pre neorganizovanú telovýchovu, kultúrne, 

zábavné, stravovacie zariadenia slúžiace výlučne pre obsluhu tohoto územia. 

- vjazd dopravných prostriedkov do týchto území nie je možný, resp. môže byť výnimočne 

povolený dopravnej obsluhe. Parkovacie plochy je nutné budovať v priestore nástupu do týchto 

území.  

 

Vhodné funkcie: 

1.  športovo - rekreačné objekty a zariadenia 

2.  zariadenia základnej rekreačnej vybavenosti a služieb 

 

Prípustné funkcie (za určitých obmedzujúcich podmienok): 

1.  byty majiteľov a správcov, pohotovostné byty 

2.  stravovacie objekty 

3.  ubytovacie objekty s obmedzenou kapacitou 

4.  zábavné objekty 

 

Koeficient prípustnej hladiny (výšky zástavby) = 2 nadzemné podlažia  

Koeficient zastavanosti v lokalite je max 30% (pomer zastavanej plochy k výmere pozemku)  

 

C/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom za predmet súťaže ako celok je                458 

000,00 Eur (slovom štyristopäťdesiatosem tisíc Eur). Takto určená kúpna cena vychádza zo 

znaleckého posudku č. 80/2022 zo dňa 04.07.2022 vyhotoveného znalcom Ing. Miroslavom 

Dubcom, znalec z odboru Stavebníctvo, odvetvie Odhad hodnoty nehnuteľností.   

 

 

D/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov  

• uchádzač je povinný uviesť účel, na ktorý chce nehnuteľnosti používať a ktorý musí byť 

v súlade s ÚPN mesta  

• uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške 10 000,00 eur  (slovom 

desaťtisíc  eur), s povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba 

uvedie IČO, fyzická osoba –uvedie rodné číslo) a to na bankový účet mesta,  IBAN : 

SK34 5600 0000 0020 0279 5045 vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, 

a. s. najneskôr v posledný deň lehoty určenej na predkladanie súťažných návrhov;  

• Doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému 

návrhu (výpis z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový 

účet a pod.) 

• finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  
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• finančná zábezpeka bude tým navrhovateľom, ktorí nesplnili podmienky ako aj 

neúspešným navrhovateľom súťaže vrátená do 30 pracovných dní odo dňa zasadnutia 

komisie na vyhodnotenie  súťažných ponúk,  

• celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech 

vyhlasovateľa súťaže v prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v 

lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, pričom momentom prepadnutia zábezpeky 

vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou uchádzača, ktorému prepadla 

predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o uzatvorení kúpnej 

zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode E.  

 

E/ Kritéia hodnotenia predložených návrhov  

• jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna 

cena predložená navrhovateľom za nehnuteľnosti,  ktoré sú predmetom predaja podľa 

týchto súťažných podmienok;  

• najvyššej ponúknutej cene za nehnuteľnosť bude pridelené poradie č.1, ďalšej v poradí 

ako druhej najvýhodnejšej poradie č.2 atď. V prípade rovnakej ponúknutej ceny za 

nehnuteľnosť, rozhodne skorší termín podania návrhu;  

 

F/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  

• úspešný uchádzač berie na vedomie skutočnosť, že na predmete súťaže sú 

umiestnené stavby, ktorých vlastníkom nie je vyhlasovateľ súťaže  

• vyhlasovateľ podmieňuje akceptáciu predaja nehnuteľností podľa vyhlásených 

podmienok primátorom mesta, na základe vyhodnotenia návrhov komisiou zriadenou 

podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno;  

• vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného 

akceptovania ponuky uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

• vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa 

účinnosti kúpnej zmluvy, inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od zmluvy,  

• úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu 

podpisu kúpnej zmluvy;  

• úspešný uchádzač berie na vedomie skutočnosť, že pred uzatvorením kúpnej zmluvy 

musí byť zapísaný v registri partnerov verejného sektora podľa osobitného 

predpisu;  

• vyhlasovateľ podá návrh na vklad do katastra nehnuteľností až po uhradení celej kúpnej 

ceny;  

• správne poplatky spojené s návrhom na vklad znáša v plnom rozsahu navrhovateľ - 

kupujúci;  

• kúpna zmluva je v súlade s § 5a zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 

k informáciám povinne zverejňovanou zmluvou a podľa § 47a Občianskeho zákonníka 

v znení neskorších predpisov nadobúda účinnosť dňom nasledujúcom po dni jej 

zverejnenia na webovom sídle vyhlasovateľa.  

 

G/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  

• aby úspešný uchádzač uzatvoril kúpnu zmluvu v lehote do 30 dní od doručenia 

písomnej akceptácie ponuky primátorom mesta, 

• v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy 

môže vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom 

pri vyhodnotení predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj ak bol 
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predložený a vybratý len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k 

uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej lehote;  

• odmietnuť všetky predložené súťažné návrhy;  

• vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného návrhu, 

a to aj po predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich výber, 

ukončiť súťaž ako neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, predĺžiť 

lehotu na vyhlásenie výsledkov súťaže;  

• zmena podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola 

obchodná verejná súťaž vyhlásená (úradná tabuľa a internetová stránka mesta Brezna).  

 

H/ Spôsob vyhlásenia výsledkov obchodnej verejnej súťaže  

• navrhovateľ víťaznej ponuky  bude o výbere ponuky informovaný do 10 pracovných 

dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

• vyhlasovateľ uverejní informáciu o víťazovi  obchodnej verejnej súťaže alebo o 

ukončení obchodnej verejnej súťaže bez výberu súťažného návrhu alebo o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže alebo o zmene podmienok obchodnej verejnej súťaže na 

webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí v súťaži neuspeli, že ich návrhy sa 

odmietajú najneskôr do 30 dní od uzatvorenia zmluvy s vybraným uchádzačom. Od 

tohto okamihu nie sú neúspešní účastníci súťaže viazaní svojimi návrhmi. Vo vzťahu k 

neúspešným účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia oznámenia o 

odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí podali súťažný návrh a nesplnili 

podmienky súťaže, že ich návrh sa nezaraďuje do vyhodnotenia súťažných ponúk. Vo 

vzťahu k týmto účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia oznámenia 

o odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  

 

I/ Ďalšie podmienky obchodnej verejnej súťaže  

• uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom obchodnej 

verejnej súťaže, dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením 

predmetu obchodnej verejnej súťaže obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých 

vyhlasovateľ trvá a uverejnenými podmienkami;  

• účastníci súťaže sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že 

ich návrhy sa odmietli  

• jazyk, v ktorom uchádzači musia predložiť svoj súťažný návrh je slovenský jazyk;  

• zasadnutia komisie je prístupné verejnosti, ako aj účastníkom súťaže, s prihliadnutím 

na kapacitu miestnosti, kde sa výsledky súťaže budú vyhodnocovať;  

• na neúčasť niektorého z uchádzačov pri otváraní obálok sa neprihliada;  

• návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po dni skončenia podávania súťažných 

návrhov;  

• vyhlasovateľ náklady spojené s účasťou navrhovateľa na súťaži neuhrádza;  

• do vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti 

podľa podmienok pre zaradenie do obchodnej verejnej súťaže;  

• osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou na súťaži nevzniká 

uchádzačovi, ktorý v súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný 

alebo nesplnil podmienky súťaže a bol vylúčený,  

• materiály predložené v ponuke sa navrhovateľom nevracajú  
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J/ Podávanie informácii  

Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade Brezno – odbor právny 

a majetkový  (kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048 6306 215, alebo e-mailom 

na adrese lenka.klimanova@brezno.sk.   

 

IV/ Súhlasí 

 

v prípade, že obchodná verejná súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za 

rovnakých podmienok schválených v bode III./ tohto uznesenia 

 

Hlasovanie číslo: 32 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  3 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 15 za, zdržali sa 3. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím bod 

9.17.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. vyhlasuje pre účet, pre účel prevodu nehnuteľného 

majetku mesta Brezno pozemok, ďalej, ako je uvedené v texte, za prebytočný. II. schvaľuje 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezna, vhodného ďalej, ako je uvedené v texte, 

obchodnou verejnou súťažou a III. schvaľuje súťažné podmienky obchodnej verejnej súťaže a 

najvhodnejší návrh na uzavretie kúpnej zmluvy na predaj nehnuteľnosti na Mostárenskej ulici, 

Vrbová v Brezne. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Vyhlasuje 

 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 
 

 

pozemok 

• parcela reg. C-KN č. 3595/5 o výmere 37 111 m2,  ,  druh pozemku : trvalý trávnatý 

porast 

 

 v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, odbor 

katastrálny  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky  podiel 1/1. 

 

 za prebytočný. 
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II/ Schvaľuje 

 

spôsob prevodu nehnuteľného majetku mesta Brezno a to : 
 

pozemok 

• parcela reg. C-KN č. 3595/5 o výmere 37 111 m2 , druh pozemku: trvalý trávnatý 

porast 
•  

 

v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, odbor katastrálny  

na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky  podiel 1/1. 

 

 

obchodnou verejnou súťažou 

 

 

III/ Schvaľuje 

 

podľa § 281 - §288 zákona č. 513/1991 Zb. (Obchodný zákonník) a podľa § 9 ods.2 písm. b) 

v nadväznosti na § 9a ods. 9 zákona 138/1991 Zb. o  majetku obcí v platnom znení a  v podľa 

§ 18 a nasl. Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno súťažné podmienky 

obchodnej verejnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzatvorenie kúpnej zmluvy na 

predaj nehnuteľností na Mostárenskej  ulici – Vrbová   v Brezne   

 

Predmet súťaže: 
 

pozemok 

• Časť parcely reg. C-KN č. 3595/5 o výmere 37 111 m2 , druh pozemku: trvalý 

trávnatý porast 

 

v k.ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, odbor 

katastrálny  na liste vlastníctva č. 2351 v prospech mesta Brezno, vlastnícky  podiel 1/1. 

 

Podmienky súťaže: 

• Súťaž sa začína dňom jej zverejnenia na úradnej tabuli mesta Brezno a webovom sídle 

mesta Brezno www.brezno.sk. Oznámenie o priebehu súťaže je zverejnené aj v 

regionálnej tlači. Tieto súťažné podmienky boli schválené uznesením MsZ mesta Brezno 

dňa  5.apríla 2023 

• Súťaže sa môžu zúčastniť fyzické osoby, ktoré sú spôsobilé na právne úkony v plnom 

rozsahu a právnické osoby  
 

Osoby vylúčené zo súťaže: 

zo súťaže sú vylúčené osoby, ktoré sa bezprostredne zúčastnili na vypracovaní podmienok   

súťaže, 

ďalej bližšie podľa § 18 ods. 6 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezna 
 

A/ Návrh do súťaže  

• predkladá uchádzač písomne na tlačive záväznej ponuky v zalepenej a neporušenej 

obálke poštou, kuriérom alebo osobne doručením do podateľne Mestského úradu v 

http://www.brezno.sk/
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Brezne na adresu:  

            Mesto Brezno - Mestský úrad Brezno, odbor právny a majetkový,   

            Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01 Brezno  

           s presným označením odosielateľa – uchádzača (adresa/trvalý  pobyt  resp.  sídlo) na 

obálke, 

 

• súťažné návrhy uchádzači predkladajú tak, že každý uchádzač môže podať len jeden 

súťažný návrh na predmet tejto súťaže ako jeden celok  

• ak podá predkladateľ viac súťažných návrhov  na predmet tejto súťaže ako jeden 

celok, budú  všetky jeho súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

• ak podá predkladateľ  súťažný návrh len na jednotlivú nehnuteľnosť a teda nie na 

predmet tejto súťaže ako jeden celok,  budú  tieto súťažné návrhy  zo súťaže vylúčené  

• súťažné návrhy môžu uchádzači predkladať v termíne najneskôr do .............. do .... hod., 

(v súťažných podmienkach sa presne uvedie deň a hodina lehoty na predkladanie 

súťažných návrhov, ktorá bude v trvaní 30 dní od vyhlásenia VOS),  

• obálku viditeľne označiť textom: „ Neotvárať SÚŤAŽ – predaj nehnuteľnosti na 

Mostárenskej  ulici – Vrbová v Brezne“; ponuky budú vyhodnotené súťažnou 

komisiou  do piatich pracovných dní od ukončenia lehoty na predkladanie ponúk,  

• súťažný návrh je možné podať len na tlačive záväznej ponuky, ktorú si možno stiahnuť 

z internetovej stránky www.brezno.sk, alebo si ho možno osobne prevziať v úradných 

hodinách na Mestskom úrade Brezno, v kancelárii č. 25, I. posch.;  

• povinnosť uchádzača fyzická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky 

s povinnosťou uviesť  titul, meno a  priezvisko, rod. priezvisko, dát. narodenia, rodné 

číslo, trvalý pobyt, uviesť bankové spojenie - číslo účtu a telefónne číslo;  

• povinnosť uchádzača - právnická osoba je riadne a úplné vyplnenie záväznej ponuky,  

s povinnosťou uviesť obchodné meno, sídlo a IČO, uviesť bankové spojenie - číslo účtu 

a telefónne číslo, uviesť osobu oprávnenú konať za právnickú osobu - titul, meno a 

priezvisko, miesto trvalého pobytu; 

• k súťažnému návrhu uchádzač musí priložiť  čestné prehlásenie, že nemá žiadny dlh 

voči mestu Brezno a ani organizáciám zriadeným mestom a vyplnené tlačivo „Súhlas 

so spracovaním osobných údajov“ zverejnené na www. brezno.sk  

• pri ponukách zasielaných poštou alebo kuriérom nerozhoduje pečiatka pošty, ale deň 

doručenia návrhu v sídle vyhlasovateľa. Na ponuky doručené po uvedenom termíne sa 

neprihliada.  

 

Neprihliada sa na návrhy navrhovateľov, ktorí sú v konkurze alebo v likvidácii, alebo ktorí 

majú voči Mestu Brezno a jeho príspevkovým a rozpočtovým organizáciám, ako aj k 

spoločnostiam s väčšinovou účasťou ku dňu podania ponuky akýkoľvek peňažný, alebo 

nepeňažný záväzok po lehote splatnosti, ako aj záväzok, ktorý mesto muselo odpísať ako 

nevymožiteľný.  
 

B/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom  za predmet súťaže ako jeden celok je    

1 553 837,57 eur.  

 

C/ Ďalšie povinnosti uchádzača pri predkladaní návrhov  

• uchádzač je povinný zložiť finančnú zábezpeku vo výške  10 000,00 eur  (slovom 

päťtisíc  eur), s povinnosťou uviesť variabilný symbol (uchádzač - právnická osoba 
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uvedie IČO, uchádzač - fyzická osoba uvedie rodné číslo) a to na bankový účet mesta 

Brezno, vedený v peňažnom ústave Prima banka Slovensko, a. s., IBAN : SK34 5600 

0000 0020 0279 5045, a to  najneskôr v posledný deň lehoty určenej na predkladanie 

súťažných návrhov;  

• Doklad preukazujúci úhradu finančnej zábezpeky musí byť priložený k súťažnému 

návrhu (výpis z bankového účtu – internetbanking, kópia dokladu o vklade na bankový 

účet a pod.) 

• finančná zábezpeka bude víťaznému uchádzačovi započítaná do celkovej kúpnej ceny,  

• finančná zábezpeka bude tým navrhovateľom, ktorí nesplnili podmienky ako aj 

neúspešným navrhovateľom súťaže vrátená do 30 pracovných dní odo dňa zasadnutia 

komisie na vyhodnotenie  súťažných ponúk,  

• celá zložená finančná zábezpeka spolu s príslušenstvom prepadá v prospech 

vyhlasovateľa súťaže v prípade, ak úspešný uchádzač neuzatvorí kúpnu zmluvu v 

lehote určenej vyhlasovateľom súťaže, pričom momentom prepadnutia zábezpeky 

vyhlasovateľ súťaže nie je viazaný predloženou ponukou uchádzača, ktorému prepadla 

predložená zábezpeka a vyhlasovateľ súťaže je oprávnený rokovať o uzatvorení kúpnej 

zmluvy s uchádzačom v poradí nasledujúcom, podľa kritéria uvedeného v bode D.  

 

D/ Kritéria hodnotenia predložených návrhov  

• jediným kritériom hodnotenia predložených návrhov je najvyššie ponúknutá kúpna 

cena predložená navrhovateľom za predmet súťaže ako jeden celok podľa týchto 

súťažných podmienok;  

• najvyššej ponúknutej cene za predmet súťaže ako jeden celok, bude pridelené poradie 

č. 1, ďalšej v poradí ako druhej najvýhodnejšej poradie č. 2 atď. V prípade rovnakej 

ponúknutej ceny za predmet súťaže ako jeden celok, rozhodne skorší termín podania 

návrhu;  

 

E/ Zásady ostatného obsahu zamýšľanej zmluvy, na ktorých vyhlasovateľ trvá  

• vyhlasovateľ podmieňuje akceptáciu predaja nehnuteľností podľa vyhlásených 

podmienok primátorom mesta, na základe vyhodnotenia návrhov komisiou zriadenou 

podľa Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno;  

 

• úspešný uchádzač berie na vedomie skutočnosť, že pred uzatvorením kúpnej zmluvy 

musí byť zapísaný v registri partnerov verejného sektora podľa osobitného 

predpisu;  

• vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač do 30 dní od doručenia písomného 

akceptovania ponuky primátorom mesta uzatvoril kúpnu zmluvu s vyhlasovateľom;  

• vyhlasovateľ požaduje, aby úspešný uchádzač uhradil kúpnu cenu do 15 dní odo dňa 

účinnosti kúpnej zmluvy, inak si vyhlasovateľ vyhradzuje právo odstúpiť od kúpnej 

zmluvy; 

• v prípade ak vyhlasovateľ súťaže odstúpi od zmluvy podľa predchádzajúceho bodu, má 

právo na zaplatenie zmluvnej pokuty vo výške  poskytnutej finančnej zábezpeky, ktorá 

je splatná do 15 dní odo dňa doručenia výzvy na jej úhradu úspešnému uchádzačovi;   

• úspešný uchádzač sa zaväzuje kúpiť predmet súťaže v stave v akom sa nachádza ku dňu 

uzatvorenia kúpnej zmluvy;  

• vyhlasovateľ podá návrh na vklad vlastníckeho práva do katastra nehnuteľností až po 

uhradení celej kúpnej ceny;  

• správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľností znáša v plnom rozsahu úspešný uchádzač - kupujúci;  
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• kúpna zmluva je v súlade s § 5a zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 

k informáciám povinne zverejňovanou zmluvou a podľa § 47a Občianskeho zákonníka 

v znení neskorších predpisov nadobúda účinnosť dňom nasledujúcom po dni jej 

zverejnenia v Centrálnom registri zmlúv vedenom Úradom vlády SR.   

 

F/ Vyhlasovateľ si vyhradzuje právo  

• aby úspešný uchádzač uzatvoril kúpnu zmluvu v lehote do 30 dní od doručenia 

písomnej akceptácie ponuky  primátorom mesta, 

• v prípade nedodržania platobných podmienok a lehoty na uzatvorenie kúpnej zmluvy, 

môže vyhlasovateľ predmet súťaže ponúknuť ďalším navrhovateľom v poradí určenom 

pri vyhodnotení predložených ponúk alebo súťaž ukončiť ako neúspešnú, a to aj ak bol 

predložený a vybratý len jeden súťažný návrh a nedôjde na strane navrhovateľa k 

uzatvoreniu kúpnej zmluvy v požadovanej lehote;  

• odmietnuť kedykoľvek všetky predložené súťažné návrhy;  

• vyhlásené podmienky súťaže meniť, alebo súťaž zrušiť bez výberu súťažného návrhu, 

a to aj po predložení súťažných návrhov, alebo súťaž zrušiť počas lehoty na ich výber, 

ukončiť súťaž ako neúspešnú, alebo predĺžiť lehotu na predkladanie ponúk, predĺžiť 

lehotu na vyhlásenie výsledkov súťaže;  

• zmena podmienok súťaže sa môže vykonať spôsobom a prostriedkami tak, ako bola 

obchodná verejná súťaž vyhlásená (úradná tabuľa a internetová stránka mesta Brezna).  

 

G/ Spôsob vyhlásenia výsledkov obchodnej verejnej súťaže  

• navrhovateľ víťaznej ponuky  bude o výbere ponuky informovaný  do 10 pracovných 

dní od vyhodnotenia súťažných návrhov súťažnou komisiou;  

• vyhlasovateľ uverejní informáciu o víťazovi  obchodnej verejnej súťaže alebo o 

ukončení obchodnej verejnej súťaže bez výberu súťažného návrhu alebo o zrušení 

obchodnej verejnej súťaže alebo o zmene podmienok obchodnej verejnej súťaže na 

webovom sídle vyhlasovateľa (www.brezno.sk) a na úradnej tabuli;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí v súťaži neuspeli, že ich návrhy sa 

odmietajú najneskôr do 30 dní od uzatvorenia zmluvy s vybraným uchádzačom. Od 

tohto okamihu nie sú neúspešní účastníci súťaže viazaní svojimi návrhmi. Vo vzťahu k 

neúspešným účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia oznámenia o 

odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  

• vyhlasovateľ oznámi účastníkom súťaže, ktorí podali súťažný návrh a nesplnili 

podmienky súťaže, že ich návrh sa nezaraďuje do vyhodnotenia súťažných ponúk. Vo 

vzťahu k týmto účastníkom súťaže má takéto uverejnenie účinky doručenia oznámenia 

o odmietnutí ponuky podanej do súťaže;  

 

H/ Ďalšie podmienky obchodnej verejnej súťaže  

• uchádzač podaním súťažného návrhu prejavuje súhlas s časovým priebehom obchodnej 

verejnej súťaže, dodržiavaním požiadaviek na dôvernosť údajov, vymedzením 

predmetu obchodnej verejnej súťaže obsahom zamýšľanej zmluvy na ktorých 

vyhlasovateľ trvá a uverejnenými podmienkami;  

• účastníci súťaže sú viazaní svojimi návrhmi do doručenia oznámenia vyhlasovateľa, že 

ich návrhy sa odmietli  

• jazyk, v ktorom uchádzači musia predložiť svoj súťažný návrh je slovenský jazyk;  

• zasadnutia komisie je prístupné verejnosti, ako aj účastníkom súťaže, s prihliadnutím 

na kapacitu miestnosti, kde sa výsledky súťaže budú vyhodnocovať;  

• na neúčasť niektorého z uchádzačov pri otváraní obálok sa neprihliada;  
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• návrh je neodvolateľný odo dňa nasledujúceho po dni skončenia podávania súťažných 

návrhov;  

• vyhlasovateľ náklady spojené s účasťou navrhovateľa na súťaži neuhrádza;  

• do vyhodnotenia bude zaradená každá ponuka, ktorá bude obsahovať všetky náležitosti 

podľa podmienok pre zaradenie do obchodnej verejnej súťaže;  

• osobitný nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou v súťaži nevzniká 

uchádzačovi, ktorý v súťaži zvíťazil a ani uchádzačovi, ktorý bol v súťaži neúspešný 

alebo nesplnil podmienky súťaže a bol vylúčený,  

• materiály predložené v ponuke sa navrhovateľom nevracajú  

 

I/  Podávanie informácii  

Bližšie informácie Vám budú poskytnuté na Mestskom úrade v Brezne – odbor právny 

a majetkový  (kancelária č. 25, I. posch.), telefonicky na č. tel.: 048 6306 262, alebo e-mailom 

na adrese lucia.lickova@brezno.sk;  

 

IV/  Súhlasí 

 

v prípade, že obchodná verejná súťaž bude neúspešná, s jej opakovaným vyhlásením za 

rovnakých podmienok ako sú schválené v bode III/ tohto uznesenia 

 

Hlasovanie číslo: 33 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  2 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 16 za, 2 sa zdržali. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 10/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2022 – návrh na I. zmenu 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prešli by sme k bodu 10, rozpočet z mesta Brezna na rok 2023. Predkladám ja, spracoval 

odbor ekonomiky a financovania v zastúpení vedúcou, nech sa páči, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a financovania) 

„Dobrý deň. Predkladáme návrh na prvú zmenu rozpočtu na rok 2023, a to z dôvodu toho, že 

sa nám navyšujú príjmy rozpočtu, a tým aj výdavky a samozrejme sa navyšujú finančné, 

výdavkové finančné operácie. Schvaľovanie týchto zmien počas roku je v kompetencii 

Mestského zastupiteľstva. Príjmy sa navyšujú z toho dôvodu, že bolo vykonané, či už zo štátneho 

rozpočtu alebo aj z organizácií, ktoré nám dodávajú energie vyúčtovanie. Boli poskytnuté 

dobropisy a vratky, čiže dosiahli sme vyššie príjmy nad rámec schváleného rozpočtu. Jedná sa 

o všetko o príjmy v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Brezna. A čo sa týka výdavkových finančných operácií, tak táto zmena je vykonaná presunom 

finančných prostriedkov na vklad do spoločnosti mestský hotel Ďumbier, ktorý bol schvaľovaný 

v poslednom zastupiteľstve, vo februári vo výške 200.000 a tiež schvaľujeme vklad do 

spoločnosti Brezno energie vo výške 5.000 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre ďakujem pekne.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a financovania) 

„Z mojej strany všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Finančná mala materiál?“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Odporúčame schváliť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. 

Nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje návrh na prvú zmenu do rozpočta, do rozpočtu 

mesta Brezno na rok 2023. I. zmena rozpočtu, príjmy a výdavky, tak ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce? Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. I. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2023 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy         + 13 838,30 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy        +   1 119,10 EUR      

         finančné operácie                               0,00 EUR           

         príjmy celkom                    + 14 957,40 EUR    

  



   72 z 104 

 

         výdavky  

         bežné výdavky                              - 200 659,70 EUR 

         kapitálové výdavky                  +  10 617,10 EUR  

         finančné operácie       + 205 000,00 EUR   

         výdavky celkom                  +   14 957,40 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 

 

 

 Hlasovanie číslo: 34 

 

Za:  18 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 18 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 11.1/ 

Poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezna pre Nemocnicu s poliklinikou 

Brezno, n.o. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„A bod 11. 1. je na poskytnutie dotácie z rozpočtu pre nemocnicu, návrh na poskytnutie dotácie 

pre účely športu a návrh na poskytnutie dotácie pre účely kultúry. Nech sa páči, pani vedúca.“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca odboru ekonomiky a financovania) 

„Nemocnica s poliklinikou Brezno nám doručila 7. 2. 2023 žiadosť o poskytnutie finančného 

príspevku na obstaranie zariadenia pôrodného boxu pre gynekologicko-pôrodnícke oddelenie. 

V dôvodovej správe je presne na vyčíslené, napísané, o, čo konkrétne ide a v akej výške. V tomto 

prípade sa jedná o poskytnutie tak bežného príspevku, ako aj kapitálového príspevku a krytie 

týchto, tohto finančného príspevku je už obsiahnutý v tej prvej zmene rozpočtu a je to len, mohol 

by to urobiť síce aj tam primátor v rámci svojich kompetencií, ale je to len presun v rámci 

výdavkov. Čiže týmto sa nám nenavyšuje rozpočet výdavkov. Ďalej máme návrh na poskytnutie 

dotácií pre účely športu. Do návrhu uznesenia sme navrhli poskytnutie dotácií v takej výške, 

ako ho navrhla Komisia pre šport. A pri poskytnutí dotácií pre účely kultúry sme my poskytli z 

ekonomického odboru v takej výške a v takom rozložení, ako nám poskytli uznesenie a zápisnicu 

z komisie kultúry. Samozrejme, chcem povedať, že či už šport alebo kultúra, majú v schválenom 

rozpočte krytie týchto dotácií.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre ďakujem pekne. Predtým, ako otvorím rozpravu, ja poviem len bodu 11.1, že som 

hovoril s pánom primárom gynekológie, Mičejom aj s jeho zástupcom s Ivanom Dubínym. V 

podstate, táto dotácia, ktorá sa týka pôrodného boxu, by ich mala posunúť, čo sa týka kvality 

poskytovania služieb gynekologicko-pôrodníckeho oddelenia s tým, že si od toho sľubujú aj 

viacej výkonov v priebehu roka. Ten argument pre mňa je zásadný v tom, že my potrebujeme 

výkony, aby sme mali v podstate cez 500 pôrodov ročne, čo je zásadná vec pre kvalifikáciu a 

udržanie tohto oddelenia ďalej v systéme a aby aj toto oddelenie bolo schválené ako doplnkový 

program, ak nejako. Áno, len treba povedať, že nám chýba pár pár, že minulý rok sme to celkom 

nesplnili, ale chýba nám pár pôrodov a chceme sa vyhnúť samozrejme tomu, čo ste počuli teraz 

v médiách, posledne napr. v Revúcej zrušili, Krupina, Partizánske, čiže asi tri oddelenia, čo 

alebo päť oddelení gynekologických bolo zrušených, takže táto dotácia, myslím si, že nie je taká 

vysoká, aby sme nepomohli jednoducho udržať aj toto oddelenie, ktoré je určite z tých, ktoré je 

lepšie hodnotené v rámci aj pôsobnosti našej nemocnice, takže ja som, vravím, aj po diskusii s 

pánom primárom aj s jeho zástupcom presvedčený o tom, že by to pomohlo našej nemocnici a 

udržalo by toto oddelenie. Od čoho si aj oni sľubujú viacej rodičiek a viacej tým pádom klientov 

pre toto oddelenie. No, takže 11.2, to je už, nech sa páči, predseda pre šport, ak povie a 11.3 

potom pre kultúru.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Tak my sme zasadali ako komisia...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„A, čo vy máte za debatu, páni?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Bože, chráň, ale dal si to na pravú mieru, nech sa páči, prepáč.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Komisia pre šport odporúča schváliť ten návrh tak, ako je predložený, zasadali sme, bolo to 
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teda dosť náročné, vzhľadom na tú výšku a vzhľadom na počet žiadostí. Takže sme sa zhodli, 

ako som aj povedal na porade, že do budúcnosti prehodnotíme aj VZN, no aj teda celý systém 

fungovania športu. Až toľko, keby nejaké otázky, kľudne zodpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne. Kultúra?.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna) 

„Tak isto, Komisia za kultúru odporúča schváliť. Ak prípadne budú nejaké otázky, tak vám ich 

rád zodpoviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, ja som v prvom rade rád, že poskytneme dotácie, že sme sa takto zhodli aj v rámci 

rozpočtu a aj napriek tomu, že ten rok je veľmi ťažký a náročný a mnohé mestá sa priklonili k 

tomu, že neposkytnú žiadne dotácie. Tak verím, že to zvládneme a zároveň aj pomôžeme tým 

našim kultúrnym či športovým telesám. Nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, poprosím návrhovú komisiu. Aha, nech sa páči, prepáč.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda Komisie finančnej) 

„Pardon. 11.1 nie, iba viac menej doplním stanoviská za všetky body. Odporúčame schváliť, 

avšak, jednu zmenu máme pri dotáciách pre kultúru z 2.900 na 3.800 za účelom nákupu 

hudobných stojanov s príslušenstvom. To je to, čo sme sa bavili na pracovnom. Už to potom 

nebudem hovoriť k tomu ďalšiemu bodu. Dobre? Alebo ak bude treba, teda poviem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„To je pozmenená?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Je všeobecný súhlas k tomu? Dobre, kto si osvojil, ostatní tiež. Takže, zapracujeme, áno? Je 

to v návrhu uznesenia.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„No dobre, takže začneme s nemocnicou teda. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna schvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Brezno nemocnici s poliklinikou, ďalej tak, ako je uvedené 

v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e 

    

    poskytnutie   dotácie    z   rozpočtu   mesta   Brezna   Nemocnici s poliklinikou Brezno, n.o. 

    so   sídlom   Banisko 273/1,  977 01  Brezno   vo   výške 11 146,00 EUR účelovo určené na  

    obstaranie  „Zariadenia pôrodného boxu pre gynekologicko-pôrodnícke oddelenie „ 

 

 

Hlasovanie číslo: 35 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  18 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 17 za, nehlasoval 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

K bodu 11.2/ 

Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Bod 11.2.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2023 pre účely 

športu, ďalej tak, ako je uvedené v texte. II. odklad na prerokovanie poskytnutia dotácie na rok 

2023 pre účely športu. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2023 pre účely športu nasledovne: 

 

 

     1. Atletický klub Mostáreň  Brezno                               5 300,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Úhrada nákladov spojených s dopravou na atletické súťaže,                                 

                                              nákup športového materiálu(dresy, tretry, mikiny, športová obuv, 

                                              atletické náradie a náčinie)   

                                              náklady spojené so sústredením (ubytovanie a strava), náklady 

                                              spojené s účasťou na športových podujatiach (ubytovanie) 

 

     2. KARATE KLUB  MILANA PILIARA BREZNO, o. z.      3 800,00 EUR 

         - účelovo určené :      - náklady spojené s prenájmom priestorov, ceny a diplomy pri  

                                              organizovaní podujatí, účasť na súťažiach, nákup tréningových  

                                              pomôcok, technické zabezpečenie a propagačný materiál 

 

     3. Športový strelecký klub pri Mestskom športovom klube Brezno     2 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Nákup streleckého materiálu  

                                            - činnosť klubu v roku 2023 

                                          

    4. Stolnotenisový oddiel Brezno                                            1 500,00 EUR 
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         - účelovo určené :      - pokrytie nákladov na činnosť STO Brezno 

 

    5. Klub biatlonu Brezno                      1 500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - úhrada nákladov spojených so sústredením (ubytovanie a strava) 

           - materiálne vybavenie športovcov (lyže, náboje, palice, viazanie)

            

    6. Lukostrelecký klub Route 66 Brezno                                             900,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Účasť na najvyššej súťažnej sérii SLA 3D – Slovenský pohár 

                                            - organizácia 2. kola Slovenského pohára SLA 3D 

                                            - účasť na Majstrovstvách Slovenska, 

                                            - materiálno-technické vybavenie klubu 

                                            

   

   7. Šport na Horehroní                                                                                 300,00 EUR 

         - účelovo určené na : - úhrada časti nákladov na cestovné, športové oblečenie, nájomné 

 kolkárskych dráh a ostatné náklady 

     

   8. FUTBALOVÝ KLUB BREZNO                                       16 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Pokrytie nákladov na činnosť futbalového klubu Brezno 

                                              a organizácia futbalových zápasov a tréningov 

 

    9. ICE SKATING TEAM Brezno           1 400,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Materiálno-technické zabezpečenie tréningového procesu 

                                            - prenájom ľadovej plochy mimo Brezno 

                                            - sústredenie a reprezentácia klubu mesta Brezno 

                                            - organizácia Slovenského pohára v krasokorčuľovaní – ICE CUP 

                                              Brezno  

 

    10. Miniatur Golf klub Brezno                                       900,00 EUR 

         - účelovo určené na : - pokrytie nákladov (štartovné, ubytovanie, cestovné, registrácia  

                                              hráčov v SZDG, zabezpečenie cien podľa rozhodnutia SZDG). 

 

    11. SKI CLUB Brezno                                   3 800,00 EUR 

         - účelovo určené na : – Úhrada nákladov na tréningové lístky a ubytovanie pretekárov                                      

 

    12. Tanečno-športové centrum Rytmus Brezno                               500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Súťaž v tanečnom športe 1. kolo Slovenského Pohára 

  

    13.  ZaBeR – združenie aktívnych Brezňanov                   1 500,00 EUR 

         - účelovo určené na: - HorehRun Tour 2023- horehronská bežecká liga 

  

    14. KLUB BOJOVÝCH ŠPORTOV - BREZNO                     900,00 EUR 

         - účelovo určené na: - Činnosť klubu (cestovné a ubytovacie náklady, nákup športového 

                                             vybavenia, didaktické a metodické materiály, výroba  

                                             propagačných materiálov) 

 

    15. Mestský športový klub – JAŠTERICE BREZNO, o. z.                       500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Finančná pomoc na zorganizovanie 3. ročníka podujatia  

                                              DOBY VEŽU 
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    16. Klub slovenských turistov TOMO Brezno                                        500,00 EUR 

         - účelovo určené na:  - príspevok na dopravné náklady 

 

     17. Hokejový klub Brezno                                       19 000,00 EUR 

         - účelovo určené na: - Vzdelávanie hokejovej mládeže, podpora hokejových talentov 

 

     18. VK MŠK Brezno    500,00 EUR 

         - účelovo určené na: - prenájom telocviční, cestovné náklady, zakúpenie vecných cien, 

                                             náklady pre účastníkov 

 

 

II/  odklad na prerokovanie    

     poskytnutia dotácie na rok 2023 pre účely športu nasledovne : 

 

1. ŠK FLIPPER Brezno, o. z.                                                                        8 000,00 EUR 

             - účelovo určené na: - Komplexná telovýchovná činnosť zameraná na plávanie,    

                                      pozostávajúca z plaveckých a suchých tréningov pre 

                                                 začiatočníkov,                             

                                                -plaveckú prípravku výkonnostných žiakov a mládeže 

                                                -účasť na plaveckých súťažiach  

 

2. Športový klub plávania Brezno                                                              15 200,00 EUR 

             - účelovo určené na: - pokrytie nákladov na prenájom plaveckých dráh a dopravu 

 

 

Hlasovanie číslo: 36 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

K bodu 11.3/ 

Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Bod 11.3, poprosím už so zapracovaním.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Zapracovaním na tých 2.300 EUR, áno?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pripomienky z Finančnej komisie?“ 
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Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. schvaľuje poskytnutie dotácie na rok 2023 pre účely 

kultúry a ďalej tak, ako je uvedené v texte a II. Takže to potom všetko, ako je, nie, to odpadá. 

Rímska I. Tak ako je uvedené v texte. Bod II. vypadáva, tým pádom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, hlasujte kolegyne, kolegovia.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e    

     poskytnutie dotácie na rok 2023 pre účely kultúry nasledovne: 

 

     1. Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku Brezno            1 000,00 EUR 

         - účelovo určené na :  - „Reštaurovanie historických kovových svietnikov z roku 1844“ 

 

     2. Detský folklórny súbor Šťastné detstvo                               3 500,00 EUR 

         - účelovo určené :      - technicko-organizačné zabezpečenie 

 - propagačný materiál, publicita 

 - tanečná obuv + súčasti krojov 

 

     3. Horehronské múzeum                                                                                500,00 EUR 

         - účelovo určené na : - „Historická maturita Brezna“ 

 

    4. Občianske združenie Dychový orchester Brezno                    3 800,00 EUR 

         - účelovo určené :      - rozvoj partnerských vzťahov a spolupráce so zahraničnými  

                                              Slovákmi v meste Nadlak – Rumunsko 

                                            - jednotné reprezentatívne oblečenie charakterizujúce kolektív 

                                            - doplnenie a skompletizovanie zvukovej aparatúry 

                                            - nákup hudobných stojanov s príslušenstvom 

 

    5. Spevácky zbor mesta Brezna            2 100,00 EUR 

         - účelovo určené na : - Jubilejná 45. umelecká sezóna Speváckeho zboru mesta Brezna  

 a zborová činnosť v roku 2023 

           - XVI. Ročník festivalu Horehronské slávnosti zborového spevu

            

    6. Folklórny súbor Mostár                                                       2 000,00 EUR 

         - účelovo určené na : - ozvučenie 

                                            - videoprojekcia, fotenie, nahrávanie 

                                            - propagačný materiál, publicita 

                                            

   

7. Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno                                    15 000,00 EUR 

     - účelovo určené na :  - činnosť DSJCH mesta Brezno a ŠM pri DSJCH 

                                         - XVIII. Ročník inšpiratívneho festivalu Divadelná Chalupka 
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Hlasovanie číslo: 37 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  6 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  11 

Prítomní:  17 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ale to sme povedali, tak nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu. Vieme, 

o čom hlasujeme, áno? Poprosím opakovať hlasovanie.“ 

 

Hlasovanie číslo: 38 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Z 18 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 12,13,14,15/ 

12. Návrh na zrušenie uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, ktorým 

poslanci schválili investície a výšku úveru na realizáciu regenerácie vnútroblokov 

Mazorníkovo – 9. mája – stred, Mazorníkovo – 9. mája vstup 

 

13. Správa o výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných 

zdrojov financovania - úverov z Environmentálneho fondu 

 

14. Schválenie realizácie investície a prijatia úveru na projekt „Regenerácia 

vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- vstup“ z Enviromentálneho fondu 

Slovenskej republiky v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 

 

15. Schválenie realizácie investície a prijatia úveru na projekt „Regenerácia 

vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- stred“ z Enviromentálneho fondu 

Slovenskej republiky v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Teraz, 12,13,14,15 môžme spojiť, áno? Prosím vás, rozpravu o bode 12,13,14,15 by sme 

spojili áno? Súvisia tie body. Poprosím k bodu 12, 14 a 15, áno, pani vedúca? Nech sa páči, 

môžeš, odbor riadenia projektov.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov) 

„Dobrý deň prajem všetkým, vážený pán primátor, páni zástupcovia, vážená pani hlavná 

kontrolórka, poslanecký zbor. V bode 12 sme vám predložili Návrh na zrušenie uznesení 

Mestského zastupiteľstva z februára, kedy sme vás informovali o zámere podať na 

Environmentálny fond žiadosť o úver, predmetom ktorého malo byť 5% spolufinancovanie zo 

strany mesta na realizáciu projektov regenerácie vnútroblokov 9. mája vstup a 9. mája stred. 

Medzičasom bolo ukončené verejné obstarávanie práve na tieto dva vnútrobloky, kde cena za 

stavebné práce bola o dosť vyššia ako bola cena, ktorú sme my predkladali do žiadosti o AFP, 

pretože tieto dva vnútrobloky budú realizované, alebo teda financované sčasti nenávratným 

finančným prostriedkom a príspevkom, ktorý sme dostali 5% financovaním zo strany mesta. 

Keďže tie ceny po vysúťažení boli vo vnútrobloku 9. mája vstup bola vyššia takmer o 16 %, 9. 

mája stred, tá až takmer o 25 %, vznikli mestu Breznu neoprávnené výdavky, ktoré teda 

navrhujeme zaradiť tiež do žiadosti o úver z Envirofondu, a preto navrhujeme zrušiť tieto 

pôvodné dve uznesenia a prijať iné uznesenia. To sú tie dôvody na zrušenie.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pani, hlavná kontrolórka, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Ingrid Konečná Veverková (hlavná kontrolórka mesta Brezna) 

„Ja som na základe podmienok, nových podmienok, teda preverila prijatie úveru a samozrejme, 

spĺňame tie kritériá pre prijatie úveru, takže môžme ho schváliť. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem. Stanoviská komisií? Za finančnú poprosím.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň , PhD.,IWE (poslanec) 

„Finančná komisia odporúča schváliť uvedený materiál.“ 



   81 z 104 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, ešte to mal niekto v komisii? Ak nie, otváram rozpravu, nech sa páči kolegyne, 

kolegovia. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno zrušuje uznesenia Mestského zastupiteľstva, ďalej tak, 

ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Zrušuje 

 

1. Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 43/2023 zo dňa 23. februára 2023, 

ktorým poslanci schválili realizáciu investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, 

Mazorníkovo - 9. mája- vstup“ zameranej na revitalizáciu zelenej infraštruktúry, ktorá 

zlepší kvalitu ovzdušia prostredníctvom adaptačných opatrení vo výške 27.737,19 Eur v 

zmysle podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu 

 

2. Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 44/2023 zo dňa 23. februára 2023, 

ktorým poslanci schválili prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 27.737,19 

Eur zabezpečeného blankozmenkou na financovanie investície „Regenerácia vnútrobloku 

Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- vstup“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre obce a VÚC s dobou splácania 20 rokov 

 

3. Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 45/2023 zo dňa 23. februára 2023, 

ktorým poslanci schválili realizáciu investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, 

Mazorníkovo - 9. mája- stred“ zameranej na revitalizáciu zelenej infraštruktúry, ktorá zlepší 

kvalitu ovzdušia prostredníctvom adaptačných opatrení vo výške 50.746,59 Eur v zmysle 

podmienok špecifikácie Environmentálneho fondu. 

 

4. Uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 46/2023 zo dňa 23. februára 2023, 

ktorým poslanci schválili prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške 50.746,59 

Eur zabezpečeného blankozmenkou na financovanie investície „Regenerácia vnútrobloku 

Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- stred“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou 

úveru pre obce a VÚC s dobou splácania 20 rokov. 

 

Hlasovanie číslo: 39 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„ 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím ďalší bod 13.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo, Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno I. berie na vedomie správu o 

výsledku kontroly dodržiavania podmienok na prijatie návratných zdrojov financovania.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 
  

I/ berie na vedomie 

 

 

Správu o  výsledku kontroly dodržania podmienok pre prijatie návratných zdrojov 

financovania -  úveru z Environmentálneho fondu. 

 

 

Hlasovanie číslo: 40 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 14 poprosím.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov) 

„Takže v bode 14 predkladáme návrh na prijatie úveru z Envirofondu, ktorého predmetom teda 

budú stavebné práce, tzn. stavebné práce - ten rozdiel medzi oprávnenými a vzniknutými, teda 

neoprávnené výdavky, to je 85.000 EUR financovanie, povinné financovanie zo strany mesta 

vo výške 27.000 EUR. Ďalej, predmetom úveru budú povinné výdavky alebo povinné 

spolufinancovanie na stavebný dozor a vzniknuté výdavky, ktoré vznikli v medzičase, kde sme 

museli uhradiť faktúry za, pardon, za aktualizáciu rozpočtov a vizualizácie, takže predmetom 

úveru bude suma 113.814 EUR aj 84 centov. Všetko k tomuto bodu. Môžem rovno pätnástku, či 

ideme hlasovať?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ideme hlasovať? To malo byť spolu.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov) 

„Dobre, takže pokračujem, prepáčte, a v pätnástke je teda žiadosť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, nech sa páči, môžeš, Ľubka.“ 
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Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Dobre, takže 14.A. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje, ďalej tak, ako je uvedené 

v texte a 14.B. Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schváli... Zvlášť?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zvlášť.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, nech sa páči 14.A., hlasujte, kolegyne, kolegovia.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

realizáciu investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- vstup“ 

zameranej na revitalizáciu zelenej infraštruktúry, ktorá zlepší kvalitu ovzdušia prostredníctvom 

adaptačných opatrení vo výške 113.814,84 Eur v zmysle podmienok špecifikácie 

Environmentálneho fondu 

 

Hlasovanie číslo: 41 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 14.B.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje realizáciu investície regenerácia vnútrobloku: 

Brezno, Mazorníkovo - 9. mája - stred. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške vo výške 113.814,84 Eur zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo 

- 9. mája- vstup“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a VÚC 

s dobou splácania 20 rokov. 

 

Hlasovanie číslo: 42 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje prijatie úveru na financovanie investície 

regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája - stred. Ďalej tak, ako je uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

realizáciu investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo - 9. mája- stred“ 

zameranej na revitalizáciu zelenej infraštruktúry, ktorá zlepší kvalitu ovzdušia prostredníctvom 

adaptačných opatrení vo výške 295.160,86 Eur v zmysle podmienok špecifikácie 

Environmentálneho fondu 

 

Hlasovanie číslo: 43 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje 

prijatie úveru od Environmentálneho fondu vo výške vo výške 295.160,86 Eur  zabezpečeného 

blankozmenkou na financovanie investície „Regenerácia vnútrobloku Brezno, Mazorníkovo 

- 9. mája- stred“ v zmysle podmienok špecifikácie podpory formou úveru pre obce a VÚC 

s dobou splácania 20 rokov. 

 

Hlasovanie číslo: 44 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 16/ 

Rôzne 

 

K bodu 16.1/ 

Návrh na poverenie poslanca Mestského zastupiteľstva mesta Brezno na výkon 

sobášiaceho 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 16 máme rôzne. Bod 16.1 je návrh na poverenie poslanca zastupiteľstva mesta 

Brezno na výkon sobášiaceho. Môžeš to, pani prednostka.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (Prednostka mestského úradu) 

„Týmto vlastne iba odporúčame a predkladáme návrh na doplnenie poslanca, ktorý má byť 

poverený na výkon sobášiaceho vo volebnom období 2022 - 2026, a to pani poslankyňu 

Dzurmanovú.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nech sa páči, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Rozpravu končím, 

nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna poveruje do výkonu sobášiaceho doktorku Petru 

Dzrmanovú, poslankyňu Mestského zastupiteľstva Brezno. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte, kolegyne, kolegovia. 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Poveruje 

 

v zmysle § 4, ods. 1 zákona 36/2005 Z. z. o rodine a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

na výkon sobášiaceho: 

 

1. PhDr. Petru Dzurmanovú, PhD., poslankyňu Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

Hlasovanie číslo: 45 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. 
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K bodu 16.2/ 

Ústna informácia predsedov komisií Mestského zastupiteľstva mesta 

Brezna o činnosti komisií 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 16.2. máme ústnu informáciu predsedov komisií. Nech sa páči, tí predsedovia, 

ktorí chcete informovať. Nie je to povinné, ale ktorí chcete.“ 

 

K bodu 16.3/ 

Podanie žiadosti o finančný príspevok na realizáciu projektu „Rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry v Brezne“   

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ak nechcete, ideme k ďalšiemu bodu 16.3 Podanie žiadosti o finančný príspevok na realizáciu 

projektu rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v Brezne. Pani vedúca odboru 

riadenia projektov, nech sa páči.“ 

Mgr. Milada Šimkovičová (vedúca odboru riadenia projektov) 

„Dovoľte, aby som sa vám v prvom rade ospravedlnila, že podklady k tomuto bodu ste dostali 

až tesne pred zasadnutím zastupiteľstva. Ide o návrh na podanie žiadosti o finančný príspevok 

na rekonštrukciu telocviční v Základnej škole Karola Rapoša, Pionierska 4. Predmetom 

rekonštrukcie bude strecha nad obidvomi telocvičňami a podlahy, keďže strecha je v zlom stave 

a zateká, sú poškodené aj podlahy. Celkové výdavky na realizáciu tejto rekonštrukcie sú vo 

výške viac ako 400.000 EUR, pričom 100.000 EUR budeme mať hradených z Ministerstva 

školstva a zvyšných 300.000 by bolo, by boli vlastne predmetom tejto žiadosti o finančný 

príspevok. Fond na podporu športu má podmienky v podmienkach 30% spolufinancovanie zo 

strany žiadateľa. Preto v návrhu na uznesenie je uvedené, že spolufinancovanie je vo výške viac 

ako 90 000. Je to vypočítané ako rozdiel celkových výdavkov, keď sme odpočítali 100.000 

Ministerstva školstva, zostane nám 300.000, z toho 30 % je zo strany mesta povinné 

spolufinancovanie. Fond na podporu športu vyžaduje uznesenie Mestského zastupiteľstva, 

preto sme vám predložili tento návrh. Nech sa páči, ak máte nejaké otázky.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre ďakujem pekne. Snažili sme sa nájsť cestu, aby sme mohli zrekonštruovať telocvičňu, 

ktorá je v stave nie dobrom, naozaj v havarijnom, takže kombinujeme tie zdroje, aby sme mohli 

pristúpiť k tejto rekonštrukcii, dúfam v lete, hej? Taký máme plán aj tak sme sa bavili s pani 

riaditeľkou, že v lete by sme, v lete by sme pristúpili k rekonštrukcii. Za komisiu, Pali? Do 

rozpravy?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Len s otázkou v podstate, lebo tak sa mi zdá, že táto strecha už bola, nie tak dávno, 

opravovaná, že či to bolo zle spravené, alebo aký tam je vlastne...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Strecha nebola opravovaná, obvodový plášť bol iba opravovaný.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Aha, nebola?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Taká bola vtedy aspoň posúdená, že je v poriadku, no ale za tých 5 rokov dozadu ( asi 5 rokov 
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dozadu), už nie je v poriadku. Takže, musíme to opraviť, lebo tým, že tam zateká, tak je zničená 

aj tá palubovka. Nech sa páči, ešte niekto ďalší do rozpravy?“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Tých 110.000 EUR, to je úver?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nie nie. To je NFT. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna I. súhlasí s realizáciou projektu rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry v Brezne, II. schvaľuje predloženie žiadosti o finančný 

príspevok na realizáciu uvedeného projektu. Ďalej tak, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem, pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy? Ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Súhlasí 

 

s realizáciou projektu „Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v 

Brezne“ 

 

 

II/ Schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v Brezne“ v súlade s 

výzvou Fondu na podporu športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo 2022/002, ktorého ciele sú v súlade 

s platným Územným plánom mesta Brezna a platným Programom rozvoja mesta 

Brezna;  

 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

vo výške minimálne 30%  celkových výdavkov projektu, čo činí 90.196,39 EUR, v 

súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

(ako rozdiel celkových výdavkov projektu a celkových oprávnených výdavkov 

projektu). 

 

 

Hlasovanie číslo: 46 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 17/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pod bodom 17. máme otázky poslancov. Ospravedlňujem, ale aj riaditeľa technických služieb. 

Ukazuje PN, alebo? Pri lekárovi aj náčelníka Mestskej polície, na tých sú najčastejšie otázky, 

ten je PN po operácii, takže poprosím vás na nich otázky, ak máte, tak písomne, dobre? Čo? 

Nech sa páči, máte ešte nejaké otázky? Je tu pani riaditeľka ZUŠky, vidím. Aspoň ju 

pozdravujeme. Krásne sviatky, pani riaditeľka. Že, pekné sviatky Vám prajeme. Ďakujeme. Pán 

poslanec Struhár?“ 

 

K bodu 18/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre. Ak dovolíte, prejdeme k interpeláciám. Ja som tu, tak sa môžte pýtať, nech sa páči. 

Pani poslankyňa Štugnerová, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Ja sa chcem opýtať na cestu na Kozlovo, lebo minule sme sa troška o tom (som zachytila), 

myslím, bavili na pracovnom stretnutí a ty si vravel, že sa k tomu nejak vyjadríš.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„K čomu, prosím?“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Cestu na Kozlovo, tam štrk stále dávajú. Ja som to chcela aj na riaditeľa technických služieb, 

ale ty si spomenul, že sa to bude nejak riešiť, lebo to stále tam vymieňa.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dohodli sme sa na pracovnom, že pán poslanec Turňa pošle mail, tak keď si ho už poslal, tak 

ho máme.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Aha, to som nezachytila. Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Vyspravíme to. Do budúcna aj tomu Kozlovu, lebo aby ste vedeli tam sú stále žiadosti, aby 

sme tam vyasfaltovali, len tá cesta má 3 km. To nie je možné z nášho rozpočtu, hej? Bolo by to 

neefektívne aj vzhľadom k tomu, koľko tam máme obyvateľov, hej? Tam sú, myslím, tri domy. 

Ale je cestou, ak dokončíme tieto ťahy cyklotrás, čo máme, že by sa tam naprojektovala týmto 

ťahom cyklotrasa a z externých zdrojov si to viem predstaviť. Čiže takto aj obyvateľom kľudne 

môžte tlmočiť stanovisko, ale hovorím robiť 3 km cesty pre tých pár domov, čo je tam, to je 

neefektívne.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Môžem? Aj ja by som chcela ešte, áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To teraz dal, Tomáš Turňa, pán poslanec dal žiadosť, tak sme sa dohodli. Takže ja si to aj 
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skontrolujem budúci týždeň, dobre? Či spravia tú výspravku. Áno?“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Som sa rozprávala s pánom Kováčikom, asi aj teba oslovil a neviem, či nie aj pána Turňu. 

Oni ani nechcú tam asfalt, oni sú si toho toho vedomí, že by to bolo drahé. On skôr chce, že keď 

sa dával ten svetlý nejaký štrk, že to hneď sa, ako keď pršalo, tak, že sa to vlastne rozišlo alebo 

vbilo do zeme, takže stále im to vyplavovalo, že keby tak stačilo vyštrkovať, ale tým červeným 

štrkom, že ten sa nejak tak zleje alebo tak, že to sa spečie a tak dlhšie to drží, je to pevné, že to 

by im stačilo teda. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, prejdem si to s riaditeľom, dobre? Nejaké lepšie riešenie. Pán poslanec Struhár, nech 

sa páči. Ale s faktickou, prihláste sa normálne do tohto, nepredbiehajte sa, môžem? Kľudne, 

kľudne sa prihlás, nech sa páči, Dano môžeš. Pán poslanec Struhár, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Okej, ďakujem za slovo. No, mám pár otázok ohľadom športových priestorov, resp. športových 

záležitostí. Po dlhej dobe som si bol zabehať na naozaj veľmi peknom areáli na Mazorníku a 

všimol som si, že doskočiská, doskočisko v Pieskove bolo používané na hranie sa detičiek v 

doskočisku. Myslím si, že to nie, že znehodnocuje, ale tento účel doskočiska nie je na to, aby sa 

tam deti hrali. Ja nemám nič proti tomu, že za hrajú na pieskovisku, ale na to máme detské 

ihriská, ktoré sú na to určené. Chcem sa spýtať, či by nebolo možné doskočiská, či už u nás na 

Mazorníku, alebo aj na Pionierskej 2 nejakým spôsobom prikryť a aby v podstate boli využívané 

na ten účel, hej? Atletický klub, atletický klub sa momentálne rozvíja, majú veľa novej 

talentovanej mládeže. Myslím si, že za chvíľu budú využívať obidve doskočiská, ak to takto ďalej 

bude napredovať. To je prvá otázka. Druhá otázka je, keď už sme pri tej atletike, stále nemáme 

dopracované vrhačské disciplíny, resp. vrhačské výseky v areáli Pionierskej 2. Chcem sa 

spýtať, že kedy plánujeme aj toto doprojektovať a doriešiť, pretože bežecké výsledky máme fajn. 

Skokanské výsledky máme fajn, vrhačské nám trocha chýbajú. No, potom som bol oslovený, 

alebo viacerí sme boli oslovení aj chodníkom Poľná. Ja sa len chcem spýtať, či je reálne v 

budúcnosti uvažovať nad tým, že chodník na Poľnej bude vôbec reálne robiť, teda pardon, nie 

Poľnej, Potočnej, Potočnej, prepáčte, Potočnej, áno. A ešte mám jednu otázku ohľadom úpravy 

ihriska nad Kauflandom. Nie, ja myslím, ja myslím celú, celú Potočnú, áno. Nad ihriskom nad 

Kauflandom, či je možné, či je možné tam kúpiť nejakú techniku, aby to chlapi nemuseli 

upravovať ručne, lebo zase mal som tú návštevu - to je jedno skadiaľ. Boli sme sa prejsť a v 

podstate je to odborník na takúto úpravu takýchto typov ihriska, že proste ručne by sa to nemalo 

robiť, mala by tam byť zakúpná nejaká technika, ktorá to bude robiť proste poriadne, aby sa to 

ihrisko je krásne, super, len proste sa oňho treba aj starať, či by sme tam teoreticky nevedeli z 

rozpočtu vyčleniť nejaké drobné na nákup techniky, ktorá by upravovala túto plochu. Ďakujem 

pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Doskočiská chcel pán zástupca, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Ďakujem za slovo. Zrejme si to riešil už aj s kolegami z investičného, lebo žiadali o 

vypracovanie cenovej ponuky na prekrytie doskočísk, chcú tam dať také plachty z dôvodu, že 

chodia tam aj mamičky s deťmi, vyhadzujú stade piesok, tak isto zvieratá, čiže už sa, už sa na 

tom pracuje, budeme mať cenovú ponuku a podľa toho sa rozhodneme, že či je to 

realizovateľné. Takže už sa na tom pracuje.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, v chodníku Poľná, Potočná, vlastne, Potočnú, si to zmenil. Myslím si, že nie pre 

priebeh hlavne pozemkov, ktoré sú tam hej? Čiže my máme vlastníctvo a vecné bremeno len 

časti, ktorá je momentálne zastavaná, tzn. iba po tej ceste, ktorá tam je. To ti rovno hovorím, 

že nebudú, všetci určite nie. Aj máme s tým skúsenosť z ostatných riešime Tisovskú, riešili sme 

Vrchdolinku, riešili, riešime stále Bujakovo, hej? V podstate nikde sme nenašli nejaký aspoň 

taký podstatný konsenzus, že by sme s tým nemali problémy. Práve preto ideme do 

vyvlastňovaní, ale tu v takýchto lokalitách je obrovský problém práve s tým, že tí ľudia majú 

veľakrát zastavané aj tie pozemky na, poviem, tej cesty, že my by sme doslova museli búrať im 

tam ploty a ísť do záhrad a podobne. Čiže to si neviem dosť dobre predstaviť. Ako, keby bola 

reálna alternatíva a schodná, tak ti poviem áno, ale ja si myslím, že nie. Toto je môj osobný 

názor v tejto chvíli. Takže je to veľmi zložité a vravím, museli by sme ísť do dvorov, mnohým. 

Nebudú súhlasiť všetci. A to isté bolo na Vrchdolinke. Pamätáte si, veď ste so mnou chodili: 

chodník, chodník, chodník. A keď chodník bol nakreslený, tak nechceme chodník. No tak petícia. 

No, tak ako, čo vám na to poviem. Dobre.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Výseky a ešte ihrisko nad Kauflandom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ihrisko nad Kaufandom ja som schválil, ale...Mirko, tú techniku Lukášovi, riaditeľovi? Zatiaľ 

ste nekupovali nič. Ale on už vybral aj techniku, tak neviem, bol za mnou, že nejaký starší 

traktorík vybral. Tú kefu, nie? Ste tam potrebovali.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Tá je už kúpená.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tá je už kúpená. No tak iba traktorík, ale to som mu ja schválil, hej, tak by nemal byť problém 

s tým.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Boli tam nejaké škvrny, chlapík vravel, že také škvrny mu vadili, niekde viac, niekde menej, že 

sa to nejak musí rozčesávať...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Hej, ale ja som mu schválil, on vybral za nejakých 6 - 7000 malý traktor, ktorý mal tú kefu, 

hej na, neviem, či na kardan sa to dáva alebo na čo.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Také špeciálne pumy to musí mať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No, on našiel tie, ktoré v podstate nie sú tie klasické poľnohospodárske, ale hladké.“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„A tie vrhačské výseky v areáli na Pionierskej 2, Pionierskej 4?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Prosím?“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„Vrhačské výseky.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„V areáli?“ 

Mgr. Daniel Struhár (poslanec) 

„No, v areáli športovom, na tej Pionierskej 2, Pionierskej 4, keď si to proste zoberieš...“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tam sme ako s tým zámerom.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (Prednostka mestského úradu) 

„No, mali by sme ho mať v projekcii.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„V projekcii. V projekcii.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

To nevieme, budeme sa uchádzať o externé zdroje. 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Vrhačské disciplíny na P2, P4 sú naprojektované. Zázemie tam bolo projektované, ktoré by 

malo patriť k tej multifunkčnej hale, čiže ešte sa nad tým zvažovalo, či hej, či nie a pani 

riaditeľka z Pionierskej 4 požiadala o stretnutie, aby sa ešte ujasnilo, že čo tam vlastne 

potrebujú a čo chcú dopracovať. Čiže ešte bude jedno rokovanie, môžem ťa potom ako predsedu 

komisie privolať k tomu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, všetko? Pán poslanec Ambros, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Ďakujem za slovo, mám pár otázok. Prvá sa týka mosta na Kuzmányho. Tam mi bolo 

povedané, lebo som tam žiadal k železničnému priecestiu koše, že bude sa to riešiť, až keď bude 

most odovzdaný, tak chcem sa spýtať, že či už bol alebo, kedy bude? Druhá vec sa týka ešte 

stále Kuzmányho ulice, len teda či to platí, čo bolo povedané, že ako sa dokončí druhá etapa 

obchvatu, že sa budú robiť nanovo chodníky - to platí, hej? Kuzmányho ulica od... Že sa to bude 

komplexne riešiť, tak mi bolo povedané.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Neviem, o priechode pre chodcov sme sa bavili, ale...“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Či sú v pláne aj chodníky tam riešiť, lebo tiež sú nie v dobrom stave. Že sa komplexne bude tá 

vec riešiť, nielen teda prechody, ale aj chodníky, len to sa chcem opýtať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, odpoviem, ďalej.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Potom, čo sa týka kontroly parkovania, tak tu by som tiež uvítal, či by sa to nedalo aj na 

niektorých miestach, ktoré, teraz sa napr. Kiepka opravuje, je tam nejaká kanalizácia oproti 

doktorky Kunovej a tam aspoň nejakú dočasnú dočasnú značku Zákaz zastavenia, lebo bolo to 

tam v takom stave, že ja som tam s mojím osobným autom ledva prešiel, neviem si predstaviť, 

keby tam išlo nákladné. To je ďalšia vec. Potom sa chcem spýtať na tú mobilnú aplikáciu, že 

nakoľko, či už máte nejaké dáta, nakoľko je využívané, čo sa týka napr. nahlasovanie incidentu 

atď. Potom, keďže tu neni pán riaditeľ, či sú už v pláne nejaké lavičky, resp., bolo by treba na 

mnohých miestach, aj, čo sa týka nábrežia, aj ďalších miestach, buď vymeniť drevo alebo 

nejakým spôsobom to tam natrieť. A ešte poslednú vec, keď sa spomínal areál, tým, že sa vlastne 

zatiaľ teda neplánuje stavať tam tá multifunkčná hala a boli odtiaľ zobrané dve šatne, či aspoň 

nejakým spôsobom provizórne by sa to nedalo zriadiť, lebo tam teda trénujeme a chodí tam aj 

komercia. A, no, by sa to tam žiadalo minimálne aspoň dočasne nejakým spôsobom poriešiť. A 

ešte jednu vec, čo sa týka čistenia, čistenia chodníkov a ciest, tak isto, v súvislosti so stavbou 

toho obchvatu, či by sa mohla nejakým spôsobom lepšie zabezpečiť kontrola čistenia, lebo zase 

je tam nevyčistená cesta a je tam veľa prachu, štrku. Je to tam nepríjemné okolie, hovorím 
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okolie od železničného priecestia smerom ku katastru. Lebo, ako ja tam volávam pánu 

stavbyvedúcemu, ale myslím si, že by to malo byť nejak systematicky riešené aj čo sa týka 

kontroly, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem. Čo sa týka Kuzmányho mostu, tak určite ešte nebol zaradený, lebo tam majú 

ešte prebehnúť nejaké práce, takže keď bude skolaudovaný, až potom.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Nevieme zhruba asi?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nevieme, nevieme. Je to nie naša investícia, takže nejde to ani cez náš stavebný, takže to 

nevieme.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Hej.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ale predpokladám, že to budú chcieť ukončiť čím skôr, lebo na to sú asi naviazané aj finančné 

prostriedky firmy, takže myslím si, že čím skôr. Čo sa týka chodníkov na Kuzmányho, tak 

čiastočne sa robili tie chodníky, tam sa potiahol po jednej strane. Čo sme hovorili o tom, že po 

dokončení obchvatu určite sa môže riešiť priechod pre chodcov. Chodníky sú vecou 

asfaltovania jazdy, hej, čiže, keď sa to zaradí do tých asfaltovačiek, čo budeme robiť, poviem 

budúci rok, tak treba na to iba myslieť, to je všetko. Individuálne nebudeme asfaltovať nič mimo 

NFP-čiek tento rok.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Hej.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Parkovanie Kiepka. Opäť tu poviem, že treba dať potom z tvojej strany pripomienku aj pri 

spracovaní toho materiálu, ktorý budeme teraz robiť ohľadom parkovania. Ak tam je priestor, 

tak nech je to navrhnuté...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tak, to si môžme prejsť v teréne, ak tam je nutné, že teraz im nejaké riešenie, tak potom 

máme.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„No, je tam stály problém, ale teraz je ešte viac.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No veď hovorím, že ak je tam nejaká akútna situácia z dôvodu, z dôvodu nejakých prác, tak 

sa dohodnime a budúci týždeň vybehneme na 15 minút do terénu a povieme si, čo môžme 

spraviť, dobre? Ak súhlasíme takto. Čo sa týka mobilnej aplikácie, bola otázka, že ako je 

používaná, koľko máme prihlásení. Toto neviem, ak pán zástupca povie skôr k tomuto.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna) 

„Za prvé dva týždne, my sme si dali taký plán, že dajme si do konca roka 3000 aktívnych 

používateľov, ale vďaka IT marketingovej kampani, nízkorozpočtovej podotýkam, sa nám 

podarilo za prvé dva týždne dostať 1300, čo je úplne, že super stav, kde niektoré samosprávy 

aj pri dlhšom používaní veľkosti mesta im trvalo, kým sa dostali na hranicu zhruba 3-5000 ľudí 

nejakých päť rokov aktívneho používania, takže ideme naozaj, že veľmi rýchlo v tomto. Aj teraz 

som napr. na zastupiteľstvo primátorovi ukazoval niektoré podnety od občanov, takže sa s tým 

naozaj zžili, takže ja by som aj vás, ak môžem veľmi pekne poprosiť - aj vy cez možno cez svojich 

známych alebo priateľov, alebo cez nejaké facebookové účty kľudne túto aplikáciu propagujte. 
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Ak ste si všimli, využívame na témy mestské prostriedky, ako sú autobusové zastávky, tie city 

lighty atď. a každý týždeň vlastne predstavíme aj v MY Horehroní alebo v Brezňanovi vždy 

jeden modul zvlášť tej danej aplikácie. Ale na naše očakávania to ide naozaj veľmi dobre aj 

zatiaľ možno preto, že aj veľa Brezňanov, ktorí možno pracujú niekde inde, poznajú veľmi 

obdobné aplikácie. Takže nie, nebolo to pre nich nové a rýchlo sa s tým zžili a samozrejme, my 

aj tie moduly budeme ďalej rozširovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, k lavičkám tento rok. Čo sa týka mobiliáru, ten je plánovaný a poviem, nie je lacný, 

hlavne cez investičné akcie iba. Neplánujeme osobitne mimo toho nejaký mobiliár kupovať. To 

je v podstate sú všetky vnútrobloky, to sú aj tie dnes úvery z Envirofondu, lebo tie sa týkajú aj 

týchto, týchto zariadení. Takže budú nové lavičky, ale len v rámci mobiliáru, ktorý je...“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Tu skôr išlo o výmenu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Rozumiem, ale vzhľadom na rozpočet a vzhľadom na finančnú situáciu tento rok neplánujeme 

takéto generálne nejaké opravy ani výmeny.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Neplánujeme.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„To by zase nebol až taký náklad. Napríklad nábrežie.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Hej, ale napr. nábrežie, tam je kopec lavičiek.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Musíme komplet vymeniť, sú zhnité, to sme pozerali.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Len to sú rozpadnuté, však my sme to prechádzali. Možno pri niektorých nejaká výmena možná 

je, ale ja neviem ako často chodíte popri Hrone, ale to sú rozpadnuté lavičky už, hej? To sa 

nedá proste tým ošetriť, že my to natrieme niečím. Tam plánujeme komplexnú výmenu, však 

architekta to má už aj nakreslené. Ale tento rok, hovorím, kupujeme mobiliár iba čo sa týka 

NFPčiek, čo dofinancujeme, nemáme na to zdroje. Tie lavičky sú drahé, ako, to je nie lacná 

záležitosť, tak myslím si, že tento rok...“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Nábrežie sa vie komplexne riešiť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ale my, my stále komplexne riešime nábrežie, však dokončili sme tam dve, teraz končíme 

ďalšiu veľkú realizáciu, končí sa tam ihrisko, to sme tiež museli dofinancovať z vlastných 

zdrojov. Každý rok tam niečo pribúda, hej? Takže rieši sa komplexne, máme spravenú k tomu 

štúdiu, postupne v rámci tej štúdie tie prvky jednotlivé, ktoré sú, sa doprojektovávajú. Keď sa 

to sprojektuje, tak sa aj realizujú, hej? Čiže aj tento rok sme chceli robiť, nebude sa 

robiť ,nemáme na to jednoducho, treba si to takto povedať, ako to je. V prvom rade 

dofinancujeme tie veci, ktoré máme schválené NFP. Takže, ale určite, chcem to aj ja, však bude 

to vyzerať lepšie, krajšie a treba to, hej, ale máme teraz priority dofinancovať NFP. Šatne, 

neviem, či ich teraz riaditeľ odviezol, preto Mirko, ak mi ty povieš.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Hore sú, hej? No, nebudem ti sľubovať nové šatne, lebo stoja 20.000 EUR, hej? Tak, asi tak. 

Ak ťa môžem poprosiť, vydržte tento rok a budúci rok by sme ich vedeli určite kúpiť, ak to bude 
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treba takto riešiť, hej, ale teraz. No viem, že budúci rok je ešte horšia predikcia ako tento, no, 

takže. No, ako nejdem vám teraz tu maľovať katastrofické scenáre, je apríl, hej? Takže budeme 

mať ešte voľby, uvidíme, čo sa bude diať. Neviem vám povedať, hej? Chceme prežiť tento rok 

tak, aby sme nemuseli brať úvery, takže vravím. Čistenie chodníkov a ciest, kontrola z Tisovskej 

cesty - riešime to ad hoc. Firma nemá, poviem úprimne, pravidelnosť v rámci kontroly. Je to 

ich povinnosť, napriek tomu aj nám volajú obyvatelia. Riešime to potom obratom tým, že 

kontaktujeme firmu ad hoc od prípadu k prípadu, tak ako treba. Samozrejme, slovenskú správu 

ciest ako investora, hej? Čiže, keď vidíš alebo je problém s týmto... tak treba nám len zavolať, 

ale ja ich neviem k tomu jednoducho prinútiť, že oni tam budú robiť systematickú kontrolu 

údržby tej cesty, hej? Riešime to, vravím ad hoc a veľa razy musíme volať na SSC, aby sa dačo 

pohlo, lebo nás ignorujú, hej? Proste je to fakt, neurobím s tým nič. Do rozkazu im nie som, 

takže je to tak, no. A cesta je, to viete, prvej triedy, takže musí údržbu zabezpečovať hlavne 

Slovenská správa ciest a investor. Ja len vravím, keď dáte vedieť, tak vždy to obratom riešime, 

nikdy sa na to nevykašleme. K tvojim otázkam všetko, áno? Môže byť, myslím.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

„Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem aj ja. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči, môžeš.“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„Ďakujem za slovo. Krtíčna, by som poprosil autobusovú zastávku tam obnoviť, pán primátor, 

ak by bolo možné. My sme to spomínali viackrát. Autobusová zastávka na Krtíčnej bola, ale 

vekom akože už zhrdzavela, odpadla. Tam sa to zlikvidovalo, ale tí ľudia sa nemajú kde skryť, 

keď je zlé počasie. A tých obyvateľov tam po tých lazoch trošku popribúdalo, tak bol by som 

rád, keby sa to zrealizovalo. A ďalej, na Rohoznej by som poprosil, tak isto ako je na Mazorníku, 

keď sa prejde cez Baldovský most, hej, a tam je na stĺpe Znížte rýchlosť, hej? Atď., toto isté 

urobiť na Rohoznej z obidvoch strán. Pribudlo tam veľa rodinných domov, boja sa rodičia o 

detičky, chodia tam autách tuho, je to cesta prvej triedy, nie? Sme sa rozprávali, Mirko, je tak?“ 

Ing. Miroslav Fašang (zástupca primátora) 

„Tak.“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„No a bolo by tiež tieto svetelné, z jednej, z druhej strany dať: Pozor, deti alebo Spomaľ. Chodia 

tam aj štátna polícia merať rýchlosť dosť často kvôli týmto veciam, lebo už dáke drobné kolízie 

tam proste boli. Nejdem viacej, lebo keď nie sú tie financie, tak nie. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Krtičná zastávka, ja sa spýtam, lebo viem, že som to riešil s kolegyňou Halásovou, s 

architektkou a už sme mali aj cenovú ponuku k tomu, ale neviem, či sme to zrušili z dôvodu 

financií. Asi kvôli tomu, hej. Lebo máme to pripravené, no, len uvidím, ako budeme so zdrojmi, 

hej? Takže myslím na to, lebo sme mali kupovať štyri alebo päť zástaviek, sme to mali, vravím, 

už aj narozpočtované, ale sa to zrušilo z týchto dôvodov. Tak prosím ťa ešte o trpezlivosť aj 

obyvateľov, hej?“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„Občanom poviem, hej.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nechcem tam dávať zase nejakú búdu, lebo, aby to vyzeralo kus. Rohozná, znížiť rýchlosť. 

Tam je deväťdesiatka popred tie domy?“ 
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Milan Palovčík (poslanec) 

„Hore-dole, proste vláčia tie štrky, je to fakt nebezpečné. A veľmi.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Máme osadiť nejaké bezpečnostné prvky, hej? Ale neviem, aké, to ti neviem povedať.“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„To je najvyššia cesta tu v regióne, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„No veď práve preto, že je to cesta prvej triedy. Len on, takto, Dopravný inšpektorát nám povie, 

aby sme dali návrh riešenia, nie? Oni nám nepovedia, že čo máme spraviť, hej? Čiže, my 

musíme cez projektanta, odborne spôsobilú osobu povedať, dávame vám takýto návrh, súhlasíte 

alebo nesúhlasíte? Čiže oni nám aspoň zo skúsenosti, ale môžeš ma doplniť, pani prednostka.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„My máme s týmto už také trochu aj neblahé skúsenosti, lebo keď sme už aj skúšali viacejkrát 

znížiť rýchlosť, tak vždy nám na to vlastne Okresný dopravný inšpektorát povedal, že sú dve 

rovnocenné veci - tu je bezpečnosť a plynulosť cestnej premávky. To znamená, že keď je to 

naozaj cesta prvej triedy, je to taký úsek, v ktorom to, v ktorom tá rýchlosť môže byť zachovaná 

90, tak oni na to nereagujú takýmto spôsobom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„My sme chceli zníženie rýchlosti napr. už spred železničnej trate do, kde prebieha cez cestu - 

nepovolili nám to. Ale takto, sadneme si s nimi, dobre? Lebo ja sa stretávam pravidelne s nimi, 

takže budem riešiť aj túto vec, dobre?“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„A ja, ak dovolíte ešte. Tam je napísané, že Brezno - časť Rohozná, čo je ten šofér musí znížiť 

na tú päťdesiatku už tým, ale tí ľudia a tie autá chodia rýchlo. Aspoň zvýrazniť ešte, tak isto, 

ako je na Mazorníku, že Pozor, deti! Alebo čo, hej? Alebo Znížiť rýchlosť. Nič viac, lebo je 

pravda, že oni neznížia, lebo tam je nie deväťdesiatka, je len päťdesiatka.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Pripravíme návrh. Preto sa pýtam, lebo však je tam značka.“ 

Milan Palovčík (poslanec) 

„Trošku, aby im to svietilo tam a tak, že upozorniť ich.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Budem konzultovať s nimi áno? Pán, poslanec Obernauer, nech sa páči, môžeš.“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Ďakujem pekne, ja také dve veci vlastne chcem nadhodiť, čo mám aj podnety od občanov aj, 

čo som ja tak postrehol. Mne osobne strašne chýbajú smetné koše na celej Rázusovej ulici. 

Viem, že teraz sa prerába, ale na celej a dokonca aj na Švermovej. Sú to frekventované ulice, 

kde určite tie smetné koše, by bolo dobre nejaké, aby sa tam vyskytovali. To je jedna vec. 

Švermová, áno, takisto, to je dlhá ulica, frekventovaná.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tam už začali dávať, myslím.“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Hej, ale chýbalo mi to. A druhá vec, čo sa na mňa obrátili aj občania - stromy pri činžiakoch. 

Niektoré dosahujú už výšku siedmeho, ôsmeho poschodia. Keď zafúka vietor, ľudia sa už 

začínajú obávať, aby im nepoškodilo nové balkóny, presklené si teraz dali mnohí robiť. 

Konkrétne z, ČSA 28 sa mi ozvali občania. Samozrejme, zeleň potrebujeme, ale teraz ešte nie 

sú listy na stromoch. Keď budú listy, to je obrovská plocha, fúkne vietor, to je ako plachetnica. 
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Radšej hamovať ako banovať. Snažme sa predchádzať veciam, lebo ja sa opýtam, že ak náhodou 

fúkne vietor, niekomu rozmláti balkón alebo, čo, fasádu doničí, kto bude za to zodpovedný. 

Samozrejme, zeleň áno. Ďalšia vec je, ak sa bude zeleň nová vysádzať - určite bude, aby sa aj 

zvažovalo, strašne veľa ľudí je alergikov a práve pele, lipa a breza a ihličnany sú obrovské 

alergény, čiže nielen bezpečnosť, ale zdravie aj ľudí. Áno, týmto asi by sa mal niekto vážnejšie 

zaoberať, nie až potom, keď sa niečo stane. Ďakujem pekne, všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem, zodpoviem. Čo sa týka smetných košov Rázusova, ešte stále, pardon, ešte 

stále prebieha investičná akcia. Teraz by mala byť, pardon, do dvoch mesiacov ukončená, takže 

sa osadia. A v Švermovej už, myslím, začali dávať smetné koše, to už riaditeľ hovoril, predošlé 

zastupiteľstvo. Začali, nie? Lebo ja viem, že už určite nejaké sú, lebo každé ráno chodím, tak 

viem, že som už hádzal tam do tých nových smetiakov, čo sú väčšie už. Takže doplníme, pozriem. 

Čo sa týka stromov, tak je to zložitejšie, nie je to o tom, či my chceme alebo nechceme, musia 

byť stromy najprv cez životné prostredie posúdené. Na základe žiadosti alebo z vlastnej 

iniciatívy potom pristupujeme k rozhodnutiu o výrube. Čo sa týka rozhodnutí o výrube, tie sú 

veľakrát, poviem, tie problémové stromy, čo ty spomínaš, tak nie sú vyrúbané práve z toho 

dôvodu, že tie konania sa podstatne predĺžia na základe námietok v konaní. A čo sa týka 

súhlasov, ktoré sme si stanovili od obyvateľov, tak narážame aj na to, aj pri tých problémových 

stromoch, že nechce dostatočný počet obyvateľov bytového domu výrub zrealizovať, čo je naša 

podmienka. Myslím, že teraz máme 70:30 alebo 80:20, neviem už teraz. Ale to je jedno, v 

zásade, v podstate toto sú hlavné problémy, prečo k tým výrubom nedochádza tak, ako by malo, 

napriek tomu ako ty hovoríš, že mnohé tie stromy sú buď silnými alergénmi, buď sú nebezpečné 

a buď zasahujú do obydlia alebo, poviem, tienia takým spôsobom, že bránia v riadnom užívaní 

bytu, atď., atď. Čiže všetky tie problémy vieme, zvažujeme, riešime, ale narážame na všetky 

tieto problémy, ktoré som spomenul, hej? A je to individuálne. Ak máš niektoré konkrétne, stačí 

sa spýtať a možno práve ten strom je v riešení, tak ti dáme informáciu aj pre obyvateľov, čo sa 

s ním robí. Treba, ale povedať, že máme aj passport drevín. K tomu môže pani prednostka 

viacej, aby si mal presnú informáciu.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„K tomu by som chcela povedať, že tento passport drevín, ktorý sme dali vlastne vypracovať 

minulý rok, tak zahŕňa úplne najnovšie posúdenie všetkých drevín, tzn., že ak chcete aj vedieť, 

prvé je možno prísť sa opýtať Ing. Petra Tichého, vedúceho odboru životného prostredia 

stavebného poriadku, pretože on vám toto aj vlastne vysvetlí, že či tá, ktorá drevina naozaj tak. 

Lebo kopeckrát si občania myslia, že vedia posúdiť stromy, či sú na výrub alebo nie sú. Musia 

spĺňať teda všetky legislatívne podmienky a tam to máme pekne zmapované všetko, všetky 

dreviny. Takže prvýkrát potom tento, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, a čo sa týka tých vysádzania nových stromov, tak väčšinou sa snažíme nevysádzať na 

alergény, aspoň neviem o tom, že by sme alergény. Prihliada sa na toto a vysádzame len vhodné 

dreviny, ktoré sú aj určené nám do mestskej zástavby. Takže, či už sú to kultivary rôzne, alebo, 

alebo proste stromy, ktoré sú z tohto pohľadu bezproblémové. Ale neviem o tom, že by sme 

alergény vysádzali po meste. Všetko, áno? Alebo máš taký, že sme vysadili nejaký alergén? 

Lebo ma upozorni, ak...“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Nie, to sú stále tie staré, staré.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tie staré áno, ale to je práve ten, ten prípad, čo hovorím.“ 

Július Obernauer (poslanec) 

„Je mi to jasné.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ako, ale hovorím na konkrétny strom sa treba vždy spýtať, máme ho pravdepodobne v 

passporte, lebo ten sa robil a vieme ti k tomu povedať viacej, takže tak. Prosím, kolegyňa 

Donovalová, nech sa páči, Ivka môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno) 

„Ďakujem veľmi pekne. Ja by som sa chcela spýtať, ešte v zimnom období sme riešili na 

Staničnej tridsiatku, kde proste od Tisovskej alebo teda od Staničnej od vášho domu vlastne, tá 

tridsiatka sa zrušila, ale bohužiaľ, z druhej strany nie a trvá vlastne tá tridsiatka až po Roltu a 

či sa nedá skrátiť naozaj, že tam je hneď za tým esíčkom ako človek prejde, tak tam je tridsiatka. 

Tam je výstup na to ich pracovisko pre tie pracovné stroje a potom už ďalej naozaj je úplne 

zbytočná, kde platíme veľmi veľa pokút a myslím si, že ľudia tam nedodržujú tridsiatku. Takže 

to je jedna otázka. A druhá otázka, či teda sa to dá skrátiť a druhá otázka je, zase tým smerom 

zábradlie po tej dopravnej nehode na tom moste stále proste chýba tam a nie je to veľmi 

bezpečné. Tak chcem sa opýtať, že či ho vieme nejako tam doplniť, dať opraviť, aby to bolo 

bezpečnejšie.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, môžeš k tej Staničnej.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„K tej Staničnej - my sme to komunikovali vtedy, ja som ti aj pani poslankyňa volala. Takže, 

situácia je taká, že z jednej strany sa tá tridsiatka zruší dala, takže ju zrušili a z druhej strany 

mi vlastne povedal stavebník, že pokiaľ aj oni usúdia, že by mohla byť skrátená, je to v poriadku, 

ale pokiaľ okresný dopravný inšpektorát si dá ako keby nad rámec, nad rámec vlastne toho si 

určí, že ešte dlhší úsek by tá tridsiatka mala platiť, s tým neurobia nič a pravdepodobne toto 

bol ten prípad. Tzn., že...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ale tak to preverme, dobre?“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„Dobre, môžme to preveriť.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Tak to preverme.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre a čo sa týka - ty sa pýtaš na ktoré zábradlie?“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno) 

„Zábradlie, na kruhový objazd smerom na Mazorník. Tam bola taká dopravná nehoda.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To sa musím spýtať riaditeľa, lebo on to mal v riešení.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa mesta Brezno) 

„V tej oblasti zábradlie chýba ako keby nad dopravným ihriskom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno, viem, viem, viem. Tak to je zdemolované. Opýtam sa, dobre? Lebo neviem ti povedať. 
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Riešili sme to, ale neviem ti povedať, dobre? Dobre, viem, že sa to malo hradiť z poistky toho, 

kto spôsobil túto haváriu, takže dnes neviem, v akom je to stave, musím sa opýtať, informovať, 

dobre? Pán poslanec Duhan, nech sa páči.“ 

Erik Duhan (poslanec) 

„Ďakujem za slovo, pán primátor. Chcem nadviazať na kolegu Ambrosa, čo sa týka tých 

lavičiek v našom obvode štvorke. Neviem, či by som to na jednej ruke vedel spočítať tie lavičky 

Alebo na Bujakovej, tam by som nenašiel asi ani jednu. Tam ja by som chcel poprosiť, keď to 

bude možné technicky, aby to, aby tie lavičky boli osadené hlavne na padličkové, pretože tí 

ľudia, ktorí idú do cintorína, niektorí sú tam starší seniori, potrebujú si aj oddýchnuť a nemajú 

tam žiadnu dáku tú oddychovú zónu. To by bola jedna vec. To isté, zníženie rýchlosti. Tiež 

nadväzujem na kolegyňu, čo sa týka tej tridsiatky naozaj, že na tom úseku, či je veľký problém 

na tom Bujakove dať tam tú tridsiatku?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Nepovolia nám.“ 

Erik Duhan (poslanec) 

„Nepovolia, no super. Kým sa tam niečo...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ja ťa kľudne zoberiem na rokovanie.“ 

Erik Duhan (poslanec) 

„Veď ja viem, ako verím, ja som len nadviazal na to.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Cesta prvej triedy.“ 

Erik Duhan (poslanec) 

„Cesta prvej triedy, poľské kamióny a nielen poľské, aj drevárske, to je jedna vec. Aj dajaké to 

doosvetlenie potom, ja myslím v budúcnosti, hlavne na Tehelni tie uličky. Tam je to tma ako v 

rohu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre povedz, no. A ešte máš niečo?“ 

Erik Duhan (poslanec) 

„Hej. Na komisii sme riešili, tak Krčulova, Malinovského.Ten priechod pre chodcov, tam je to 

absolútne nebezpečné, tam by to bolo dobré, sme to. Bolo by tam buď zvýšený vankúš alebo 

nejakú, nejaké to osvetlenie. Takže, tam je to naozaj rizikové. Takže, všetko, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem, čo sa týka lavičiek takýchto, čo ty hovoríš, lebo berieme to, že to je už v takom 

prostredí, že môžme tam dať aj lavičky, ktoré nie sú vhodné iba do, poviem, mestského 

prostredia, tak také by sme vedeli riešiť aj v priebehu roka, poviem, aj cez lesy, však, čo sa 

spravili také ako na Banisku. Myslím, že pri vás v parku by taká lavička nebol problém, hej? 

Čiže toto vieme. A čo sa týka ale celkovo tých lavičiek, tak poviem, ku koncu roka by sme mohli 

spraviť taký ten zoznam. Uvidíme, ako nám to dovolí finančná situácia a postupne ich dopĺňam 

tam, kde treba, hej? Nemáme s tým problém. Len teraz, vravím, tie zdroje nám to neumožňujú, 

jednoducho, je to tak. Krčulova, Malinovského priechod...“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna) 

„Len problém je ten, že náčelníka som teraz požiadal, že jednoducho to je vo veľkom, pretože 

naozaj sú tam už krízové situácie, musíme si hneď sadnúť, ako som sa rozprával aj s pani 

prednostkou, budúci týždeň k tej doprave a riešiť tú Krčulovu. Ale ako? To je ten problém, že 

vlastne oni nám stoja na tej Krčulovej ulici už dole po Švermovej. Tie dve autá sa tam nespracú 
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a oni tí vodiči sú miestami tak arogantní, že stoja v prechodoch a áno, ono to je, že tam, keď 

ideš z vnútrobloku z Malinovského s tými deťmi a prechádzaš do Krčule, tam je veľké, veľká 

intenzita tých rodín a tie detičky behajú. A keď jej stojí auto v tom prechode, ty ho proste nemáš 

šancu vidieť. A to sa stalo nejakému členovi komisie, ktorý mi hneď aj volal do poriadkovej. Ja 

som volal hneď s náčelníkom, aby tam bol prisľúbený vyšší dohľad, ale je pravda tá, že cez 

víkend sa mi stalo, že som išiel pred mestskými policajtami a som sa potešil, výborne, už ten 

Passat majú, čo tam stojí a prešli, len tak. Tak som si povedal, že...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Treba hneď volať náčelníkovi, lebo sme sa dohodli, že aby, aby v podstate už aj sám si neriešil 

takéto veci. Lebo inak sa neposunieme nikam. Dobre. Pán poslanec Ridzoň, nech sa páči, 

môžeš.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň , PhD.,IWE (poslanec) 

„Ďakujem za slovo, ja budem stručný. Prosím ťa, pán primátor, ako je prepojený starý-nový 

Mazorník. Viem, že je to naprojektované, ale už sa to dlhšiu dobu vlastne posúva ďalej, takže, 

či je nejaká iná možnosť realizácie tohto prepojenia. Taktiež by som ťa chcel poprosiť o 

informáciu, novinový stánok 9. mája. Viem, že to má asi to prejsť ,alebo že sme si to riešili ešte 

dávnejšie odstránenie v tej križovatke. To by bola ďalšia otázka. Verím, že v rámci tej otázky, 

čo si spomenul, že sú pripravené zastávky, myslí sa aj na Rovne a Vrchdolinka, po tej pravá 

strana v Rovniach, Vrchdolinka z druhej strany, keď ideme z Brezna. No a posledná otázka, v 

akom stave je ten prechod. My sme raz sa o tom bavili, že prechod naozaj akoby ho mali 

potkany. Oni tam majú fakt sťažený prechod na druhú stranu. Tam sme sa bavili, že to je tam 

už aj naprojektované, vlastne z toho chodníka idú nejaké schodíky na druhú stranu a vlastne 

dostanú sa. Bol som naozaj svedkom toho, že mali sa problém dostať sa na druhú stranu, keďže 

je to cesta prvej triedy. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„To prvé si sa čo pýtal, prosím ťa?“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň , PhD.,IWE (poslanec) 

„Novinový stánok, prepojený starý-nový Mazorník.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„A ešte predtým?“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň , PhD.,IWE (poslanec) 

„Pripravené zastávky. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ďakujem ja. Pardon, ja som chorý aj, takže. Teplotu mám, už mi asi nedochádza celkom. Ale 

prechod pre chodcov, čo sa týka križovatky - tam to je súčasťou projektu, áno? Zaradili sme to, 

dali sme to, lebo najprv sme to, viem, že vylučovali a ja som na tom trval, aby sa to doplnilo a 

realizovalo v rámci vnútrobloku stred. Čo sa týka zastáviek, vravím, nie je to teraz téma, hej, 

ale, keď sa tým budeme zaoberať, ako pripravené máme všetky, čo treba, hej? Len je to o 

peniazoch zase. A novinový stánok, musím sa spýtať, že aké úkony sa k tomu spravili, lebo tam 

bola ešte, myslím, nájomná, nájomná zmluva.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka mestského úradu) 

„My sme to tiež zisťovali, nájomná zmluva, zrušená bude a stánok už funguje u inej spoločnosti, 

takže, presne sme to teraz riešili.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Takže malo by to byť odstránené, hej? Dobre. Všetko áno? Dúfam, neviem, prepáč. Pán 

poslanec Garaj, nech sa páči.“ 
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Matej Garaj (poslanec) 

„Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcel opýtať ešte k tým drevinám, že kto navrhuje druhé 

zloženie drevín, napríklad na sídliskách?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Architektka a pán Tichý ako v podstate spôsobilé osoby.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„V minulosti sa rôzne dreviny dávali preč zo sídlisk, napr. jedovaté a u nás, v našom dome je 

navrhnutá náhradná výsadba a má tam byť vysadený tis, ktorý je jedovatý.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Neviem, že či je to nejaký kultivar alebo je to originál tis. Prosím? Aha, spýtam sa na to, ale 

hovorím, väčšinou sa vysádzajú nie, že väčšinou, ale dúfam, že stále sa vysádzajú tie, čo sa 

môžu. Ale ak je to problémová drevina, tak tis viem aký je, že aj kravy si ho rady dajú a potom 

sú z neho takí, také. Ale neviem. Potom, čo sa týka... Ale ide o to, že dám to skontrolovať, môže 

to byť kultivar a tým pádom to nemusí byť problém. Dobre, spýtame sa. Nech sa páči.“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„Potom, čo sa týka budovy na Klementisovej ulici, na 5 v podstate, kde je aj Veólia.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Áno?“ 

Matej Garaj (poslanec) 

„S tou budovou sa plánuje niečo do budúcna robiť? Resp., či je možné aspoň nejaké základné 

opravy vykonať, čo sa týka, nazvem to soklových častí styku s terénom alebo s chodníkmi, hej? 

Tam sú už tie časti v takom stave, že sú tam obnažené tehly, hej, ktoré degradujú. Rovnako tak, 

žľaby sú tam poškodené, tečie z nich, že by sa dalo na to pozrieť. Nevravím v nejakom veľkom 

rozsahu, ale aspoň nejaké jednoduché práce, ktoré by zabránili tomu degradovaniu tých 

materiálov. Čo sa týka toho státia pri prechodoch, čo tu už bolo povedané, naozaj, to by mala 

Mestská polícia viacej sledovať, lebo už aj mne osobne sa stalo, že viackrát som vchádzal do 

križovatky takej, že na prechodoch stáli autá alebo v tesnej blízkosti, hej? Že aby sme to neriešili 

už potom, až keď bude, nazvem to: neskoro zle, keď sa niečo stane. A čo sa týka ihrísk a rôznych 

týchto hracích plôch, že či by bolo možné ich prejsť a skontrolovať, v akom sú stave, hej? Že či 

tam neni treba spraviť nejaké opravy, údržbu, prípadne možno niektoré reklamovať, ak sú ešte 

zrealizované len krátko. A čo sa týka tých lavičiek, ako tu bolo povedané, hej, že napr. na 

padličkové spraviť nejaké provizórne, nejaké dočasné, tak možno by to bolo vhodné spraviť aj 

na tom nábreží. Že nájsť takú alternatívu, ktorá by nebola zase až tak finančne náročná, ale si 

myslím, že je lepšie mať lavičku aj, ktorá je nie úplne stopercentne vizuálne, ale je aspoň 

funkčná, hej? Len, toľko ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

“Ďakujem, čo sa týka budovy Dr. Klementisa, pozrieme. Teraz aj s viacerými nájomníkmi sa 

vieme dohodnúť tak, že urobia opravy v ich réžii a započítajú sa potom alebo resp. v našej 

alebo započítajú sa potom do nájmu. Ale pozrieme sa na to. Radšej v našej, dobre. Stať, state 

na priechodoch, to sme si povedali. Čo sa týka ihrísk a hracích plôch, tie sa kontrolujú teraz 

priebežne, aj sa budú dopĺňať, aj opravovať na jar, v podstate technickými službami. A čo sa 

týka lavičiek, tak, ako ja si to prejdem, ale architektka neviem, či by súhlasila, aby sme dávali 

niečo, čo sa tam vizuálne nehodí. Ono, zase tie lavičky, aj, čo sú pri Hrone, tak nie je ten stav 

pri všetkých taký, že by sa nedali užívať. Skôr vizuálne sú už proste zastaralé, a vravím, niektoré 

časti majú odpadnuté zlomené a pod. Ale nie sú také, že by sa nedali úplne užívať, že by sa tam 

nedalo sedieť a pod. Ale prejdem si aj toto s riaditeľom. My sme tam ale teraz dopĺňali, vravím, 
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to ihrisko. Tá zóna sa tvorí postupne, chceme, aby bola zveľadená a doplníme tam ďalšie prvky. 

Máme tam pekné projekty spravené a verím, že sa to bude rozvíjať a určite aj k tomu osvetleniu 

sa dostaneme, lebo to si aj ty, Peťka aj prízvukovala. Najprv sme vybavili Švermovú, hej, to sa 

nám podarilo a budeme hľadať zdroje aj na toto, aby sa to čím skôr spravilo a zrealizovalo, 

takže postupne určite áno. Pani poslankyňa Štugnerová ešte.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Ďakujem za slovo. Ja som myslela, že budem teda písať riaditeľovi technických služieb, ale už 

keď sa všetci teba pýtajú, tak si dovolím aj ja znova tie lavičky a vlastne najmä tie, ktoré sú za 

Lunou, tie sú úplne zničené tie dosky. Ale požiadali ma aj, že keď chodia na prechádzku, či by 

sa nedali doplniť, ale už si to teda vysvetlil. A Od Luny, vlastne, až po ten vnútroblok, ktorý je 

spravený na západe, tam nie sú žiadne lavičky, či by sa nedali potom niekedy, keď bude možnosť 

ako doplniť. Lebo nie je tam nič ako je kotolňa, potom je tá nová naša budova, a tak je tam taký 

hluchý priestor, kedy si nemajú kde sadnúť a pýtali sa ma ešte z Luny, ale to neviem, či sa bude 

dať zabezpečiť - kde je ten obchod Kutil. Oni stadiaľ chodia, keď vychádzajú, chodia ku Hronu, 

ale tam nie je prechod, že prechod je len po tom chodníku pri Hrone, že či sa tam nedá doplniť 

prechod alebo ako, lebo sa im zle chodí.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ale kde prechod?“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Tuto, ako idú kutil, ako je dole.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Veď ale tam je prechod a prechod za prechodom určite nepovolia.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„To nemôže byť, lenže oni potom, keď idú z tejto strany, tam nie je zasa chodník, že sa im zle 

chodí, teda prechádzajú cez cestu krížom, no.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Ako môžme dať žiadosť, ale viem, že podľa novej legislatívy prechody musia byť vzdialené.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Nemôže byť, dobre? Ja sa pýtam, lebo som nevedela, že ako.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Teraz ti nejdem trepať, hej? Ale niekoľko desiatok metrov od seba.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Ja som si to tiež nevedela predstaviť, len...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„A pokiaľ to nie je splnené, tak vám to nepovolia.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa) 

„Nie je tam chodník na tej jednej strane, takže sa im zle dostáva, že oni chodia mimo prechodu, 

teda s vozíkmi. No, lebo je to tam troška rozbité. Tak len toľko, ďakujem.“ 
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K bodu 19/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno) 

„Dobre, ďakujem pekne za otázky, prešli by sme k bodu 19: ukončenie zasadnutia. Kolegyne, 

kolegovia, ja vám chcem v prvom rade popriať pokojné, požehnané veľkonočné sviatky v kruhu 

vašich blízkych, oddýchnite si, načerpajte sily a veľa radosti a veselosti, hlavne na veľkonočný 

pondelok. Takže všetko dobré vám prajem a príjemné prežitie sviatkov, ktoré nás čakajú za 

dverami, takže všetko dobré, dovidenia, ďakujem.“ 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta              prednostka MsÚ  

      

 

 

 

 

             

          Ing. Miroslav Baran, v.r.                        Július Obernauer, v.r. 

overovateľ zápisnice                                                      overovateľ zápisnice   

 

 

 

 

V Brezne, dňa 20.04. 2023          

                        Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

           zapisovateľka 
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